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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 56 

 
От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 

24.03.2015 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  33. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 30 общински 

съветници.  

След полагане на клетва от общински съветник Валентина Френкева 
кворумаът стана 31 общински съветници. 

В хода на заседанието се включиха общинските съветници Осман 

Ариф и Мартин Янков. 
  

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград; г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград; г-жа Ценка 
Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград; г-н Хасан Хасанов – зам. – 

кмет на Община Разград; г-жа Иванка Братованова – член на Общинска 
избирателна комисия – Разград; кметове на населени места и кметски 

наместници, представители на общинска администрация и журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Позволете ми в навечерието на Благовещение и дни след 

настъпването на Първа пролет да ви пожелая много благи вести във вашия 
живот, духовен подем и да имате пролетно настроение. За периода между 

двете сесии посрещнахме Баба Марта, отбелязахме Националния празник 3 

– ти март и празнувахме Празника на жената. Искам и от ваше име да 
благодаря за прекрасните ръчно изработени мартеници и художествено 

оформените поздравления, които ви предадохме от Домашен социален 

патронаж, СНЦ„Одисея” и Центъра за настаняване от семеен тип. Искам 

да изкажа и поздравления за организаторите на чудесния благотворителен  

Осмомартенски концерт, това е Федерацията на жените. В този концерт 
наши дами имаха изявено участие и принос. В ръководството на 
Федерацията са общинските съветнички Добринка Монева, Незиха 
Арабаджиева и Стоянка Якимова, а Надя Радославова и Румян Занев 
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участваха със свои възпитаници в чудесната художествена програма. През 
този период открихме и дългоочаквания асансьор в Поликлиниката, която 

е общинска собственост и в нея извършва дейност  Общинско търговско 

дружествосъс сто процента общинско участие. Социалната комисия посети 

по повод Деня на социалния работник и на социалните дейности 

социалните звена в нашата община, които са твърде много. Искам 

специално да благодаря на колегите, които отделиха от времето си и 

поднесоха своите почитания към хората, които са се отдали на това 
благородно дело. Имаше множество културни изяви. Между другото и 

„Лудогорец” започна отново да ни радва като се изкачи на върха. 
Пожелаваме му там да си остане по време на целия шампионат. В залата 
освен представители на пресата, представители на общинска 
администрация, кметове и кметски наместници присъства и госпожа 
Иванка Братованова, която е член на Общинската избирателна комисия и 

преди да започнем нашата работа по същество заедно с нея ще 
реализираме поредната процедура по предсрочно прекратяване 
пълномощията на общински съветник.  

В изпълнение изискванията на чл.41 от Устройствения правилник ви 

уведомявам, че до Председателя на Общинския съвет е депозирано писмо с 
вх. № 110/ 23.02. настоящата година от общински съветник д-р Драгомир 

Атанасов Николов, с искане за предсрочно прекратяване на пълномощията 
му на общински съветник в настоящия състав на Общинския съвет поради 

избирането му за член на Съвета на директорите на търговско дружество с 
общинско участие  МБАЛ „ Св. Иван Рилски” Разград. В съответствие със 
законовите указания и разписаните процедури с наше писмо № 111  от 
23.02. 2015 година изпратихме в Общинската избирателна комисия 
документите придружаващи искането. Комисията се е произнесла със свое 
решение № 393 от 27.02. 2015 година и ще помоля представителя на 
Общинската избирателна комисия да заповяда и да ни обяви решението си 

във връзка с отправеното искане. Заповядайте ,госпожо Братованова. 
 

Г-жа Иванка Братованова – член на ОИК Разград 

Общинска избирателна комисия – Разград 

Решение № 393/27.02. 2015 г.  
Относно: Предсрочно прекратяване пълномощията на общинския 

съветник Драгомир Атанасов Николов и обявяване за избран за общински 

съветник следващия в листата на ПП „ГЕРБ”. 

На основание чл.87, ал.1, т.24 и чл.458 ал.1 от Изборния кодекс, във 
връзка с чл.30, ал.4, т.3 от ЗМСМА, молба с вх.№ 372 от 24.02. 2015 г. от 
общинския съветник Драгомир Атанасов Николов и писмо с вх. № 

373/24.02. 2015 г. на Общински съвет – Разград, Общинската избирателна 
комисия 

                                               Р Е Ш И: 
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1. Заличава от листата с избрани общински съветници от ПП 

„ГЕРБ” Драгомир Атанасов Николов 
2. Обявява за избран за общински съветник следващия 

кандидат от листата на ПП „ГЕРБ” Валентина Маркова 
Френкева – Белева, ЕГН 7611034497 

Решението е обявено на 27.02. 2015 година в 18.40 часа 
      Председател: Радка Башакова 
      Секретар: Катинка Матеева 
 

Моля госпожа Френкева да дойде да и връчим удостоверението.  

 

/ Госпожа Братованова връчи удостоверението на госпожа 

Френкева./ 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря госпожо Братованова.  
 Уважаеми колеги, съгласно разпоредбата на чл.30 от ЗМСМА 

правомощията на общинския съветник възникват от момента в който той 

положи предвидената в закона клетва.  
 Госпожо Френкева, готова ли сте да положите клетвата пред 

Общинския съвет и местната общност? / Госпожа Френкева отговаря 
положително/. Химнът на Република България.  
 

/ Звучи химнът на Република България./ 

 

 Г-жа Милена Цанева- Председател на ОбС 

Благодаря ви. Госпожо Френкева, ще Ви помоля да повтаряте след 

мен клетвата: 
 

“ Заклевам се в името на Република България да 

спазвам Конституцията и законите на страната и във 

всичките си действия да се ръководя от интересите на 

гражданите от  Разградска община и да работя за тяхното 

благоденствие “. Заклех се. 
 

Благодаря. Ще Ви помоля да разпишете и  клетвения лист. 
Заповядайте.  

 

/След полагане на клетва общински съветник Валентина Френкева  

подписа клетвен  лист/. 

 

Г-жа Милена Цанева- Председател на ОбС 
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И от този момент Общински съвет Разград има нов пълноправен 

член общински съветник Валентина Френкева. В съответствие с 
правомощията ми по чл.13, т.10 от Устройствения правилник определям 

мястото, което ще заема новозаклелия се общински съветник госпожа 
Френкева и от където ще се отчита нейния глас. Това е банка №29. Моля 
заемете Вашето място. И отново колеги сме изправени пред приятната и 

малко тъжна ситуация, когато трябва да се разделим с общински съветник, 

с когото повече от три години работихме заедно, който допринесе 
изключително много за добрия климат ,за вземане на разумните решения и 

затова Общински съвет Разград да запази статута си на един добре 
работещ с взаимно уважение Колективен орган на местното 

самоуправление. Изпращаме доктор Драгомир Николов, заповядайте при 

нас, с най – добри чувства, с пожелания там където отива знаем, че ще му 

бъде трудно, но Златният Пегас да го вдъхновява и да има златни дни като 

член на Съвета на директорите. Никога да не забравя, че е работил с нас, че 
се е борил за вземане на справедливи и добри решения за местната 
общност и да не престава да бъде наш приятел. Пожелавам Ви от сърце 
всичко добро.  

 

Д-р  Драгомир Николов- бивш общински съветник, член на Съвета на 
директорите на МБАЛ „ Св. Иван Рилски” Разград. 

Уважаеми колеги, 

Искам да ви благодаря на абсолютно всички вас за съвместната ни 

работа. За мен това беше един изключително професионален опит в 
поприще чуждо досега за мен и който опит се надявам да ми послужи в 
живота по – нататък, а на вас да ви пожелая да сте много здрави и да 
вземате най – добрите решения за жителите на община Разград. Благодаря 
ви още веднъж.  

 

/ Бурни ръкопляскания в залата/.  

 

 Г-жа Милена Цанева- Председател на ОбС 

Довиждане и да не се виждаме като твои пациенти.  

Уважаеми колеги,  

За участие в днешното заседание на Общински съвет Разград са се 
регистрирали 31 общински съветници, като в това число включваме и 

новозаклелия се общински съветник госпожа Френкева. Нямаме подадени 

молби за отсъствие по уважителни причини. По неизвестни за сега 
отсъстват общинските съветници Мартин Янков и Осман Ариф.  

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 
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Наличието на регистрирани 31 общински съветници формира 
изискуемия кворум. Можем да заседаваме законно и да вземаме легитимни 

решения.  
Днес при дългия дневен ред късмет да бъде  дежурен секретар има 

общински съветник Наско Анастасов.  

Дневният ред се състои от две  точки: 

1. Докладни записки. 

2. Текущи.  

Давам ви думата за дебат по предложения дневен ред. Имате ли 

предложения за корекции, за изменения?  Няма. Подлагам на гласуване 
дневния ред. 

 

С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

дневният ред  на днешната сесия се приема. 

 

За протокола обявявам, че в работата на Общинския съвет се включи 

общински съветник Осман Ариф и кворумът е 32 общински съветници. 

Пристъпваме към изпълнение на точка първа от приетия дневен ред. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 
Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Първата, която представям на вашето внимание  с вх. № 109/20.02. 

2015 г.  
 Докладна записка от Милена Иванова Цанева, председател на 
Общински съвет  Разград 

Относно : Изменение и допълнение на Правилник  за символите, 
почетните звания, наградите и паметните знаци на Община Разград и 

на Решение № 733 по Протокол № 55 от 17.02/2015 г. на Общински 

съвет Разград.  

 

 Г-жа Милена Цанева – вносител, председател на Общински съвет  
Разград 

 Преди да ви предам съдържанието на докладната записка и да 
помоля за вашата подкрепа, ще направя две допълнения. По време на 
дебатите в постоянните комисии предметът на диспозитива на тази 

докладна записка беше разширен, като се включи и възможност за промяна 
на цитираното решение на Общинския съвет, което предполага и 

изменение в нормативната база в частта за основанията. Затова ще ви 

помоля в правните основания преди диспозитива на решението след „ 

чл.21, ал.2 във вр. с ал.1” да се включи т.6 , т.23 си остава от ЗМСМА. 
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Включваме само т.6, която касае правомощията ни за изменение на 
бюджета. Освен това по време на дебата за наградата, която е предмет на 
тази докладна записка се направи едно предложение в комисията по 

законност от общински съветник Цветан Йосифов наградата „Студент на 
годината” да се присъжда за най – високия отличен успех в съответното 

учебно заведение. На комисия заявих, че нямам правомощия да го приема 
като вносител ,без да съм го съгласувала  с предложителя на тази награда 
директорът на Филиала доц. д-р Станка Дамянова.  След като изслуша 
дебатите  тя прие изцяло предложението на комисията по законност, която 

гласува в подкрепа на предложението на колегата Йосифов и по тази 

причина ще ви помоля когато разглеждаме и дебатираме докладната 
записка да имате предвид изменението в т.1.2. от диспозитива ал.2 да има 
допълнението на думата „отличен” след израза „ с най – висок” и преди 

„успех”. Така, че целият израз гласи: „ с най – висок отличен успех за 
съответната учебна година …” и всичко останало се запазва. В този смисъл 

беше и изразената подкрепа от комисията по законност.  
 Колеги, предметът на докладната записка както вече стана ясно в 
своята основна част касае включване на нова награда ,там където е 
систематичното място на наградата „Отличник на випуска” в нашия 
Правилник. Идеята за учредяването на тази награда идва от директора и 

колектива Филиала на Русенския университет в гр. Разград, съгласувано с 
академичното ръководство на Русенски университет. Тази награда ще се 
присъжда както вече стана ясно за най – висок отличен успех на студент от 
втори или трети курс във Филиала, който освен всичко друго се включва 
активно и в живота иницииран от университета. Предложенията са за 
изменение на чл.2, ал.2 като тям ще се създаде нова т.6”а” НАГРАДА  

„СТУДЕНТ НА ГОДИНАТА „. Създаване на нов чл.13”а”, който определя 
статута на тази награда: С наградата се удостоява един студент, редовно 

обучение в бакалавърска степен във втори или трети курс на   Филиал 

Разград- Русенски университет „Ангел Кънчев „с най-висок отличен успех 

за съответната учебна година и трайни интереси и постижения в научно-

изследователската и художествено-творческата дейност, развивана  в 
рамките на университета.  
 И в чл.19 където се определят правилата, процедурите за присъждане 
и връчване на тази награда предлагам да се създаде нова ал. 6”а” със 
следното съдържание: НАГРАДА „СТУДЕНТ НА ГОДИНАТА „ - 

Предложения за удостояване с наградата се правят от директора на 
Филиала чрез кмета на общината до общинския съвет, съгласувано с 
академичното ръководство на  университета. 

Тази награда както и наградата „Отличник на випуск” се предлага да 
се определя от постоянната специализирана комисия по образование и 

наука и да се връчва за 24 май. Освен това диспозитива съдържа и 

предложение за изменение на Решение № 733 по Протокол № 55 от тази 



 7 

година за да може да се осигури наградния фонд за тази награда  една 
минимална  работна заплата. 

Извън статута на новопредлаганата награда се възползвам от 
възможността за корекция в Правилника да ви предложа да го приведем в 
съответствие с предишно негово  изменение. Вече сме имали повод да 
коментираме, че е създадена наградата „Златен Пегас” преди няколко 

години, без това да е отразено в чл.2 където са изброени видовете награди 

,затова предлагам в чл.2, ал.2 нова т.5”а” Награда „Златен Пегас”, а иначе 
тя си има съответния статут и правилата за нейното връчване.  

Това в общи линии е предложението по тази докладна записка. 
Уведомявам ви, че тя беше разгледана в две постоянни комисии по 

образование и наука и по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации и ще помоля председателите на тези 

комисии да докладват за дебата. Първо давам думата на госпожа 
Арабаджиева за първата постоянна комисия.  

 

 Г-жа Незиха Арабаджиева – Председател на ПК 

 Благодаря. 
 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията по 

образование и наука подкрепи докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, постоянната комисия по законност. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – зам.- председател на ПК 

 Постоянната  комисия по законност с 5 гласа „ЗА”, без „против и 2 - 

„въздържали се” също подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Давам ви  думата за въпроси. Предложения за 
допълнения, за корекции. Няма. Прекратявам дебата по докладна записка 
№ 109 и я подлагам на поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24. 03 . 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   
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2. Валентина Маркова Френкева +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще помоля да се отбележи в протокола, че в заседанието на 
Общинския съвет се включи и общински съветник Мартин Янков и сега 
сме в пълен състав от 33 общински съветници.  

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 746 

 

Със свое Решение № 610.4 по Протокол № 34/27.03.2006.г. 

Общински съвет Разград в рамките на компетенциите си по чл. 21 ал. 

2 ЗМСМА е приел подзаконов нормативен акт Правилник  за 

символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 



 9 

Община Разград ,уреждащ условията и реда за учредяване на 

символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 

Община Разград и процедурите по удостояване и отнемане. 

Правилникът е претърпял няколко  изменения и допълнения , 

както в частта за видовете  отличия, така и в техния статут. При 

учредяване на наградата „Златен Пегас” с Решение № 840 по 

Протокол № 48/26.03/07 г. ,въпреки че е разработен статутът й в чл. 12 

„а” и чл. 19 ал. 5”а”  , същата е пропусната в изброяване на отличията 

по чл.2 ал. 2  от Правилника. 

От друга страна  до Общински съвет Разград с изх.№ 

0144/09.02/2015 е депозирано  писмено предложение от доц. д-р Станка 

Дамянова, директор на Филиал - Разград към Русенски университет 

„Ангел Кънчев „за учредяване на награда „Студент на годината”, с 
която ще се удостоява един студент от Филиала, редовно обучение в 

бакалавърска степен  от втори или трети курс за най-висок  успех и 

трайни интереси и постижения в научно-изследователската и 

художествено-творческата дейност, развивана  в рамките на висшето 

учебно заведение. На свои заседания постоянните комисии по  

образование наука и  по законност ,превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите 
и връзка с НПО подкрепиха предложението и възложиха на 

председателя да внесе докладна записка за изменение на правилника в 

този смисъл. 

 Изложените обстоятелства налагат да се извърши изменение и 

допълнение на Правилник  за символите, почетните звания, наградите 
и паметните знаци на Община Разград по предвидения за това ред . 

 

 Основни цели, които се поставят : 

 Правилникът да уреди актуалните обществени потребности  за 

удостояване с отличия на заслужили граждани. 

 Стимулиране на  академичното образование в  Разград. 

 

 Финансови средства за  прилагане на  правилника: 

 В рамките на  учредените награди , от общинския бюджет. 

 

Очаквани резултати : 

Подобряване цялостната дейност по прилагане на правилника . 

 Предвид изложеното и на основание чл. 21 ал. 2 във вр. с ал. 1  

т.6 и т.23 ЗМСМА , чл. 24 от  Правилник  за символите, почетните 

звания, наградите и паметните знаци на Община Разград , чл. 11 ал. 3 

,чл. 26  ал.2 и 37 ал.3 ЗНА ,чл. 79 АПК и писмо № 0144/09.02/15 г. на 

директора на Филиал- Разград  към РУ „Ангел Кънчев„ Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 33 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма,   
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     Р Е Ш И : 

 

 1. Изменя и допълва   Правилник  за символите, почетните 
звания, наградите и паметните знаци на Община Разград, приет с 
Решение № 610.4 по Протокол № 34/27.03.2006.г.,както следва :  

 

 1.1.В чл. 2 ал. 2 се създават нова т. 5”а” НАГРАДА „ЗЛАТЕН 

ПЕГАС” и нова точка 6”а” НАГРАДА  „СТУДЕНТ НА ГОДИНАТА „. 

 1.2.Създава се нов чл. 13”а” със следното съдържание :  

 Чл. 13”а”НАГРАДА „СТУДЕНТ НА ГОДИНАТА „ 

 ал. 1/ Наградата се състои от грамота и парична сума. 

 ал.2/ С наградата се удостоява един студент, редовно обучение в 

бакалавърска степен във втори или трети курс на   Филиал Разград- 

Русенски университет „Ангел Кънчев„ с най-висок отличен успех за 

съответната учебна година и трайни интереси и постижения в научно-

изследователската и художествено-творческата дейност, развивана  в 

рамките на университета.  

 

 1.3.В чл. 19 се създава нова алинея 6 „а” със следното 

съдържание : 

 Ал.6 „а” НАГРАДА „СТУДЕНТ НА ГОДИНАТА „ 

1. Предложения за удостояване с наградата се правят от 

директора на Филиал Разград на Русенски университет „Ангел 

Кънчев”, съгласувано с академичното ръководство на  университета 

,до общинския съвет чрез кмета на общината. 

2. Предложенията съдържат академична информация за 

успеха и обществената ангажираност  на студента и мотивация за 

награждаването му. 

3. Постоянната комисия по образование и наука  към 

Общински съвет Разград  разглежда предложението и със свое 
решение определя носителя на отличието. 

4. Наградата се връчва на 24 май. 

 

2.Изменя Решение № 733 по Протокол № 55 от 17.02/2015 г.на 

Общински съвет Разград, като го допълва в частта му по т. 12.3.1, 

както следва :  

Включва  в списъка на наградите, при връчване на които  се 
определя индивидуална парична награда  в размер на една минимална  

работна заплата,    новоучредената награда „ Студент на годината „. 

3.Настоящото решение да се изпрати на областния управител на 

област с административен център Разград и на кмета на общината в 

седемдневен срок от приемането му. 
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Решението подлежи на оспорване  пред Административен съд 

Разград по реда на АПК. 

 

С Т А Т И Я 2 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Предлагам на вашето внимание следващата в хронологията по точка 
първа докладна записка с вх. № 123. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община 
Разград 

 Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/ 

 Давам думата на вносителя. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на община Разград 

 Уважаема госпожо Председател.  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

По данни на кмета на с. Липник,   капацитета на съществуващия 
гробищен парк на с. Липник е на изчерпване. Същият представлява имот с 
номер 100038. Необходимо е разрешение за изработването на подробен 

устройствен план – план за застрояване на  общински поземлен имот с 
номер 010002 в местността „Даравлу“ в землището на с. Липник, Община 
Разград представляващ  нива  - с отреждане «За  гробищен парк» по реда 
на Закона за устройство на територията /ЗУТ/.  

            Предлаганият имот е частна общинска собственост съгласно АЧОС 

№ 531 от 09.06.2009 г. и граничи с посочения имот на действащия 
гробищен парк. 

Към искането  са  приложени следните документи: 

- задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - план 

за застрояване; 
- скица на имота; 
-  акт за собственост; 
- нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот; 
Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект 

за ПУП за поземлени имоти извън границите на урбанизираната територия 
се допуска с решение на общинския съвет по предложение на кмета на 
общината. Искането за издаване на такова разрешение се придружава от 
задание по чл. 125 от ЗУТ, което се одобрява едновременно с 
разрешението по чл. 124а. Община Разград е изготвила задание за 
изработване на подробен устройствен план – план за застрояване на  
собствен поземлен имот с  номер 010002 в местността „Даравлу“ в 

землището на с. Липник, община Разград, като разширение на 
съществуващ гробищен парк, както и на парцеларен план за  
електроснабдяване  при необходимост.   
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Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието 

допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от местен път. 
Електрозахранването  ще се осъществи при необходимост след 

съгласуване с „Енерго-про” АД, Варна и изработване на парцеларен план. 

Водоснабдяването ще се осъществи след съгласуване с „Водоснабдяване-
Дунав” ЕООД Разград от съседния имот с № 100038-представляващ 

действащ гробищен парк на с. Липник. Имотът ще се ползва за изграждане 
на разширение на гробищен парк. Предвижда се да се промени 

предназначението на  имот - нива за неземеделски нужди по реда  на 
Закона за опазване на земеделските земи. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка с 
чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на 
територията  предлагам Общинския съвет да вземе следните решения: 

1. Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на общински поземлен имот с 
номер 010002 в местността „Даравлу“ в землището на с. Липник, Община 
Разград и разрешава изработването на проект за  подробен устройствен 

план – план за застрояване с отреждане “За гробищен парк“ на общински 

поземлен имот с номер 010002 в местността „Даравлу“ в землището на с. 
Липник, Община Разград, като разширение на съществуващ гробищен 

парк, както и на парцеларен план за  електроснабдяване   при 

необходимост. 
            Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места в сградата на Общината, да се публикува на 
интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Настоящото решение да бъде изпратено и на Кмета на Община 
Разград. Благодаря.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Докладната записка беше разгледана в 
постоянната комисия по устройство и развитие на територията, транспорт 
на Общината и в постоянната комисия по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство. Ще помоля господин Иво Димитров да ни 

уведоми за дебата по тази докладна записка и решението. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка беше разгледана на заседание на постоянната 
комисия и след обсъждане беше подкрепена единодушно с 9 гласа „ЗА”. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Благодаря. Имате думата господин Ахмедов за постоянната комисия 
по околна среда. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

На 17 март се проведе поредното редовно заседание на постоянната 
комисия по околна среда на което заседание беше разгледана докладната 
записка и след проведените дебати постоянната комисия със 7 гласа „ЗА”, 

без „против” и без „въздържали се” подкрепи докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Въпроси имате ли? Няма. Становища и  предложения.  
Също няма. Прекратявам дебата по докладна записка №123 и пристъпваме 
към поименно гласуване.   

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24. 03 . 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов +   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   
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25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 747 

 

По данни на кмета на с. Липник,   капацитета на съществуващия 

гробищен парк на с. Липник е на изчерпване. Същият представлява 

имот с номер 100038. Необходимо е разрешение за изработването на 

подробен устройствен план – план за застрояване на  общински 

поземлен имот с номер 010002 в местността „Даравлу“ в землището на 

с. Липник, Община Разград – нива  - с отреждане « За  гробищен парк» 

по реда на Закона за устройство на територията /ЗУТ/.  

            Предлаганият имот е частна общинска собственост съгласно 

АЧОС  № 531 от 09.06.2009 г. и граничи с посочения имот на 

действащия гробищен парк. 

Към искането  са  приложени следните документи: 

- задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 

- скица на имота; 

-  акт за собственост; 

- нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот; 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а. Община 

Разград е изготвила задание за изработване на подробен устройствен 

план – план за застрояване на  собствен поземлен имот с  номер 010002 

в местността „Даравлу“ в землището на с. Липник, община Разград, 

като разширение на съществуващ гробищен парк както и на 

парцеларен план за  електроснабдяване  при необходимост.   

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от местен 



 15

път. Електрозахранването  ще се осъществи при необходимост след 

съгласуване с „Енерго-про” АД, Варна и изработване на парцеларен 

план. Водоснабдяването ще се осъществи след съгласуване с 
„Водоснабдяване-Дунав” ЕООД Разград от съседния имот с № 100038-

представляващ действащ гробищен парк на с. Липник. Имотът ще се 
ползва за изграждане на разширение на гробищен парк. Предвижда се 
да се промени предназначението на  имот - нива за неземеделски 

нужди по реда  на Закона за опазване на земеделските земи. 

 На основание гореизложеното и чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка 

с чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на 

територията  Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 33 

гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма,  

                                     

                                           РЕШИ  : 

 

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на общински поземлен имот с 
номер 010002 в местността „Даравлу“ в землището на с. Липник, 

Община Разград и разрешава изработването на проект за  подробен 

устройствен план – план за застрояване с отреждане “За гробищен 

парк“ на общински поземлен имот с номер 010002 в местността 

„Даравлу“ в землището на с. Липник, Община Разград, като 

разширение на съществуващ гробищен парк, както и на парцеларен 

план за  електроснабдяване   при необходимост. 

            Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места в сградата на Общината, да се публикува 

на интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящето решение  не подлежи на оспорване. 
                                                                                        

ТЕХНИЧЕСКО ЗАДАНИЕ  
 

ЗА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН - ПЛАН ЗА 

ЗАСТРОЯВАНЕ ЗА ПОЗЕМЛЕН ИМОТ С НОМЕР  010002, МЕСТНОСТ „ДАРАВЛУ“  

В ЗЕМЛИЩЕТО НА С. ЛИПНИК С ЕКАТТЕ 43760, ОБЩИНА РАЗГРАД, ЗА 

РАЗШИРЕНИЕ НА ДЕЙСТВАЩ ГРОБИЩЕН ПАРК  

НА С. ЛИПНИК 

 

 

  I. Необходимост от изработване на ПУП – ПЗ. 

Действащия гробищен парк на с. Липник се намира в поземлен имот с номер 

100038 в местността „Даравлу в землището на с. Липник, Община Разград. Поради 

предстоящо изчерпване на капацитета му, възникна необходимост от неговото 
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разширение в източна посока, чрез включване на имот частна общинска собственост с 
номер 010002 в местността „Даравлу“ в землището на с. Липник. Предвижда се да се 
промени предназначението на посочения общински имот – нива, за неземеделски 

нужди по реда на Закона за опазване на земеделските земи. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект за ПУП за 
поземлени имоти извън границите на урбанизираната територия се допуска с решение 
на общинския съвет по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 
такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което се одобрява 
едновременно с разрешението по чл. 124а. 

 

  II. Териториален обхват. 

 Поземлен имот с номер 010002 в местността „Даравлу“ в землището на с. 
Липник, Община Разград е с начин на трайно ползване – нива. Предложеният поземлен 

имот за разширение на съществуващия гробищен парк в имот 100038 се намира от 
източната му страна. Предвижда се застрояване на цялата му площ. Имота граничи с 
поземлени имоти с номера: 100038; 100058; 010029; 010004; 010001. Имотът се 
обслужва от местен път.  

Водоснабдяването ще се осъществи след съгласуване с „Водоснабдяване-Дунав” 

ЕООД Разград от съседния имот с номер 100038 представляващ действащ гробищен 

парк на с. Липник. 

             Електрозахранването ще се осъществи при необходимост след съгласуване с 
„Енерго-про” АД, Варна и изработване на парцеларен план за трасето му. 

  

III. Изисквания за изработване на ПУП- ПЗ. 

1. Проектирането да се извърши при спазване условията и изискванията на ЗУТ, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка с чл. 59-60, 

чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3 и т.5,  Наредба № 2 от 21.04.2011 г. за здравните 
изисквания към гробищни паркове (гробища) и погребването и пренасянето на 

покойници (ДВ, бр. 36 от 2011 г.), Наредба № 8 за обема и съдържанието на 

устройствените планове (ДВ, бр. 57 от 2001 г.)-чл. 53, ал. 3 и следващи и други 

нормативни изисквания регламентиращи изграждането и експлоатацията на гробищни 

паркове. 
2. Проекта да се предостави на Възложителя в три екземпляра на хартиен и 

електронен носител. 

 

  IV. Срокове и етапи за изработване на ПУП. 

 1. Подготвяне на изходна документация и разрешителни за изготвяне на ПУП - 

60 календарни дни. 

 2. Изработване на ПУП - ПЗ - 60 календарни дни. 

 3. Оформяне и съгласуване на документи, съпътстващи ПУП - 60 календарни 

дни. 

С Т А Т И Я 3 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата по ред докладна записка е  с  № 126.  

Докладна записка от Милена Иванова Цанева, председател на 
Общински съвет Разград 

Относно: Промени в състава на постоянни комисии към 

Общински съвет Разград. 
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Тя е систематично свързана с началото на днешното заседание на 
Общинския съвет, положената клетва от новоприетия общински съветник 

Валентина Френкева, която трябва да бъде включена в три постоянни 

комисии, съгласно нашия Правилник. 

Уважаеми колеги, уведомявам ви, че преди подготвянето на докладната 
записка тя беше съгласувана с ръководителите на групи общински 

съветници, но следва да се съобразим и с желанието, волята и 

квалификацията на съответния общински съветник. Отчитайки 

спецификата на образованието на госпожа Френкева, а и изразената от нея 
воля ще ви помоля да коригираме съвместно диспозитива на докладната 
записка в частта по т.2. Включва обявеният за избран общински съветник 

Валентина Маркова Френкева - Белева   в състава на следните постоянни 

комисии: първата постоянна комисия по социална политика ,трудова 
заетост и здравеопазване се заменя с постоянна комисия по околна среда, 
селско, горско, водно и ловно стопанство, останалите две постоянни 

комисии си остават. Създава се нова т.3. Освобождава от състава на ПК по 

околна среда, селско, горско, водно и  ловно стопанство общински 

съветник Мартин Янков Янков  и го включва в състава на ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване. Искам да помоля двамата 
колеги, които са ангажирани в тази промяна в постоянните комисии да 
потвърдят: Приемате ли това разпределение в постоянните комисии? 

Госпожо Френкева. 
 

 Г-жа Валентина Френкева – общински съветник ПП „ГЕРБ” 

Да, приемам само искам да кажа, че фамилията ми не е Белева, объркана е 
в протокола, а е Белчева.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Така ли е в удостоверението Ви ? 

 

Г-жа Валентина Френкева – общински съветник ПП „ГЕРБ” 

В удостоверението е написано правилно, но в решението на ОИК е 
сбъркано. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Ще  бъде отразено.Господин Янков? 

 

Г-н Мартин Янков – общински съветник ПП „ГЕРБ” 

Нямам възражение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Така, че колеги предлагам на вашето внимание новия вариант 
на докладната записка. Госпожа Френкева е в три постоянни комисии: по 
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околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство; управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

по европейска интеграция и международно сътрудничество. Господин 

Янков също е в три комисии като новата му е социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване. Тази докладна записка не е разглеждана в 
постоянни комисии по Правилник затова директно ви давам възможност за 
въпроси или да правите предложения. Има ли желаещи? Няма. 
Прекратявам дебата по докладна записка №126 и я подлагам на електронно 

гласуване. Моля гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 748 

 

Съгласно Решение № 393/27.02/15 г. на Общинска избирателна 

комисия Разград и след полагане на изискуемата от чл.32 ал.1 ЗМСМА 

клетва, в състава на Общински съвет Разград се включи нов 

общински съветник – ВАЛЕНТИНА МАРКОВА ФРЕНКЕВА- 

БЕЛЧЕВА ,която зае мястото на общински съветник  ДРАГОМИР 

АТАНАСОВ НИКОЛОВ от листата на ПП ГЕРБ, чиито правомощия 

бяха предсрочно прекратени поради избирането му в състава на СД на 

МБАЛ „Свети Иван Рилски „ АД Разград – търговско дружество с 
общинско участие. 

В съответствие с изискванията на Правилник за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация  и наложената 

практика за съобразяване с квалификацията и интересите на 

общинските съветници ,с ръководителите на групи обсъдихме 
попълване състава на постоянни комисии към общинския съвет. 

Предложението е съобразено с изискването за участие на всеки 

общински съветник в не повече от три постоянни комисии и 

съответства на професионалните познания и на предпочитанията на 

колегите. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 1 т.1  , чл. 48 

ал. 2 ЗМСМА , чл. 6 т. 1 във вр. с чл. 28 ал. 2 и  чл. 29 от Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация  

Общински съвет Разград, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

      

Р Е Ш И : 
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1.Освобождава поради предсрочно прекратяване на 

пълномощията му  като общински съветник Драгомир Атанасов 

Николов от състава на следните постоянни комисии при Общински 

съвет Разград: ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване, ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол и ПК по европейска 

интеграция и международно сътрудничество . 

2. Включва обявеният за избран общински съветник Валентина 

Маркова Френкева- Белчева   в състава на следните постоянни 

комисии при Общински съвет Разград: ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство; ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол и ПК по 

европейска интеграция и международно сътрудничество. 

 3.Освобождава от състава на ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и  ловно стопанство общински съветник Мартин Янков Янков  

и го включва в състава на ПК по социална политика, трудова заетост 

и здравеопазване. 

Настоящото решение да се изпрати на кмета на общината и на 
областния управител на  област с административен център Разград в 
седемдневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я 4 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх. № 129.  

Докладна записка от Кина Дякова Маринова, общински съветник, 

председател на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване  
Относно : Даване на съгласие за отдаване под наем на 

помещения в сградата на „ДКЦ І Разград” ЕООД с предназначение за 

ползване като лекарски кабинети чрез търг с явно наддаване.  

Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Кина Дякова – вносител, общински съветник, председател на 
ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

До Общински съвет Разград е депозирано писмо с вх.№ 125/05.03/15 

г. от управителя на търговско дружество със сто процента общинско 

участие„ДКЦ І Разград” ЕООД д-р  Н. Денев, с което на принципала на 
дружеството се предлага   да вземе решение за даване на съгласие за 
отдаване под наем на помещения в сградата на „ДКЦ І Разград” ЕООД, 

находяща се в гр. Разград, ул. „Васил Левски „ 1, с предназначение за 
ползване като лекарски кабинети чрез търг с явно наддаване  

Индивидуализацията на обектите е следната :  
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 1.Кабинет №44, ет. 4,  с площ 14,70 кв.м., южно изложение, при 

съседи : вдясно - кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І-Разград” ЕООД 

/първи/, вляво- кабинет за физиотерапия, с предназначение за извършване 
на медицинска дейност. 
 2.Кабинет № 48 ,ет. 4 ,  с площ 15,40 кв.м. ,южна изложение, при 

граници : в дясно - . кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І-Разград” ЕООД
 /втори/, в ляво- кабинет № 49 психиатричен, с предназначение за 
извършване на медицинска дейност. 
Изброените кабинети са  свободни и икономически изгодно за 
дружеството е да ги отдава под наем за ползването им по предназначение. 
С оглед гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 1 т. 8 ЗМСМА във вр. с 
чл.33 ал. 1, чл. 34 ал. 1 и ал. 2 т. 1 и  чл. 35 от Наредба № 3 за 
осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез търговски 

дружества с общинско участие и чрез общински  предприятия на 
Общински съвет Разград и писмо № 125 /05.03/15 г. Общински съвет 
Разград  да РЕШИ:  

1.Дава съгласие търговско дружество със сто процента общинско 

участие „ДКЦ І Разград„ ЕООД със седалище и адрес на управление 
Разград, ул. „Васил Левски„ №1, представлявано от управителя д-р 

Николай Денев, да проведе процедура за отдаване  под наем чрез търг с 
явно наддаване  на помещения  в сградата на дружеството , находяща се в 
гр. Разград , ул. „Васил Левски„  № 1, за срок от три години,  както следва : 

Кабинет №44, ет. 4,  с площ 14,70 кв.м., южно изложение, при 

съседи: вдясно- кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І-Разград” ЕООД  

/първи/, вляво- кабинет за физиотерапия, с предназначение за извършване 
на медицинска дейност. 
 Кабинет № 48 ,ет. 4 ,  с площ 15,40 кв.м., южна изложение, при 

граници : вдясно - . кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І-Разград” ЕООД/ 

втори/, вляво- кабинет № 49 психиатричен, с предназначение за 
извършване на медицинска дейност 
 2.Възлага изпълнението на решението по т. 1 на управителя на 
търговското дружество, за което се  дължи своевременен отчет пред 

принципала. 
3.Настоящото решение да се изпрати в седемдневен срок от 

приемането му на кмета на общината и на областния управител. 

Решението подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Дякова и да се възползвам да Ви дам думата като 

председател на постоянната комисия по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване да ни информирате за решението й. 

 

Г-жа Кина Дякова- Председател на ПК 
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На проведеното заседание на постоянната комисия по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване докладната записка и проекта 
за решение бяха единодушно подкрепени. Гласуваха „ЗА” – 9, „против” и 

„въздържали се” – няма.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Салим, информация за съвместното заседание на двете 
постоянни комисии по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации. Заповядайте.  

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Зам. - председател на ПК 

 Постоянните комисии по управление на общинската собственост и 

по законност с по   8 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се” 

подкрепиха тази докладна. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси по докладната? Становища. 
Предложения за корекции. Няма. Прекратявам дебата и гласуваме 
поименно докладна записка №129.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24. 03 . 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   
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18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 749 
 

До Общински съвет Разград е депозирано писмо с вх.№ 

125/05.03/15.г. от управителя на търговско дружество със сто процента 

общинско участие „ДКЦ І Разград” ЕООД д-р  Н. Денев ,с което на 

принципала на дружеството се предлага   да вземе решение за даване 
на съгласие за отдаване под наем на помещения в сградата на „ДКЦ І 
Разград” ЕООД ,находяща се в гр. Разград, ул. „Васил Левски „ 1, с 
предназначение за ползване като лекарски кабинети, чрез търг с явно 

наддаване  

Индивидуализацията на обектите е следната :  

 1.Кабинет №44, ет. 4,  с площ 14,70 кв.м., южно изложение, при 

съседи : вдясно- кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І-Разград” ЕООД 

/първи/, вляво- кабинет за физиотерапия, с предназначение за 

извършване на медицинска дейност. 

 2.Кабинет № 48 , ет. 4,  с площ 15,40 кв.м., южна изложение, при 

граници : в дясно - . кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І-Разград” 

ЕООД /втори/, в ляво - кабинет № 49 психиатричен, с 

предназначение за извършване на медицинска дейност . 

Изброените кабинети са  свободни и икономически изгодно за 

дружеството е да ги отдава под наем за ползването им по 

предназначение. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 1 т. 8 ЗМСМА 

във вр. с чл.33 ал. 1 ,чл. 34 ал. 1 и ал. 2 т. 1 и  чл. 35 от Наредба № 3 за 

осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез 
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търговски дружества с общинско участие и чрез общински  

предприятия на Общински съвет Разград и писмо № 125 /05.03/15 г. 

Общински съвет Разград , след поименно гласуване с 30 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

   

Р Е Ш И : 

 

1.Дава съгласие търговско дружество със сто процента общинско 

участие „ДКЦ І Разград „ЕООД със седалище и адрес на управление 
Разград, ул. „Васил Левски„ №1, представлявано от управителя д-р 

Николай Денев  ,да проведе процедура за отдаване  под наем чрез търг 

с явно наддаване  на помещения  в сградата на дружеството, находяща 

се в гр. Разград , ул. „Васил Левски„ № 1, за срок от три години, както 

следва:  

1.1. Кабинет №44, ет. 4,  с площ 14,70 кв.м., южно изложение, при 

съседи: вдясно- кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І-Разград” ЕООД  

/първи/, вляво- кабинет за физиотерапия, с предназначение за 

извършване на медицинска дейност. 

 1.2.Кабинет № 48, ет. 4 ,  с площ 15,40 кв.м., южна изложение, при 

граници: вдясно -  кабинет, ползван за архив на „ДКЦ І - Разград” 

ЕООД/ втори/, вляво- кабинет № 49 психиатричен, с предназначение 
за извършване на медицинска дейност 

 2.Възлага изпълнението на решението по т. 1 на управителя на 

търговското дружество, за което се  дължи своевременен отчет пред 

принципала. 

3.Настоящото решение да се изпрати в седемдневен срок от 

приемането му на кмета на общината и на областния управител. 

Решението подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я 5 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх. № 132. 

Докладна записка от Кина Дякова Маринова, общински съветник, 

председател на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване и Петко Стоянов Стоянов, общински съветник председател 

на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика 
Относно: Избор на контрольор на търговско дружество със 100 

% участие на Община Разград – „ДИАГНОСТИЧНО-

КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР I - Разград”  ЕООД гр. Разград.  

Давам думата на съвносителите по техен избор един от двама ви да 
представи докладната записка. Заповядайте госпожо Дякова. 
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Г-жа Кина Дякова – съвносител, председател на ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е едноличен собственик на капитала на търговското 

дружество със 100 % общинско участие - „ДИАГНОСТИЧНО-

КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР I-Разград”  ЕООД гр. Разград. 

Съгласно разпоредбите на чл.10, ал.1, т.6 от Наредба №3 на 
Общински съвет Разград за осъществяване на стопанска дейност на 
Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия и на чл.144, ал.1 и ал.3 от Търговския закон 

Общинският съвет, в качеството на общо събрание на принципала, избира 
контрольор на търговското дружество с ограничена отговорност и 

определя възнаграждението му и срока на действие на договора. 
Учредителният акт на дружеството предвижда фигурата на 

контрольор, поради което общинският съвет със свое Решение № 79 по 

Протокол № 8 от 20.02/12 г. е избрал такъв, чийто договор е изтекъл на 
01.03.2015 г. 

Тъй като функциите на контрольора са предвидени в устройствения 
акт на дружеството е наложително да се избере подходящ специалист, 
който да представлява собственика, да следи за спазване на дружествения 
акт, за изпълнението на решенията му и за правилното стопанисване и 

управление на активите на дружеството. Същият периодично следва да 
представя отчет пред собственика за дейността на дружеството и за 
състоянието на финансовите и материалните му активи. 

Изхождайки от същността на функциите, присъщи на контрольора и 

очаквания дисциплиниращ ефект сме на мнение, че най- подходящият 
образователен ценз е за икономическо или юридическо образование, а 
опитът в стопанската сфера е предимство. С подобни референции 

предлагаме на вниманието на Общински съвет Разград кандидатурата на 
ПАВЛИНА НИКОЛОВА РУСЕВА от Разград, ул. „Южен булевард” № 9 с 
магистърска степен по счетоводство и контрол и по финанси, в чийто 

трудов стаж се включва управление на търговски дружества. До този 

момент тя е била избрана от принципала за контрольор и се е справила 
добре. Периодично е представяла отчети за дейността си, а от приложимия 
към докладната записка отчет за цялостната й дейност през мандата се 
вижда ползата за дружеството от фигурата на контрольора. 

Във връзка с изложеното и на основание чл.21, ал.1, т.9 и чл.22, ал.1 

от Закона за местно самоуправление и местната администрация и чл.10, 

ал.1, т.6 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване 
на стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия и във връзка с чл.144, 

ал.1 и ал.3 от ТЗ, Общински съвет Разград да  
РЕШИ:  
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1.Избира и определя за контрольор на „ДИАГНОСТИЧНО-

КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР I-Разград”  ЕООД гр. Разград. ПАВЛИНА 

НИКОЛОВА РУСЕВА от гр. Разград, ул. „Южен булевард” № 9, 

икономист и финансист, за срок от три години. 

2. Определя размер на месечно възнаграждение в размер на една 
минимална заплата за страната. 

3. Задължава и овластява кмета на Община Разград да изготви и 

подпише договор за контрол с избрания контрольор на дружеството, който 

да влезе в сила / тук не сме дали дата може би трябва допълнително  

госпожо Цанева да определим, на комисията не я определихме/, при 

условията посочени в т.1 и т.2 от настоящото решение. 
4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 
приемането му. 

 Благодаря.         
 

Г- жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Отлагателно условие от приемането на решението. Но може да 
направите предложение и в тази връзка. Благодаря госпожо Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – съвносител, председател на ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване 

Подкрепям това от момента на приемането.  

 

Г- жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще Ви помоля пак като председател на комисията по социална 
политика да информирате за дебата и решението.  

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

Предлагам на вниманието ви решението на комисията по социална 
политика: на заседанието докладната записка беше подкрепена с 9 гласа 
„ЗА”, „против” и „въздържали се” – няма.  

 

Г- жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Стоянов, постоянната комисия по бюджет, 
финанси и икономическа политика. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

В постоянната комисия по бюджет, финанси и икономическа 
политика докладната записка бе подкрепена с 8 гласа „ЗА” без „против” и 

„въздържали се”. Общински съветник Михаил Тодоров направи 

предложение по докладната записка относно срока по назначаването на 
контрольора в ДКЦ- І да бъде от 3 години на 1 година, което предложение 
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бе възприето от комисията с 5 гласа „ЗА”, 1 – „против” и 2 – „въздържали 

се”. 

 

Г- жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И постоянната комисия по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации. 

Има думата госпожа Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – зам. – председател на ПК 

С 5 гласа „ЗА”, 1 -  „против” и  2 -  „въздържали се” комисията по 

законност подкрепи докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Въпроси към вносителите. Господин Анастасов, 
заповядайте. 
 

 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

 Колко доклада е представила госпожата на принципала и кога е 
първия доклад?  

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Други въпроси? Няма. Заповядайте. Госпожо Дякова, Вие ли ще 
отговорите?  

 

Г-жа Кина Дякова – съвносител, председател на ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване 
 Не, аз не мога да дам този отговор за първия доклад кога точно. Не 
разполагам в момента с точната дата.  
 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 И в Общинския съвет, значи това което и Вие трябва да го знаете 
господин Анастасов в Общинския съвет винаги е представен отчета на 
госпожа Русева като информация заедно с периодичните отчети, които 

дава д-р Денев като ръководител на „ДКЦ – І” ЕООД. Дата за първия отчет  
трябва да се направи конкретната справка, но са в сроковете давани всички 

отчети. 

 

 Г-н Петко Стоянов – съвносител, председател на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика 
 Може ли да допълня?  

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Да, заповядайте господин Стоянов. 
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 Г-н Петко Стоянов – съвносител, председател на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика 

Понеже участвам и в балансовата комисия, която разглежда отчетите 
на тези дружества с общинско участие доколкото си спомням всяка година 
тя представя такъв доклад но мисля, че и господин Анастасов той така 
старателно винаги си прави труда да проучва тези въпроси и си мисля, че 
той има информация. Хубаво е да я сподели с нас.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Естествено, че имам информация. По мое искане след шестия месец 

тя за първи път даде доклад. И в този доклад ако се сещате колеги там 

имаше в направление „ лаборатория” изводи. Сега в този отчет нищо не 
виждам. 

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Само да уточним, че говорите за приложения тук отчет към тази 

докладна и го сравнявате с кой отчет?   

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Госпожата за първи път направи отчет по мое искане септември 

месец 2012 година. Тогава за първи път даде отчет, а от февруари месец е 
назначена.  

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Аз Ви попитах с кой отчет правите сравнение? Този който е 
приложен към докладната записка го сравнявате с този от 2012 година, 
така ли?   

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Да.  
 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Разбрах Ви добре, благодаря. Имате ли други въпроси? Няма. 
Становища, изказвания и предложения. Заповядайте господин Анастасов.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Първо, този контрольор, който предлагат да бъде назначен не е 
задължителен и предполагам, че всички колеги го знаят. ДКЦ - то от 
създаването му в продължение на десетина години под ръководството на  
д-р Кулева беше на загуба, която загуба е натрупана някъде към 90 000 лв. 
С назначаването на д-р Денев още първата година макар е не – пълна той 

изкара поликлиниката на положителен резултат въпреки, че нямаше 
контрольор. Впоследствие февруари месец 2012 година му бяхме 
нататрузили един контрольор когото трябва да издържа. Предполагам, че 
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вносителите са се запознали с длъжностната характеристика на 
контрольора.  

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Няма такава длъжностна характеристика. Има разписания в 
Търговския закон където са посочени задълженията. Извинявайте, че Ви 

прекъсвам, но няма такъв документ длъжностна характеристика.  
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Длъжността характеристика на финансов контрольор няма? 

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Не е трудов договора, той е по смисъла на Търговския закон и Устава 
на търговското дружество, който предвижда Устава предвижда 
контрольор.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Да и предполагам, че има функции.  

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Не, няма как да има длъжностна характеристика тя е за трудови 

правоотношения. В Търговския закон са рзписани задълженията на 
контрольора. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Значи трябва да контролира.  
 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Да, но не по длъжностна характеристика. Просто казвам да не 
търсим нещо, което го няма. Да, продължавайте.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Добре. Все пак тя е поставена там да контролира действията на 
ръководителя на ДКЦ – то. От създаването си на поликлиниката 
лабораторията е на загуба. В първия й доклад тя го констатира без да 
направи конкретни предложения. Сега въобще не фигурира това звено 

„клинична лаборатория” към ДКЦ – І. И ако вносителите се бяха сетили да 
попитат за икономическите показатели на ДКЦ – то за миналата година ще 
разберат, че лабораторията в поликлиниката за N –та поредна година е на 
загуба около 18 000 лв. Като положителен финансов резултат след 

приспадане на данъците за миналата година като цяло поликлиниката е на 
7 000 лв. печалба чиста. Малко над 7. Това означава, че ако самата 
лаборатория да не е на печалба поне на 0 да е ще има в поликлиниката 
средства и за ремонти и за обновяване на апаратурата. Така, че къде е 
положителното в контрола на ДКЦ – то от този контрольор при 
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положение, че тези недостатъци или не са сведени до минимум или 

приходите са малко или разходите са много за самата лаборатория. Така, 
че аз не намирам нужда да се назначава наново такъв контрольор в ДКЦ – 

то. Завърших.  

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Конкретно предложение правите ли? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Аз ще гласувам „против” за назначаването му. 

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Добре. Благодаря господин Анастасов. Господин Стоянов.  
 

Г-н Петко Стоянов - съвносител, председател на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика  

Имам реплика към господин Анастасов. Значи, запознати сме твърде 
добре с дейността на ДКЦ – І . Разговаряли сме и с господин Денев и с 
Павлина Русева и трябва да кажа, че едно от задължителните изисквания за 
да упражнява дейност такъв Диагностичен – консултативен център е да 
има такава лаборатория. Просто той не може да упражнява дейност като 

такъв център ако няма лаборатория. / реплика в залата от общински 

съветник/. Ами тогава какво да направим след като са на загуба като 

трябва да имаме такава лаборатория.  Какво да направим да накараме 
хората на сила да отидат в лабораторията и да се изследват. Ако искате 
Вие пробвайте да го направите. Но аз мисля и доколкото знам господин 

Анастасов сте собственик на  Търговско дружество- Бихте ли били 

съгласни да дадете управлението на Вашето дружество и да не назначите 
там контрольор Ваш човек, който да контролира дейността и да следи нали 

да вървят добре нещата във Вашето дружество? Това е смисъла да се 
назначи контрольор. Затова и Закона е такъв, че да може по този начин 

Общината да упражни контрол върху Директора на това дружество ДКЦ – 

І. Това е което имах да кажа. Благодаря. 
 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други желаещи да заявят позиция? Заповядайте. 
 

Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

От този разговор, от тази дискусия която в момента се проведе става 
ясно, че ДКЦ – то за една година е на печалба малко над 7 000 лв., а този 

контрольор като възнаграждение и като разходи за ДКЦ – то са почти 

толкова, колкото е печалбата. Не знам какъв е смисъла да намаляваме 
печалбата за да може тези 6 – 7 000 лв. които се спестяват от този 

контрольор да ги инвестират в този център.  
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 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Заповядайте. 
 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ”  

Благодаря госпожо педседател. Аз имам един такъв въпрос тъй като 

направих предложение в постоянната комисия по бюджет, въпросът ми е 
към вносителите: Дали приеха моето предложение?  

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

 Е ,чевидно не са,щом не правят корекции.  

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ”  

Никой не ми съобщи дали го приемат или не.  
 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Т не направиха промяна,   внасят докладната записка във вида в 
който искат. Сега ще направите евентуално предложение, ще го подложим 

на гласуване. Очевидно щяха да се съобразят и да го вмъкнат, да го 

включат,ако го приемаха. 
 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ”  

Да, но най – малкото трябваше да кажат нали, че не са съгласни. 

 

 Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Неса длъжни. Те си предлагат техния вариант. 
 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ”  

Щом не са длъжни,тогава правя предложение ново.  

 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Вносителите обявиха, че в остоянната та комисия имаше подкрепа за 
Вашето предложение. Докато господин Тодоров прави своето писмено 

предложение и след това ще ни го обяви  и вербално има ли други 

желаещи? Господин Николов, заповядайте.  
 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС, ДСБ” 

Дебата по назначаването или не назначаването на контрольор в ДКЦ 

в гр. Разград очевидно заема някаква по – смислена позиция да говорим за 
самия Център защото ако гледаме на него като на чисто търговско 

дружество разбира се, че е нормално да имаме контрольор. Обаче ако 

гледаме на него по същината на дейност, която той извършва, а именно 

достъп до здравни услуги на разградското население, създаване на по – 

добри възможности за джипитата, които са в този Център дебата е по – 
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различен. Така, че на мен ми се струва, че е по -  смислен дебата  когато 

говорим за това дали можем ние от общинския бюджет да отделим 

средства, с които да се модернизира базата на ДКЦ – то. И сега предстои 

гледането на различните възможности, които ще има Общината да 
привлича средства, включително и по Европейските програми. Нека там да 
се съсредоточим тези наши усилия затова да се предоставят там наистина 
по – добри здравни услуги на нашите съграждани. От друга страна 
спазването на правилата при управлението на търговските дружества 
собственост на Община Разград е някак си установено. Ако ние не сме 
доволни от работата на контрольора да изискаме допълнителна 
информация от самия него нали за извършеното от него за да намерим 

всички смисъл. В този смисъл аз предлагам да отложим решението за 
следващата сесия като получим по – подробен доклад и доказателства. 
Разбира се това най – вече би следвало да натежи решението на 
бюджетната комисия, нали наистина бюджетната комисия да прецени 

доколко управлението се подобрява с контрольор или без контрольор. Но 

по – смисления разговор според мен е наистина да намерим този вариант в 
който работата в ДКЦ става по – професионална, по – качествена здравна 
услуга се предоставя на нашите съграждани. Това според мен е истинския 
дебат отколкото да спорим има ли нужда или няма нужда от контрольор 

едно търговско дружество при установената процедура за управление на 
общинските дружества където във всяко едно ние назначаваме контрольор 

или поне в тези в които решаваме, че има нужда от тази фигура и тя носи 

смисъла да се управляват по – добре дружествата. 
 

Г-жа Милена Цанева - Председател на ОбС 

Благодаря ,господи Николов. Вие направихте процедурно 

предложение по реда на чл.81, ал.1, т.2 от Правилника – предложение за 
отлагане за следващо заседание и ще се съобразя с това Ви предложение 
когато стигнем на етапа гласуване. Имате ли  други предложения? Дотук 

конкретното предложение беше на господин Тодоров по отношение на 
срока. Други становища? Само преди да прекратим дебата или ако искате 
да помислите още малко тъй като стана дума за правомощията и ползата от 
контрольора ще си позволя това, което е заложено в чл. 144 от Търговския 
закон да ви го прочета:  

„(1) Дружественият договор може да предвиди избирането на 
контрольор или контрольори, /отварям скоба за да кажа, че конкретния 
дружествен договор предвижда такова условие/ който да следи за спазване 
на дружествения договор, за опазване на имуществото на дружеството и да 
дава отчет пред общото събрание.” Без да посочва срокове за това.  

„(2) Не могат да бъдат контрольори:” изредени  са случаите, 
описано е в докладната записка, но по това не се дебатира дали притежава 
качества. 
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„В едноличното дружество контрольорът се назначава от 
собственика.”  И  отговорността на контрольора е предвидена в чл. 145. 

„Управителят и контрольорът отговарят имуществено за причинени на 
дружеството вреди.” Това е смисъла и ролята на контрольора като фигура 
от Търговския закон. Госпожо Дякова, имате думата заповядайте.  

 

Г-жа Кина Дякова – съвносител, председател на ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване 

Благодаря ,госпожо Цанева.  
Уважаеми колеги, на базата на това което беше казано аз мисля, че 

предложенията на колегата Николов са конструктивни за това да обърнем 

внимание на възможностите за обновяване на техниката, на условията на 
работа, но предмета на днешната докладна е избор на контрольор. Той 

косвено е свързан и с контрола на тези функции на търговското дружество 

тези задължения, които трябва да изпълнява но мисля, че отлагането на 
докладната записка за решението й следващия път едва ли ще реши в друга 
светлина. Аз като един от представителите на вносителите смятам, че не е 
нужно да отлагаме докладната записка тъй като единственото изказване 
което беше е в аспекта на оспорване не толкова, колкото на недоволство от 
отчетите на контрольора в смисъл на пропуски за дейността на едно от 
звената в случая лабораторията не могат да дадат оценка негативна за 
неговата работа, а напротив. Тук и колегата Стоянов обоснова 
съществуването на тази лаборатория като задължително условие, а това би 

могло вече по – нататък в разговори с контрольора и ръководителя на 
търговското дружество да се търсят възможности тази дейност наистина да 
се усъвършенства. Но едва ли това може да бъде причината да отлагаме в 
момента докладната записка и да изискваме повече данни за това. 
Запознати сме с отчетите, които са дадени и от д-р Денев и от контрольора, 
в рамките на нормативната база и на нейните изисквания и аз като един от 
вносителите смятам, че не е нужно в момента да отлагаме тази докладна 
записка. С нищо повече отлагането няма да реши проблема. Друг е 
въпроса, че наистина в следващите месеци които са , както виждате вече 
положителните стъпки са налице – откри се асансьора в ДКЦ, други неща, 
които д-р Денев би могъл да постави на вниманието на Общинския съвет 
също ще бъдат на наше внимание, но ние като принципал наистина следва 
да имаме наш представител, който да носи отговорността на тези функции 

които са му предвидени в нормативните актове. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, госпожо Дякова. Госпожа Арабаджиева има думата. 
Заповядайте. 

 

Г-жа Незиха Арабаджиева – ПП „ДПС” 

Уважаема госпожо председател, 
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Уважаеми колеги, 

Нашата група съветници предлагаме също да се отложи за другата 
сесия приемането на докладната записка, с цел да поканим госпожата да 
дойде по време на заседанието на комисиите ,за да бъде отговорено на 
въпросите които възникват в зала в момента пък и по – нататък.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Още едно процедурно предложение в тази насока е 
направено за отлагане. Господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Аз ако ми позволите уважаеми колеги искам да изразя едно 

становище. След това, което чухме в мен остана така горчивото усещане, 
че така преди изборите някаква политическа сила иска да сложи някакъв 
негов човек на някакво място за да взема някакви пари. Затова горещо 

препоръчвам на Общинския съвет да прекрати този дебат, да се оттегли 

тази докладна, да вземе някакво практично решение в угода на гражданите, 
а не на политически амбиции и подобни решения. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Ще Ви моля само да се осланяме все пак на факти, а не на 
чувства. Заповядайте, госпожо Дякова.  

 

Г-жа Кина Дякова – съвносител, председател на ПК по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване 

Няма никакво политическо решение. Това е човек, който вече е 
работил там. На основата на качествата, които е показала е предложението. 

Не бива всяка докладна която влиза да се прави от нея предизборна 
агитация и да се използва за политически цели.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам думата на съвносителя. Заповядайте господин 

Стоянов. 
 

Г-н Петко Стоянов – съвносител, председател на ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика  

И освен това всеки общински съветник има възможността да даде 
предложение за контрольор, което да бъде прието или неприето и 

подкрепено от Общинския съвет.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други желаещи да заявят позиция по този горещ 

въпрос, както се оказа? Няма. Преди да прекратя дебатите и да пристъпим 

във фазата за процедури ще помоля само да ми дадете възможност за едно 
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според мен коректно уточнение: тъй като се спомена името на д-р Кулева, 
която беше обявена за Управител, който е натрупал дългове на 
търговското дружество, обществеността все пак има правото да знае или да 
бъде припомнено факт, който е установен от множество балансови 

комисии, уточняващи, установяващи произхода  на това задължение и те 
са свързани тези задължения единствено с необходимостта предизвикана 
от промяна на нормативната база, в случая Кодекса на труда да се изплатят 
обезщетения за неизползвани отпуски тогава когато се забрани така 
нареченото натрупване на отпуски. Тъй като колегите, които са били в 
предишните Общински съвети вероятно ще си спомнят, че този проблем 

стоеше така в пълната си сила пред всички работодатели да се справят с 
обезщетенията поради това, че техните служители са натрупвали по 

законов ред тогава действащ неизползвани отпуски и когато закона се 
промени трябваше да се изплатят обезщетенията и само това е причината 
господин Анастасов. Това е установено от балансови комисии да се 
натрупа загубата от това търговско дружество, а не в резултат на лошо 

управление. Просто го дължим като коректност на д-р Кулева.  
Прекратявам дебата по докладна записка № 132 и пристъпваме към 

гласуване. Първо съгласно нашият Правилник ще подложа на гласуване 
предложението на общински съветник Никола Николов, подкрепено от 
общински съветник Незиха Арабаджиева за отлагане на докладната 
записка за следващо заседание. Моля упражнете правото си на вот 
електронно.  

 

С 24 гласа „ЗА”, „против” – 7, „въздържали се” – 1, съгласно 

нашия Правилник докладна записка №132 се отлага за следващото 

заседание на Общинския съвет. 

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 750 

 

Община Разград е едноличен собственик на капитала на 

търговското дружество със 100 % общинско участие - 

„ДИАГНОСТИЧНО-КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР I-Разград”  ЕООД 

гр. Разград. 

Съгласно разпоредбите на чл.10, ал.1, т.6 от Наредба № 3 на 

Общински съвет Разград за осъществяване на стопанска дейност на 

Община Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия и на чл.144, ал.1 и ал.3 от Търговския закон 

Общинският съвет, в качеството на общо събрание на принципала, 

избира контрольор на търговското дружество с ограничена 
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отговорност и определя възнаграждението му и срока на действие на 

договора. 

Учредителният акт на дружеството предвижда фигурата на 

контрольор, поради което общинският съвет със свое Решение № 79 по 

Протокол № 8 от 20.02/12 г. е избрал такъв, чийто договор е изтекъл на 

01.03.2015 г. 

Тъй като функциите на контрольора са предвидени в 

устройствения акт на дружеството е наложително да се избере 
подходящ специалист, който да представлява собственика, да следи за 

спазване на дружествения акт, за изпълнението на решенията му и за 

правилното стопанисване и управление на активите на дружеството. 

Същият периодично следва да представя отчет пред собственика за 

дейността на дружеството и за състоянието на финансовите и 

материалните му активи. 

Изхождайки от същността на функциите, присъщи на 

контрольора и очаквания дисциплиниращ ефект най-подходящият 

образователен ценз е за икономическо или юридическо образование, а 

опитът в стопанската сфера е предимство. С подобни референции 

удачна е кандидатурата на ПАВЛИНА НИКОЛОВА РУСЕВА от 

Разград, ул. „Южен булевард” № 9 с магистърска степен по 

счетоводство и контрол и по финанси, в чийто трудов стаж се включва 

управление на търговски дружества. До този момент тя е била избрана 

от принципала за контрольор и се е справила добре. Периодично е 
представяла отчети за дейността си, а от приложимия към докладната 

записка отчет за цялостната й дейност през мандата се вижда ползата 

за дружеството от фигурата на контрольора. 

 На основание чл.81, ал.1, т.2 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2011 – 

2015 г. Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – 7, 

„въздържали се” – 1, 

Р Е Ш И : 

 

1. Отлага за следващото заседание на Общински съвет Разград 

разглеждането на докладна записка с вх. № 132/10.03. 2015 г. за 

доизясняване на мотивите и изслушване на предложената за 

контрольор на „ДИАГНОСТИЧНО-КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР I-

Разград”  ЕООД гр. Разград  г-жа Павлина Русева. 

 2. Възлага на Председателя на Общински съвет Разград да 

покани  ПАВЛИНА НИКОЛОВА РУСЕВА за изслушване от 

Общинския съвет. 

3. Настоящото решение да се изпрати в седемдневен срок от 

приемането му на кмета на общината и на областния управител. 
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С Т А Т И Я 6 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка № 133. 

Докладна записка  от инж. Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно: Учредяване на Областния съвет на „Съюза на 

ветераните от войните” гр. Разград безвъзмездно право на ползване 
върху част от имот - частна общинска собственост, представляваща 

помещение №19, намиращо се на втори етаж в сградата на бул. 

„България” №21П в гр. Разград. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С Решение от 2011 г. на Общински съвет Разград и с договор е 
учредено безвъзмездно право на ползване върху част от имот-частна 
общинска собственост на Областния съвет на „Съюза на ветераните от 
войните” в гр. Разград. Помещението е  №19 и сервизно помещение за 
общо ползване, на втория етаж в сградата на бул. „България” №21 П в гр. 

Разград, това е бившия комбинат „Свежест”  за срок от три години.  

Председателят на   Областния съвет на „Съюза на ветераните от 
войните” иска подновяване на договора за безвъзмездно право на ползване 
за същото помещение.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 
№2, която е решила да предложи на общинския съвет да се учреди 

безвъзмездно право на ползване върху същото помещение от  16,12 кв.м., 

за срок от три години. 

В тази връзка е и проекта за решение, който предлагаме на вашето 

внимание: Учредява на Областния съвет на „Съюза на ветераните от 
войните” гр. Разград безвъзмездно право на ползване за срок от 3 години 

върху част от имот-частна общинска собственост, актуван с АОС от 1999 

г., представляваща помещение №19 с площ 16,12 кв.м. и сервизно 

помещение за съвместно ползване, намиращи се на втори етаж в сграда 
разположена на бул. „България” №21 П в гр. Разград.  

 Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря ,госпожо Таракчиева. Ще помоля председателя на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизации и 

следприватизационен контрол да ни уведоми за съвместното заседание на 
двете постоянни комисии по собственост и по законност превенция на 
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корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

И двете постоянни комисии подкрепиха  тази докладна записка с по 

8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Госпожо Дякова, постоянната комисия по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

В комисията по социална политика докладната записка беше 
подкрепена с 9 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” – няма.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Колеги, имате ли въпроси? Видно от правните основания 
може да се учреди това право на посочените лица без процедура тъй като 

те фигурират като правоимащи по смисъла на чл.6, ал. 1 от Закона за 
ветераните от войните. Давам думата за въпроси. Господин Анастасов, 
заповядайте.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Въпрос към вносителя. Няма ли по – подходящо помещение на 
първия етаж за ветераните от войните? Всички знаем на колко години са 
тези ветерани.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Тя отговори на подобен въпрос на постоянна комисия, но сега ще 
отговори и пред останалите колеги. Други въпроси? Няма. Госпожо 

Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. На първия етаж нямаме помещение. Първия етаж е 
всъщност партерния етаж и нямаме други свободни помещения. Има не 
само ветерани от войните, има и пенсионерски клубове настанени в тази 

сграда, те са на четвъртия етаж. За съжаление асансьор няма. Няма 
възможност да ползват асансьор, но ползват помещенията и са благодарни 

за това, че им е осигурено макар и такова малко помещение. Събират се 
вътре и го ползват. Аз няколко пъти съм ходила там и съм ги виждала.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 



 38

Благодаря. Други въпроси? Няма. Становища и изказвания. Няма. 
Прекратявам дебата. Подлагам на поименно гласуване докладна записка № 

133.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24. 03 . 2015 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

7. Зоя Петрова Велкова +   

8. Иво Борисов Димитров Не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова Не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов Не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 751 

 

С Решение №968 от 06.07.2011 г. на Общински съвет Разград и 

договор №329/31.10.2011 г., на Областния съвет на „Съюза на 

ветераните от войните” гр. Разград е учредено безвъзмездно право на 

ползване върху част от имот-частна общинска собственост, актуван с 
АОС 604/08.02.1999 г., представляваща помещение №19 с площ 16,12 

кв.м. и сервизно помещение за общо ползване, намиращи се на втори 

етаж в сградата на бул. „България” №21 П в гр. Разград, за срок от 

три години.  

С докладна записка с вх. №61-00-17/11.02.2015 г., председателят 

на   Областния съвет на „Съюза на ветераните от войните” иска 

подновяване на договора за безвъзмездно право на ползване за същото 

помещение.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила 

да се предложи на общинския съвет да учреди на Областния съвет на 

„Съюза на ветераните от войните” гр. Разград безвъзмездно право на 

ползване върху помещение №19 с площ 16,12 кв.м. и сервизно 

помещение за общо ползване, намиращи се на втори етаж в сградата 

на бул. „България” №21 П в гр. Разград, за срок от три години. 

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.5 и ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.6, ал.1 от Закона 

за ветераните от войните и чл.39, ал.4 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, Общинският съвет, след поименно 

гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява на Областния съвет на „Съюза на ветераните от 

войните” гр. Разград безвъзмездно право на ползване за срок от 3 /три/ 

години върху част от имот-частна общинска собственост, актуван с 
АОС 604/08.02.1999 г., представляваща помещение №19 с площ 16,12 

кв.м. и сервизно помещение за съвместно ползване, намиращи се на 

втори етаж в сграда с идентификатор №61710.505.6183.2, разположена 

в поземлен имот с идентификатор №61710.505.6183 по кадастралната 

карта и кадастралните регистри на гр. Разград, с административен 

адрес: гр. Разград, бул. „България” №21 П.  
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 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при 

условията на т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

С Т А Т И Я 7 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка № 134. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба  на  имот - частна   общинска   собственост   

на собствениците на законно построена сграда в  него –  Кънчо 

Димитров Кънчев и Милена Денева Кънчева. 

Имате думата ,госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на имот с площ 1 декар в, който е 
изградена законно вилна сграда, собственост на Кънчо Кънчев и Милена 
Кънчева. Получена е молба от собствениците  на сградата за закупуване на 
този общински имот. Изготвена  е пазарна оценка на имота има издадено 

удостоверение за данъчната оценка, пазарната оценка на имота на имота е 
в размер на 1088,00 лв. Съгласно удостоверението на Община Разград 

данъчната оценка на имота е 198,45 лв.  
Предлагаме проект за вашето решение да се извърши продажбата на 

този имот на собствениците на законно построената сграда в имота на  
пазарна цена от 1088,00 лв, която е по-високата от двете оценки.  

Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева. ПК по управление на общинската 
собственост, приватизации и следприватизационен контрол, ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствените 
организации и ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство разгледаха докладната записка. Първо давам думата на госпожа 
Салим за съвместното заседание.  
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Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С по 8 глава „ЗА”, без „против” и „въздържали се” и двете постоянни 

комисии подкрепиха тази докладна.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов постоянната комисия по околна среда. 
 

Г-н Ирфан Ахмедов  – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

Постоянната комисия по околна среда също с пълно единодушие 
подкрепи докладната записка със 7 глава „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Няма желаещи. За предложения, 
изкавания?  Също няма. Прекратявам дебата, гласуваме поименно 

докладна записка № 134. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   
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20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 752 

 

Кънчо Димитров Кънчев и Милена Денева Кънчева са 

собственици на законно построена  вилна сграда, съгласно нотариален 

акт №97, том 1, рег.№1346, дело №84 от 29.04.2010г. на нотариус 
Росица Кирилова - нотариус с рег.№ 380 по регистъра на 

Нотариалната камара . Сградата е изградена в общински поземлен 

имот №61710.614.3075 по кадастралната карта на гр.Разград, одобрена 

със заповед № РД-18-37/10.03.2008 година на Изпълнителния директор 

на АГКК, изменена със заповед № КД-14-17-25/25.01.2010г. на 

Началника на СГКК-Разград, с площ от 1000,00 кв.м., с трайно 

предназначение на територията: земеделска и начин на трайно 

ползване: лозе, в местността „Исперихски път”. Имотът е актуван с 
акт за общинска собственост №656/16.02.2010г. С молба  до Община 

Разград с вх.№94-00-61/14.01.2015г. собствениците на сградата са 

изявили  желание да закупят гореописания имот. 

Изготвена  е пазарна оценка  от  Невяна Найденова – оценител 

на недвижими имоти, с рег.№810100049/01.12.2010г.на Камарата на 

независимите оценители, която е в размер на 1088,00лв (хиляда 

осемдесет и осем лева). Съгласно удостоверение с 
изх.№ДО000321/28.01.2015г.  на Община Разград данъчната оценка на 

имота е 198,45лв. (сто деветдесет и осем лева и четиридесет и пет 

стотинки). 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост и 

чл.28а от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, 
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Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на имот-частна общинска 

собственост, актуван с АОС №656/16.02.2010г., представляващ  

поземлен имот №61710.614.3075 по кадастралната карта на гр.Разград, 

одобрена със заповед № РД-18-37/10.03.2008 година на Изпълнителния 

директор на АГКК, изменена със заповед № КД-14-17-25/25.01.2010г. 

на Началника на СГКК-Разград, с площ от 1000,00 кв.м., с трайно 

предназначение на територията: земеделска и начин на трайно 

ползване: лозе, в местността „Исперихски път”, при съседи: имоти с 
№№ 61710.124.230, 61710.614.3074 и 61710.614.2755, на собствениците 
на законно построена вилна сграда Кънчо Димитров Кънчев и 

Милена Денева Кънчева, на  пазарна цена 1088,00лв (хиляда осемдесет 

и осем лева), определена от оценител на недвижими имоти, при 

данъчна оценка в размер на 198,45лв. (сто деветдесет и осем лева и 

четиридесет и пет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я 8 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка № 135. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Провеждане на публичен търг за продажба на имот-

частна общинска собственост с идентификатор №61710.504.3446 по 

кадастралната карта на гр.Разград. 

Заповядайте госпожо Таракчиева да представите докладната записка. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на имот-частна общинска собственост  
с площ от 311 кв.м, в имота са построени 4 сгради с различна квадратури-
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едната е с 46,00 кв.м, другата е 10 кв.м, другата е с 29,00 кв.м, и четвъртата 
с 12,00 кв.м, едноетажни.Имота се  намира на  ул.”Връх Свети 

Никола”№10, с трайно предназначение на територията е урбанизирана, 
начин на трайно ползване е ниско застрояване-жилищно. Имота е включен 

за продажба в програмата на Общински съвет за 2015 г. 
Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на недвижими 

имоти, която е в размер на 12 582,00 лв. Съгласно издадено удостоверение 
от Община Разград данъчната оценка на този имот е 11 729,80 лв. 

Предлагаме да бъде  проведен  публичен търг с тайно наддаване  за 
продажба на на този имот заедно с построените в него постройки при цена 
в размер – начална тръжна цена 12 582,00лв., която е по-високата от двете 
оценки от данъчната и от пазарната.  

Благодаря Ви.  

 

/Зам.-кметът на Община Разград госпожа Ценка Таракчиева 

показва на екран снимков материал на имота/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Виждате имота на екран. Това е над „Енергото”, нали така 
госпожо Таракчиева, покрай улицата, покрай „Енергото”. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Точно-светофара на „Априлско въстание” – големия светофар има 
стъпалца и ул.”Св.Никола” е горе на високото.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Въпроси имате ли?Преди това обаче ПК по управление на 
общинската собственост, приватизации и следприватизационен контрол и 

ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации съвместно заседание. Заповядайте 
госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Докладната записка беше подкрепена и от двете постоянни комисии 

с 8 глава „ЗА”, без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Няма желаещи. Становища, 
предложения за корекции. Също няма. Прекратявам дебата по докладна 
записка № 135 и пристъпваме към нейното поименно гласуване. 

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 
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Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов не участва   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 753 

 

Община Разград е собственик на имот-частна общинска 

собственост с идентификатор №61710.504. 3446 по кадастралната 
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карта на гр.Разград, с площ от 311кв.м, с построените в него сгради с 
идентификатори: №61710.504.3446.1 със застроена площ 46,00кв.м, 

едноетажна, жилищна сграда, №61710.504.3446.2 със застроена площ 

10кв.м, едноетажна, селскостопанска сграда,  №61710.504.3446.3 със 
застроена площ 29,00кв.м, едноетажна, жилищна сграда, 

№61710.504.3446.4 със застроена площ 12,00кв.м, едноетажна, 

жилищна сграда. Имотът е  с адрес: ул.”Връх Свети Никола”№10, с 
трайно предназначение на територията: урбанизирана, начин на 

трайно ползване: ниско застрояване.  

 Имотът е актуван с АОС №2495/16.07.2014год. и е включен за 

продажба в програмата на Общински съвет за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2015 год. Изготвена е 
пазарна оценка за имота от „Регпал”ЕООД-оценител на недвижими 

имоти, съгласно сертификат рег.№900300013/14.12.2009г. на Камарата 

на независимите оценители в България, която е в размер на 12 582,00 

лв./дванадесет хиляди петстотин осемдесет и два лева/, без ДДС. 

Съгласно удостоверение с изх.№ДО000677/05.03.2015год.  на Община 

Разград данъчната оценка за имота е 11 729,80 лв./единадесет хиляди 

седемстотин двадесет и девет лева и осемдесет стотинки/.  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.35, ал.1 и чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост, 

във връзка с чл.26 ал.3,  чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи–общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

1.Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на имот – частна общинска собственост, актуван с АОС 

№2495/16.07.2014год., с идентификатор №61710.504.3446 по 

кадастралната карта на гр.Разград, с площ от 311кв.м, с построените в 

него сгради с идентификатори: №61710.504.3446.1 със застроена площ 

46,00кв.м, едноетажна, жилищна сграда, №61710.504.3446.2 със 
застроена площ 10кв.м, едноетажна, селскостопанска сграда,  

№61710.504.3446.3 със застроена площ 29,00кв.м, едноетажна, 

жилищна сграда, №61710.504.3446.4 със застроена площ 12,00кв.м, 

едноетажна, жилищна сграда. Имотът е  с адрес: ул.”Връх Свети 

Никола”№10, с трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

начин на трайно ползване: ниско застрояване, при граници на имота: 

поземлени имоти №№ 61710.504.3445, 61710.504.215, 61710.504.213, 

61710.504.3448, 61710.504.3447 и 61710.504.3357 с начална тръжна  цена, 

определена от оценител на имоти в размер на 12 582,00 лв. /дванадесет 

хиляди петстотин осемдесет и два лева/, без ДДС, при данъчна оценка 
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11 729,80лв./единадесет хиляди седемстотин двадесет и девет лева и 

осемдесет стотинки/. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я 9 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка № 136. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

имот-частна общинска собственост 

Имате думата, госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

На 14 април тази година изтича срокът на договора сключен между 

Община Разград и СНЦ „Туристическо дружество „Буйна гора”” 

гр.Разград с, който е учредено безвъзмездно право на ползване върху имот-
частна общинска собственост, същият е актуван с акт за общинска 
собственост и представлява поземлен имот заедно с намиращите се в него 

сграда и гараж на ул.”Княз Борис” №76 в гр.Разград.  

Получена е молба от председателя на ТД „Буйна гора” с която е 
отправено искане за сключване на нов договор за учредяване безвъзмездно 

право на ползване върху описания имот за срок от 7 години. Молбата е 
разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград, която е приела положително решение. Дружеството е 
основано през 1902 година и е регистрирано в Разградски окръжен съд,   

притежава лиценз, издаден вписано е в Националния туристически 

регистър. 

 В структурата на дружеството  функционират и 5 клуба: по туризъм, 

планинарство, велоклуб „Пегас”, клуб „Зелена стъпка”  и колективен член 

Спортен клуб по ориентиране „Абритус”. Дружеството е основен 

съорганизатор на Националното движение „Опознай България - 100  

национални туристически обекта”, „10 планински първенци”, участва в 
дните на предизвикателството и интензивното ходене. Ежегодно се 
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организират и походи, посветени на 3 март-Освобождението  на България”, 

8 март, провежда се приз „Кристален еделвайс” – на яз. Копринка. 
Дружеството е организатор и на  ежемесечни туристически прояви в 
общината и в региона – до Мадара, Плиска, Преслав, Овеч, Шуменското 

плато и други исторически и природни забележителности. 

 Затова предлагаме предвид дейността която развива дружеството, 

грижи се за имото като добър стопанин, предлагаме да им бъде урчедено 

безвъзмездно право на ползване за срок от 7 години. 

Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Госпожо Салим, в двете ПК по управление на общинската 
собственост, приватизации и следприватизационен контрол и ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствените 
организации съвместно се разгледа докладната, имате думата. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 глава „ЗА”, без „против” и „въздържали се” и двете комисии 

подкрепиха тази докладна.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Господин Мустан ПК за младежта, спорта и туризма. 
 

Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка със 7 глава „ЗА”, 

без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Имате ли въпроси? Няма. Становища, изказвания? 

Също няма. Прекратявам дебата и пристъпваме към поименно гласуване 
на докладна записка № 136.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   
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5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков не участва   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 754 

 

Община Разград е собственик на поземлен имот №61710.502.4700 

по кадастралната карта на гр.Разград /номер по предходен план: 

кв.16, парцел VI-4700/, съгласно АОС №65/05.05.2006 година, с площ 

407 кв.м  и намиращите се в него сграда със застроена площ 83 кв.м. и 

гараж със застроена площ 31 кв.м., находящ се в гр.Разград, ул. ”Княз 
Борис” №76. Върху имота е учредено безвъзмездно право на ползване 
на ТД „Буйна гора” гр.Разград с договор, чиито срок изтича на 

14.04.2015 година. С молба с вх.№ 38-00-5/23.02.2015 година 

председателят на дружеството е поискал да бъде сключен нов договор 

за учредено безвъзмездно право на ползване върху имота  за срок от 7 

години. 
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ТД „Буйна гора” гр.Разград  е основано през  1902 година и се 

явява впоследствие приемник на ОС на БТС гр.Разград. Сдружението  

е регистрирано по ф.д. №540/1998 година на Разградски окръжен съд,   

притежава лиценз, издаден от  Министерство на младежта и спорта и  

е вписано в Националния туристически регистър. 

В структурата на дружеството  функционират 5 клуба: по 

туризъм, планинарство, велоклуб „Пегас”, клуб „Зелена стъпка”  и 

колективен член Спортен клуб по ориентиране „Абритус” . СНЦ „ТД 

„Буйна гора”“ гр.Разград е основен съорганизатор на Националното 

движение „Опознай България- 100  национални туристически обекта”, 

„10 планински първенци”, дните на предизвикателството и 

интензивното ходене. Ежегодно се организират походи, посветени на 3 

март-Освобождението  на България”, 8 март – Международен ден на 

жената, провежда се приз „Кристален еделвайс” – яз. Копринка. 

Дружеството е организатор и на  ежемесечни туристически прояви в 

общината и региона – до Мадара, Плиска, Преслав, Овеч, Шуменското 

плато и други исторически и природни забележителности. 

СНЦ „ТД „Буйна гора”“ гр.Разград е основен организатор и 

изпълнител на туристическите маршрути и тяхното поддържане в 

община Разград. 

През годините, през които дружеството ползва имота, същият се 
превърна в организационно средище на туристи от всички възрастови 

групи  и учебно-методичен център на спортния клуб по ориентиране 
„Абритус” гр.Разград.Дружеството не само ползва имота с грижата на 

добър стопанин, но и съвместно с клуба по ориентиране участва в 

разширението на наличната материална база чрез извършеното ново 

строителство и изграждане на учебно–тренировъчен център. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21,  ал.1, т.8 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.4 от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.3 от Наредба №2 

на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост и молба с вх.№ 

38-00-5/23.02.2015 година  на председателя на  ТД „Буйна гора” 

гр.Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 24 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

 1.Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 7 години 

на Сдружение  „Туристическо дружество „Буйна гора”” гр.Разград 

върху имот-частна общинска собственост, представляващ поземлен 

имот №61710.502.4700 по кадастралната карта на гр.Разград /номер по 

предходен план: кв.16, парцел VI-4700/, съгласно АОС №65/05.05.2006 

година, с площ 407 кв.м  и намиращите се в него сграда със застроена 
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площ 83 кв.м. и гараж със застроена площ 31 кв.м., находящ се в 

гр.Разград, ул.”Княз Борис” №76, при граници на имота: имоти с №№ 

61710.502.7002, 61710.502.7120, 61710.502.4699, 61710.502.4701. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредено безвъзмездно  право на ползване върху 

имота, описан в т.1. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Колеги позволявам си да обърна внимание и да напомня, че в 
съответствие с нашия устройствен правилник за реално участие на 
заседания на Общинския съвет се зачита това, което времево е равно на 
повече от 2/3 от продължителността на съответното заседание. 
 

С Т А Т И Я 10 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка № 137. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот – публична  

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 

на Закона за общинската собственост 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на триетажна сграда „Здравна 
служба”, която се намира в село Стражец, ул.”Москва”26. Третият етаж на 
сградата се е ползвал от СНЦ „Център за подкрепа на жени в с.Стражец” 

по два договора за наем, сроковете на които са изтекли през месец 

декември 2014 г. С молба на СНЦ „Център за подкрепа на жени в 
с.Стражец” отново е изявено желание за продължаване на тези договори за 
наем.   

Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 
2 на ОбС Разград, и комисията се е  произнесла с решение да се проведе 
нов търг за отдаване под наем на третия етаж от сградата, за социална 
дейност, за срок от 10 години. 
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Предвид гореизложеното предлагам проект за вашето решение да се 
проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на глава седма от 
Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, за отдаване под 

наем за социални дейности, за срок от 10 години, на част от имот - 

публична  общинска собственост актуван с акт за Общинска собственост, 
представляваща третия етаж от  сграда със застроена площ 104,00 кв.м., с 
предназначение: Здравно заведение, намираща се в поземлен имот по 

кадастралната карта на с.Стражец, с адрес ул.”Москва”26, при начална 
месечна наемна цена в размер на 10,20лв., без ДДС, определена съгласно 

Приложение №1 на Наредба №2 на Общински съвет Разград.  

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря госпожо Таракчиева изложихте докладната записка. Сега 
ще помоля председателя на ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватизационен контрол да ни уведоми за 
съвместното заседание на ПК по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствените организации и ПК по управление на 
общинската собственост, приватизации и следприватизационен контрол, 

след което ще дам думата на госпожа Дякова като председател на ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С по 8 глава „ЗА”, без „против” и „въздържали се” и двете постоянни 

комисии подкрепиха тази докладна записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря.  
 

Г-жа Кина Дякова– Председател на ПК 

Уважаема госпожо Цанева, 
Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

В комисията по социална политика докладната записка и проекта за 
решение беше подкрепена  с 9 глава „ЗА”, „против” и „въздържали се” 

няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси? Изказвания? Няма желаещи за дебат поради 

което го прекратявам и подлагам на поименно гласуване и тази докладна 
записка под № 137. 

 
С П И С Ъ К 
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на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков не участва   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 755 

 

Община Разград е собственик на имот -  публична  общинска 

собственост, съгласно АОС 287/20.01.2015г., представляващ поземлен 
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имот №70860.507.216 по кадастралната карта на с.Стражец и 

намиращата се в него сграда  с идентификатор №70860.507.216.1, със 
ЗП-104,00 кв.м., с предназначение: Здравно заведение, с адрес на имота 

ул.”Москва”26.  

Имотът е  включен за отдаване под наем в програмата на ОбС 

Разград за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2015г. 

Предвид  гореизложеното,  на основание чл.21 ал.1 т.8 от 

ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1, 

ал.2 и ал.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 25 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш  И: 

 

 1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, за отдаване под наем за социални дейности, за срок от 10 

(десет) години, на част от имот - публична  общинска собственост по 

АОС 287/20.01.2015г., представляваща третия етаж от  сграда с 
идентификатор №70860.507.216.1, със ЗП-104,00 кв.м., с 
предназначение: Здравно заведение, находяща се в поземлен имот 

№70860.507.216 по кадастралната карта на с.Стражец, с адрес 
ул.”Москва”26, при начална месечна наемна цена в размер на 

10,20лв., без ДДС, определена съгласно Приложение №1 на Наредба 

№2 на Общински съвет Разград.  

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения търг.  

3.  Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я 11 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка № 138 същия вносител зам.-мкетът на общината 
госпожа Таракчиева. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 
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Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост чрез 
публичен търг по реда на Закона за общинската собственост. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик  на поземлен имот с площ 152,00 кв.м., 

по кадастралната карта на гр.Разград, с адрес ул.”Гео Милев” 12а. 
Имотът е  включен за продажба в програмата на Общински съвет 

Разград за 2015 г. От оценител на недвижими имоти, е изготвена пазарна 
оценка за този имот, която е в размер на 6433,00 лв. без ДДС, при 

данъчната оценка за имота, съгласно удостоверение от Община Разград в 
размер на 2975,40 лв.  

Предлагаме имотът да бъде проведен чрез публичен търг с тайно 

наддаване  при  начална тръжна цена  6433,00 лв., която е по-високата 
оценка от двете. 

Благодаря Ви. 

 

/зам.-кметът на Община Разград госпожа Ценка Таракчиева 

показва на екран снимков материал на имота/ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря Ви. Отново съвместно заседание на ПК по управление на 
общинската собственост, приватизации и следприватизационен контрол и 

ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. Заповядайте госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

И тази докладна записка беше подкрепена от двете постоянни 

комисии с по 8 глава „ЗА”, без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Виждате имота на екран. Имате ли въпроси? Въпрос ли 

имате господин Ролев?  

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

То не се вижда много добре ама аз виждам къща, а пък става въпрос 
за поземлен имот. Това е пространството между двете къщи ли? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  
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Между двете къщи ли? Ето това пространство само. Други въпроси? 

Няма. Имате ли изказвания? Няма. Прекратявам дебата и подлагам на 
поименно гласуване докладна записка № 138.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков не участва   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 756 

 

Община Разград е собственик  на поземлен имот 

№61710.504.3348, с площ 152,00 кв.м., по кадастралната карта на 

гр.Разград, с адрес ул.”Гео Милев” 12а, актуван с АОС 

№2529/01.10.2014г.;   

Имотът е включен за продажба в програмата на ОбС Разград за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2015г.    

Изготвена е пазарна оценка за него от „Регпал”ЕООД - оценител на 

недвижими имоти, съгласно сертификат рег.№900300013/14.12.2009г. 

на Камарата на независимите оценители в България, която е в размер 

на 6433,00 лв. (шест хиляди четиристотин тридесет и три лева), без 
ДДС, при данъчната оценка за имота, съгласно удостоверение с 
изх.№ДО000449/10.02.2015г.,  в размер на 2975,40лв. (две хиляди 

деветстотин  седемдесет и пет лева и четиридесет стотинки). 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА; чл.8 ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41 ал.2 от Закона за общинската 

собственост, чл.26 ал.3,  чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на имот – частна общинска собственост, актуван с АОС 

№2529/01.10.2014г., представляващ поземлен имот №61710.504.3348, с 
площ 152,00 кв.м., по кадастралната карта на гр.Разград, с адрес 
ул.”Гео Милев” 12а, с граници: поз. имоти №№61710.504.4162; 

61710.504.4161; 61710.504.3351; 61710.504.3350 и 61710.504.3345,   с   

начална тръжна цена, определена от оценител на имоти, в размер на 

6433,00 лв. (шест хиляди четиристотин тридесет и три лева), без ДДС, 

при данъчна оценка  2975,40лв. (две хиляди деветстотин седемдесет и 

пет лева и четиридесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград 

 

С Т А Т И Я 12 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Докладна записка № 140. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на кон, отнет в полза на държавата чрез 
провеждане на публичен търг с явно наддаване по реда на Закона за 

общинската собственост. 

Имате думата. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В складовата база на ОП „Разградлес” гр. Разград, на ул. „Костур” 34 

е наличен 1 бр. кон, женски с цвят-червен, отнет в полза на държавата с  
Наказателно постановление от месец юни 2014 г. и предоставен 

безвъзмездно на Община Разград, със Заповед на Изпълнителната агенция 
по горите. Изготвена е пазарна оценка на коня от лицензиран оценител, 

която е в размер на 360.00 лв. Описани са външните характеристики и 

теглото на коня.  
Предлагаме да се проведе публичен търг с явно наддаване за 

продажба на този кон, при начална тръжна цена 360.00  определена от 
лицензиран оценител. 

Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. Господин Ахмедов ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

Постоянната комисия по околна среда също с пълно единодушие с 9 

глава „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” подкрепи докладната 
записка и проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим ПК по управление на общинската 
собственост, приватизации и следприватизационен контрол и ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите с неправителствени организации как 

гласуваха. 
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Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

И двете постоянни комисии подкрепиха тази докладна записка с по 8 

глава „ЗА”, без „против” и „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Заповядайте господин Грънчаров. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

С ясното съзнание, че съм можел да проверя тази информация и на 
добра воля искам да попитам дали има информация от предни продажби на 
коне, какви цени са достигнали.  

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Нека да видим дали има и други въпроси. Имате ли 

готовност госпожо Таракчиева, имате ли готовност да отговорите. 
Заповядайте. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Доколкото знам продадени са всички коне до настоящия момент на 
цени много близки до началната тръжна цена. Съвсем малко са покачени 

цените. Няма много желаещи да се явяват на тези търгове. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси? Няма. Изказвания, предложения? 

Също няма. Прекратявам дебата и ще ви помоля да я прогласуваме отново 

поименно – докладна записка № 140.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов не участва   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

+   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
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10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков не участва   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева не участва   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 757 

 

Кметът на Община Разград е издал редица наказателни 

постановления, с които са отнети вещи в полза на държавата, 

послужили за извършване на нарушения в Общинските горски 

територии.  

       В складовата база на ОП „Разградлес” гр. Разград, находяща се 
на ул. „Костур” 34 има наличен 1бр.кон, женски /кобила/, червена на 

цвят, отнет в полза на държавата по НП № 17/02.06.2014г. и 

предоставен безвъзмездно на Община Разград, със Заповед на 

Изпълнителната агенция по горите № 136/24.02.2015г. Изготвена е 
пазарна оценка на коня от лицензиран оценител инж. Илия Стоянов 

Куртев, притежаващ лиценз за оценка № 5110/1996г. на Агенцията по 

приватизация, която е в размер на 360.00 лв. 

/ триста и шестдесет лева/  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА, чл.35, ал.1 от Закона за общинската собственост и чл. 48, ал. 

1, ал. 2 и ал. 3 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 



 61

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи- общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване с 26 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе публичен търг с явно наддаване за продажба 

на 1 брой кон, женски / кобила/, впрегатна; 

     възраст – 12 години; 

     тегло – 250 – 300 кг; 

     външен вид – цвят червен, опашка – черна, черна грива, по 

дължината на черепа, върху космената покривка – бяла ивица, 

преминаваща между очите, с начална тръжна цена 360.00 /триста и 

шестдесет/ лв, определена от лицензиран оценител. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор  въз основа на резултата от проведения търг. 

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  13 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с №141. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Продължаване срока на договори за наем за жилищни 

имоти – частна общинска собственост. 

Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Към настоящия момент изтичат сроковете на договорите за наем в 
рамките на шестте години на 2-ма наематели  на общински жилища в 
гр.Разград. Същите са подали заявления за продължаване срока на 
договорите. 

В общинско жилище на ул. „Никола Пенев” № 44, вх.5, ап.2 е 
настанен Петър Георгиев Петров. Същия е подал заявление за 
продължаване на наемните правоотношения. 
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На ул. „Перистър” № 10, бл.1, ап.4 е настанен  Рубидин Мустафов 
Мехмедов. Поради изтичане на срока за настаняване от него също е 
подадено Заявление за продължаване на наемните правоотношения. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград е 
разгледала тези заявления и е установила, че лицата отговарят на 
условията за продължаване срока на тези договори за наем и към 

настоящия момент тези наши наематели нямат неразплатени задължения.  
Предвид гореизложеното, предлагам да бъдат продължени 

договорите за наем с тези двама наематели като с Петър Георгиев Петров 
договора се продължи до 18.03.2019 г., а с Рубидин Мустафов Мехмедов 
до 30.04.2019 г.  

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. В три постоянни комисии се разгледа докладната записка. 
Госпожо Салим съвместното заседание на ПК по управление на 
общинската собственост, приватизации и следприватизационен контрол и 

ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации, имате думата. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

И двете комиси подкрепиха тази докладна записка с по 8 глава „ЗА”, 

без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Дякова ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. 
 

Г-жа Кина Дякова– Председател на ПК 

В комисията по социална политика докладната записка е подкрепена 
с 9 глава „ЗА”, „против” и „въздържали се” няма. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Няма. Становища, изказвания? Няма 
желаещи. Прекратявам дебата и гласуваме поименно докладна записка 
№141.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов не участва   
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2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

+   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков не участва   

13. Милена Дачева Орешкова +   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид не участва   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева не участва   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев не участва   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 758 

 

  1.  С договор от 18.03.2009 г. в общинско жилище, находящо се в 

гр.Разград, ул. „Никола Пенев” № 44, вх.5, ап.2 е настанен Петър 

Георгиев Петров. Поради изтичане на срока за настаняване е подадено 

Заявление от наемателя с вх. №  94-00-221 от  09.02.2015 г. за 

продължаване на наемните правоотношения. 

  2.  С договор от 30.04.2009 г. в общинско жилище, находящо се в 

гр.Разград, ул. „Перистър” № 10, бл.1, ап.4 е настанен  Рубидин 

Мустафов Мехмедов. Поради изтичане на срока за настаняване е 
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подадено Заявление от наемателя с вх. № 94-00-267 от 16.02.2015 г. за 

продължаване на наемните правоотношения .  

            Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет 

Разград е разгледала подадените заявления и е установила, че лицата 

отговарят на условията за продължаване срока на договора за наем и 

към настоящия момент нямат неразплатени задължения.  

  Предвид гореизложеното, както и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 

чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.3 от Наредба № 17 

на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища,  Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

         І .  Продължава срока на договорите за наем с наематели на 

жилищни имоти- частна общинска собственост ,както следва:  

         1. Продължава срока на договора за наем от 18.03.2009 г. на 

Петър Георгиев Петров /едночленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, ул. „Никола Пенев” № 44, вх.5, ап.2  

/едностаен апартамент/  до 18.03.2019 година. 

         2. Продължава срока на договора за наем от 30.04.2009 г. на 

Рубидин Мустафов Мехмедов /четиричленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, ул. „Перистър” № 10, бл.1, ап.4 /две 
стаи и сервизни помещения/  до 30.04.2019 година. 

           ІІ. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповеди за 

продължаване срока на договорите за наем с наемателите по точка І и 

сключи анекси към договорите. 

           ІІІ. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

С Т А Т И Я  14 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с №142. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища 
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Давам думата на госпожа Таракчиева да я представи пред вас. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С решение № 296 от 2005 г. по Протокол № 16 е приета Наредба № 

17 на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване на  
жилищните нужди на граждани и настаняването им под наем и продажба 
на общински жилища.  

Със следващи решения в периода и 2013 г. включително са 
извършени много промени на тази Наредба и много допълнения. 

През последните години до комисията по чл.3 от Наредба № 17 са 
зачестили подаването на заявления за картотекиране на вече настанени в 
общински жилища наематели, на които през годината изтича максималния 
10 годишен срок за настаняване в общински жилища. Това обикновено са 
лица навършили 75 годишна възраст, които са без близки и роднини, с 
тежки социални и здравословни проблеми. Нормите на сега действащата 
Наредба не дават възможност на наематели с изтичащ през годината 10 

годишен срок на настаняване в общински жилища да бъдат включени в 
картотеката, тъй като към момента на подаване на заявленията те нямат 
качеството на нуждаещи се от жилища лица по смисъла на чл.6 от 
Наредбата. Имайки предвид възрастта на посочената група наематели, 

техният социален статус и здравословното им състояние – тъй като те 
обикновено са с решения на ТЕЛК за трайно увреждане.  

Предлагаме изменения в Наредбата в тази връзка, които ще ви 

представя след малко. Има изменение и на  
Административнопроцесуалния кодекс /АПК/, през 2014 г., които са 
свързани с прилагането на комплексното административно обслужване от 
административните органи при предоставяне на различни 

административни услуги и в тази връзка предлагаме и да отпадне 
задължението на правоимащите при кандидатстване за общински жилища 
да предоставят различни документи, които се издават от Община Разград, 

и с които се удостоверяват различни данни, които  събирани или се 
създават от общинската администрация – това е втората промяна, която 

предлагаме. 
Предвид това предлагам в чл.5 от Наредба № 17 да се направят 

следните изменения и допълнения:   

-  В ал.1 се създава нова т.11 със следното съдържание:  „не се 
картотекират лица, които към датата на подаване на документи за 
картотекиране са вече настанени в общинско жилище, с изключение на 
настанени в общински жилища лица навършили 75 годишна възраст, които 

са със и над 71 % трайно намалена работоспособност по решение на 
ТЕЛК/НЕЛК“; 
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- т.2. ал.2 се изменя както следва: „ал.2 Обстоятелствата по чл.5, ал.1, 

т.1 относно имоти на територията на община Разград, т.2, т.6, т.7, т.8, т.9, 

т.10 и т.11 се установяват служебно от общинска администрация, по т.1 и 

т.2 относно имоти на територията на други общини, а т.3 и т.4 – с 
декларация, за притежаваните МПС– с удостоверение за застрахователната 
им стойност, а по т.5 – със служебна бележка за дохода.“  

В тази връзка се правят и различни други уточнения в чл. 18.  

Благодаря Ви. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приключихте ли, госпожо Таракчиева?  
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватизационен контрол и ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

съвместнно, и ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване 
отделно разгледаха докладната записка. Госпожо Дякова последната 
комисия моля да докладвате.  

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

В комисията по социална политика докладната записка беше 
разгледана гласували „ЗА” 7, „против” няма „въздържали се” 2.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Салим, за първите две комисии. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Комисията по законност подкрепи тази докладна записка със 7 „ЗА”, 

без „против” и „въздържали се”, а комисията по управление на общинската 
собственост с 8 „ЗА”, също без „против” и „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Първо ви давам думата за въпроси. Господин Йорданов 
заповядайте.  

 

Г-н Йордан Йорданов  – ПП „ГЕРБ” 

На комисия стана ясно, че лицата картотекирани по тази точка във 
връзка с изменението ще декларират, че нямат други имоти на територията 
на друга област или на друга община, но през периода на картотекирането 
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и през годината това обстоятелство и тази декларация може да се промени. 

Някой по-нататък ще провери ли дали лицето няма втори имот или 

предобит през годината на такова картотекирано лице, което отговаря на 
изискванията, но в един момент тези изисквания са нарушават. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Както при всяка декларация те са длъжни когато има промяна на 
декларираните обстоятелства да предакларират. Госпожо Таракчиева.  

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Единственно при продължаване на срока на договорите проверяваме 
допълнително тези обстоятелства, т.е. през три години когато удължаваме 
срока на договора. Нали 3+, 3+, 4 обикновено удължаваме срока на 
договора. Към момента на настаняването извършваме тази проверка и при 

изтичане на срока за който е сключен договора.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Освен това, това коментирахме и с кмета те са в 
декларативен режим и си носят наказателна отговорност гражданите, ако 

не удостоверят актуалното обстоятелство.  

Други въпроси има ли?  Няма. Имате ли предложения? Отвори се 
сериозен дебат в постоянните комисии, убедителна беше госпожа 
Таракчиева, мотивите са очевидни в полза на гражданите със специален 

статут възрастов и здравословен. Ако няма желаещи да вземат думата ще 
прекратя дебата по докладна записка №142 и ще ви помоля да я 
прогласуваме електронно.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 759 

 

С решение № 296 по Протокол № 16 от заседание на Общински 

съвет Разград, проведено на 24.01.2005 г., е приета Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища.  

Със свои Решения № 891 по Протокол № 50 от проведено 

заседание на 23.05.2007 г., № 113 по Протокол № 7 от проведено 

заседание на 28.02.2008 г., № 337 по Протокол № 21 от проведено 

заседание на 24.02.2009 г., № 836 по Протокол № 45 от проведено 

заседание на 30.11.2010 г., № 885 по Протокол № 48 от проведено 

заседание на 22.02.2011 г., № 83 по Протокол № 8 от проведено 

заседание на 20.02.2012 г., № 146 по Протокол № 12 от 29.05.2012 г., № 
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272 по Протокол № 20 от проведено заседание на 27.12.2012 г., № 289 

по Протокол № 22 от проведено заседание на 26.02.2013 г. и Решение № 

416 по Протокол № 28 от проведено заседание на 30.07.2013 г. 

Общинският съвет е внесъл изменения и допълнения в наредбата.  

 През последните години до комисията по чл.3 от Наредба № 17 

на Общински съвет Разград зачести подаването на заявления за 

картотекиране на вече настанени в общински жилища наематели, с 
изтичащ през годината максимален 10-ет годишен срок за 

настаняване в общински жилища, които са лица навършили 75 

годишна възраст, без близки и роднини, с тежки социални и 

здравословни проблеми. Нормите на сега действащата наредба не 

дават възможност на наематели с изтичащ през годината 10-ет 

годишен срок на настаняване в общински жилища да бъдат включени 

в картотеката, тъй като към момента на подаване на заявленията те 
нямат качеството на нуждаещи се от жилища лица по смисъла на чл.6, 

ал.1 от същата, както и продължаването на наемните им 

правоотношения след изтичането на посочения по-горе максимален 

срок за настаняване. Имайки предвид възрастта на посочената по-горе 
група наематели, техният социален статус и здравословно състояние – 

лица със и над 71 % трайно намалена работоспособност по решения на 

ТЕЛК/НЕЛК, се предлага в наредбата да бъдат предвидени изменения 

и допълнения в разпоредбите на чл.5, ал.1 и чл.18, които да дават 

право само на тази група лица да бъдат картотекирани преди 

изтичане на максималния срок за настаняване в общински жилища и 

наемните им правоотношения да бъдат продължавани, като 

изключение от общото правило за картотекиране и настаняване в 

такива.  

 През 2014 г. бяха приети изменения и допълнения в 

Административнопроцесуалния кодекс /АПК/, свързани с прилагането 

на комплексното административно обслужване от административните 

органи при предоставяне на административни услуги на гражданите. 

Така приетите изменения и допълнения в АПК налагат да бъде 
изменена и ал.2 на чл.5 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград, 

като от нея отпадне задължението на правоимащите да кандидатстват 

за настаняване в общински жилища лица, да предоставят документи 

издавани от Община Разград, с които се удостоверяват данни, 

събирани или създавани от общинската администрация. 
 

1. Основни цели, които се поставят: 

� Прецизиране на условията за настаняване под наем в 

общински жилища на крайно нуждаещи се лица. 

2. Очаквани резултати: 

� Подобряване цялостната дейност по прилагането на 

наредбата. 
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3. Финансови и други средства, необходими за прилагане 
изискванията на наредбата не са необходими. 

4. Съответствие с правата на Европейския съюз: 
� Предложеното изменение и допълнение на Наредба № 17 

на Общински съвет Разград е в съответствие с 

разпоредбите на Европейската харта за местно 

самоуправление. 

            

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл.26, 

ал.2 от Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет 

страницата на Община Разград на 09.03.2015 г. 

     Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл.21,     ал.1, т.23, във връзка 

с ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация,  чл.37, ал.3 от Закона за нормативните актове и Указ 
№ 883 от 24.04.1974 г. за прилагане на Закона за нормативните актове 
Общинският съвет Разград, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема изменения и допълнения в Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, както следва : 

 

 § 1. В чл.5 се правят следните изменения и допълнения:   

 

    1. В ал.1 се създава нова т.11 със следното съдържание:  
  „не се картотекират лица, които към датата на подаване на 

документи за картотекиране са вече настанени в общинско 

жилище, с изключение на настанени в общински жилища лица 

навършили 75 годишна възраст, които са със и над 71 % трайно 

намалена работоспособност по решение на ТЕЛК/НЕЛК“; 

 

    2. Ал.2 се изменя както следва: 

„ал.2 Обстоятелствата по чл.5, ал.1, т.1 относно имоти на 

територията на община Разград, т.2, т.6, т.7, т.8, т.9, т.10 и т.11 се 
установяват служебно от общинска администрация, по т.1 и т.2 

относно имоти на територията на други общини, т.3 и т.4 – с 
декларация, за притежаваните МПС – с удостоверение за 

застрахователната им стойност, а по т.5 – със служебна бележка 

за дохода.“  
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§ 2. В чл.18 се правят следните изменения и допълнения: 

 

    1. Създава се нова ал.4 със следното съдържание: 

„ ал.4. След изчерпване на предоставената с ал.2 и ал.3 

възможност за лицата по чл.5, т.11 срокът за настаняване в 

общинско жилище може да бъде продължаван по предложение на 

кмета на общината след решение на Общински съвет Разград с 
нов срок не по-дълъг от 10 години. Въз основа на решението на 

общинския съвет кметът на общината издава заповед и сключва 

договор за наем.“; 

 

    2. В досегашната ал.4 се правят следните изменения и 

допълнения: 

след текста „ал.2“ съюзът „и“ се заличава, поставя се 
запетая и след текста „ал.3“ се добавя текста „и ал.4“, както и 

след текста „ал.1“ съюзът „и“ се заличава, поставя се запетая и 

след текста „ал.2“ се добавя текста „ал.3“. ; 

    

    3. В досегашната ал.5 се правят следните изменения и 

допълнения: 

 след текста „ал.2“ съюзът „и“ се заличава, поставя се 
запетая и след текста „ал.3“ се добавя текста „и ал.4“; 

    4. Досегашните ал.4, ал.5 и ал.6 стават съответно ал.5, ал.6 и 

ал.7. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок 

от приемането му. 

3. Решението да бъде публикувано в един местен вестник. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

С Т А Т И Я  15 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх. №143. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Учредяване на възмездно на ползване на част от 

имоти-публична общинска собственост, находящи се в землища на 

община Разград 

 

Г-н Ирфан Ахмедов  – ПП „ДПС” 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 
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Правя процедурно предложение понеже следващите две докладни 

записки са абсолютно идентични с единствената разликата, че едната 
касаят имоти публична-общинска собственост, а в другата имоти частна-
общинска собственост. Така, че предлагам обсъждането да бъде 
едновременно, единствено можем да ги гласуваме поотделно.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Щях да ви предложа същото за процесуална икономия. Имате ли 

възражения, процедирали сме така. Ще помоля тогава вносителя и на двете 
докладни записки госпожа Таракчиева да ги представи - № 143 и № 144 

заедно. Също председателите на комисии да докладват и по двете 
докладни записки, а ще ги гласуваме самостоятелно. И двете касаят 
възмездно право на ползване на част от имот публична-общинска 
собственост, предназначени за ползване като пчелини. Само, че единият 
вид собственост е публична, другият частна. Госпожо Таракчиева 
заповядайте. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Постъпили са заявления от граждани с искане за учредяване на право 

на ползване върху земеделски земи за настаняване на пчелни семейства в 
различни имоти публична и частна общинска собственост, които се 
намират в различни землища на община Разград. 

Същите са разгледани  на заседания на комисията по чл.2, която е 
приела решение за предложение за удовлетворяване на тези искания. 
Съгласно чл. 11 от Закона за пчеларството, пчелните семейства могат да се 
настаняват върху земеделски земи общинска собственост, като за 
устройването им в постоянни пчелини с над 10 броя пчелни семейства 
общината учредява право на ползване, при условия, които са 
регламентирани в Закона за пчеларството. 

Определени са частите от имотите за настаняване на пчелните 
семейства и са изготвени схеми с идентификатори на точките. 

Изготвени са данъчни оценки за правото на ползване и пазарни 

оценки на същото от оценител на земеделски земи. В таблиците, които са 
неразделна част   в Приложение 1 от двете докладни записки са описани 

имената на заявителите, самите заявления, землищата в които им се 
учредява право на ползване в имотите. Описани са начините на трайно 

ползване на самите имоти, описани са в колона 8 – пчелните семейства, 
които те отглеждат, описани са идентификаторите на точките по схема и 

границите и съседите на имотите на които им учредяваме право на 
ползване. В колона 12 е посочена пазарната оценка на учреденото право на 
ползване за 5 години. В колона 13 е данъчната оценка на учреденото право 
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на ползване като в 14 последна колона е посочена по-високата от двете 
оценки, което е всъщност оценката на правото на ползване по които ще 
бъдат сключени договорите. Докладна записка №143 е за публична 
общинска собственост и касае 12 заявителя и настаняването им в имоти 

публична общинска собственост, а докладна записка №144 касае 5 

заявителя и съответно 5 предложения за настаняване в имоти частна 
общинска собственост. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Сега ще дам думата на съответните 
председатели на постоянни комисии, които разгледаха двете докладни – 

ПК по управление на общинската собственост, приватизации и 

следприватизационен контрол и ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации съвместно и ПК по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство поотделно. 

Господин Ахмедов да започнем с вас, заповядайте и по двете докладни. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов  – Председател на ПК 

Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

Постоянната комисия по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство подкрепи и двете докладни записки с пълно единодушие, т.е. с 
9 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

№143 комисията по законност подкрепи докладната записка с 8 гласа 
„ЗА”, без „против” и „въздържали се”; комисията по управление на 
общинската собственост също с 8 гласа „ЗА”, без „против и „въздържали 

се”.  

Идентично гласуване по №144 с 8 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” в комисията по законност и 8 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” в комисията по управление на общинската собственост. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уведомявам ви само, че на постоянните комисии беше 
разгледано и предложението на председателя на управителния съвет на 
„Лудогорска пчела-Разград” господин Славейко Рашев, който в общи 

линии възпроизвежда предмета на докладните записки, но предлага срока 
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да бъде 10 годишен и там се дебатира на комисиите, че това на този етап е 
невъзможно тъй като Наредбата предвижда 5 годишен срок. Предложение 
за изменение на Наредбата не е постъпвало.  

Откривам дебата по двете докладни записки, първо въпроси, ако 

имате и по двете. Няма желаещи. Изказвания, има ли желаещи? Също 

няма. Прекратявам дебата и по двете докладни записки. Първо 

пристъпваме към поименно гласуване на докладна записка №143.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

+   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков не участва   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева +   
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Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 760 

 

В Община Разград са постъпили многобройни  заявления от 

граждани с искане за учредяване на право на ползване върху 

земеделски земи публична общинска собственост, находящи се в 

землищата на община Разград, за настаняване на пчелни семейства. 

Определени са частите на имотите за настаняване на пчелните 
семейства и са изготвени схеми с идентификатори на точките. 

 Изготвени са данъчни оценки за правото на ползване и пазарни 

оценки от Невяна Найденова, оценител на земеделски земи и трайни 

насаждения с рег. № 810100049/01.12.2010г. на КНОБ. 

 Заявителите, имотите, границите на същите, пазарните оценки и 

данъчните оценки на правото на ползване са посочени в Приложение 
1.  Съгласно чл. 11, ал.1 и ал.2 от Закона за пчеларството, пчелните 
семейства могат да се настаняват върху земеделски земи общинска 

собственост, като за устройването им в постоянни пчелини с над 10 

броя пчелни семейства общината учредява право на ползване, при 

условия регламентирани в чл. 13 от Закона за пчеларството. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл. 39, ал. 3 и ал. 6 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, чл. 11, ал. 2 от 

Закона за пчеларството, чл. 20, ал.2 от Наредба №16 на Общински 

съвет Разград за управление, ползване и разпореждане със земите от 

общински поземлен фонд, Общинският съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява възмездно право на ползване върху части от имоти 

публична общинска собственост за настаняване на пчелни семейства 

по заявления, съгласно Приложение № 1, представляващо неразделна 

част от настоящата докладна записка.   

2. Определя цена на право на ползване, съгласно Приложение № 

1,  колона 14. 

3. Определя срок за учредяване правото на ползване – 5/пет/ 

години.  

4. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори за учредяване правото на ползване. 
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5. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен управител на област Разград в седемдневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
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              ПРИЛОЖЕНИЕ №1 -  ИМОТИ ПУБЛИЧНА ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ  

№ 
име презиме 

фамилия 

Заявление 

Вх. №/дата 
Землище Имот № 

Площ 

/дка/ 
НТП 

Пч. 

сем. 

/бр/ 

Граници и съседи Ид. на точките по схема 

№ на 

скица/ 

дата 

Паз. 
оценка за 

учредено 

ползване 

за пет 
години  

/лв./ 

Дан. 

оценка за 

учредено 

ползване 

за пет 
години  

/лв./ 

По-

високата 

от двете 

оценки 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 

1 

Елица 

Руменова 

Матева 

94-00-151/ 

30.01.2015 
Балкански 000020 1,002 

Пасище, 

мера 
65 

000029, 000100, 

000027, 028003, 

028002, 028001, 

029001, 029015, 

029014, 029013, 

029012, 029011, 

029016, 029017, 

029018, 029009, 

000024, 000100, 

203003, 203002, 

203001, 203002, 

203003, 000100, 

041001, 209003, 

000017,  

1. 451185.00, 4818397.00, 

30.27  2. 451181.00, 

4818427.00, 33.14  3. 

451214.00, 4818430.00, 30.27  

4. 451218.00, 4818400.00, 

33.14 

К02373/ 

25.02.2015 
87,00 18,67 87,00 

2 

Симеон 

Добринов 

Добрев 

94-00-152/ 

30.01.2015 
Балкански 000020 1,000 

Пасище, 

мера 
20 

000029, 000100, 

000027, 028003, 

028002, 028001, 

029001, 029015, 

029014, 029013, 

029012, 029011, 

029016, 029017, 

029018, 029009, 

000024, 000100, 

203003, 203002, 

203001, 203002, 

203003, 000100, 

041001, 209003, 

000017,  

1. 451151.00, 4818394.00, 

29.15  2. 451148.00, 

4818423.00, 33.24  3. 

451181.00, 4818427.00, 30.27  

4. 451185.00, 4818397.00, 

34.13 

К02371/ 

20.02.2015 
87,00 18,64 87,00 
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3 
Драгомир 

Бахнев Бахнев 

94-00-146/ 

29.01.2015 
Липник 100052 1,158 

Пасище, 

мера 
60 

100049, 100015, 

100030, 100053 

1. 463114.00, 4826810.00, 

42.15  2. 463075.00, 

4826794.00, 15.03  3. 

463076.00, 4826809.00, 36.14  

4. 463085.00, 4826844.00, 

10.77  5. 463089.00, 

4826854.00, 50.61 

К02221/ 

20.02.2015 
211,00 42,68 211,00 

4 
Тунай Зюхтиев 

Юмеров 
94-00-2678/ 

29.12.2014 
Побит камък 000190 1,765 

Пасище, 

мера 
136 

077054, 000146, 

000211, 000210 

1. 461675.00, 4830976.00, 

43.32  2. 461634.00, 

4830990.00, 44.01  3. 

461650.00, 4831031.00, 37.00  

4. 461685.00, 4831019.00, 

44.15 

К03424/ 

20.02.2015 
312,00 43,36 312,00 

5 
Камен Иванов 

Минчев 

94-00-2680/ 

29.12.2014 
Побит камък 000190 2,097 

Пасище, 

мера 
70 

077054, 000146, 

000211, 000211 

1. 461685.00, 4831019.00, 

37.00  2. 461650.00, 

4931031.00, 57.28  3. 

461666.00, 4831086.00, 33.73  

4. 461699.00, 4831079.00, 

61.61 

К03424/ 

20.02.2015 
370,00 51,53 370,00 

6 

Марин 

Димитров 

Абаджиев 

94-00.2634/ 

17.12.2014 
Топчии 017004 1,505 

Пасище, 

мера 
40 

017005, 000191, 

000190, 000089 

1. 459991.00, 4835255.00, 

27.66  2. 460018.00, 

4835261.00, 54.92  3. 

460028.00, 4835207.00, 28.28  

4. 460000.00, 4835203.00, 

52.77 

К2757/ 

20.02.2015 
170,00 54,18 170,00 



 78

7 
Сенар Ертемов 

Илиязов 
94-00-2224/ 

24.10.2014 
Мортагоново 000034 3,054 

Пасище, 

мера 
200 

000066, 000065, 

000064, 096001, 

000064, 000066, 

092109, 092020, 

092017, 092016, 

092015, 000013, 

092014, 092013, 

092012, 000170, 

000033, 000051, 

000033, 000171, 

000197, 000191, 

000144, 000052, 

000218, 000219,  

1. 473689.00, 4820421.00, 

56.08  2. 473637.00, 

4820400.00, 52.39  3. 

473616.00, 4820448.00, 62.03  

4. 473674.00, 4820470.00, 

51.24 

К01103/ 

20.02.2015 
357,00 92,37 357,00 

8 

Тодор 

Йорданов 

Тодоров 

94-00-2179/ 

16.10.2014 
Разград 

61710.76. 

116 
2,000 Пасище  12 

61710.813.1, 

61710.532.1, 

61710.605.714, 

61710.76.534 

1. 458768.00, 4818249.00, 

41.30  2. 458763.00, 

4818290.00, 76.06  3. 

458839.00, 4818293.00, 80.11 

4. 458841.00, 4818282.00, 

80.11 

15-36089/ 

28.01.2015 
235,00 69,12 235,00 

9 
Дениз Басриев 

Велиев 
94-00-2189/ 

17.10.2014 
Раковски 

62089.36. 

99 
3,025 Пасище  12 

62089.36.98, 

62089.36.97, 

62089.30.96, 62089.36.1 

1. 456872.00, 4825780.00, 

41.19  2. 456876.00, 

4825739.00, 47.30  3. 

456830.00, 4825728.00, 44.41  

4. 456824.00, 4825772.00, 

40.52  5. 456813.00, 

4825811.00, 66.65 

15-36092/ 

28.01.2015 
532,00 95,56 532,00 

10 
Антон Петров 

Тонев 
94-00-94/ 

23.01.2015 
Осенец 000444 5,102 

Пасище, 

мера 
480 

000443, 000207, 

085024, 000208, 085019 
- 

К19913/ 

20.02.2015 
600,00 146,93 600,00 
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11 

Ахмед 

Мухаремов 

Ахмедов 

94-00-110/ 

26.01.2015 
Дянково 000196 1,504 

Пасище, 

мера 
13 

000197, 000200, 

000202, 000201, 

000199, 000351, 

000199, 000350 

1. 466669.00, 4828043.00, 

29.07  2. 466640.00, 

4828045.00, 43.93  3. 

466631.00, 4828088.00, 37.12  

4. 466668.00, 4828091.00, 

48.01 

К04487/ 

25.02.2015 
328,00 77,83 328,00 

12 
Джемил Али 

Вели 

94-00-111/ 

26.01.2015 
Дянково 000196 1,504 

Пасище, 

мера 
13 

000197, 000200, 

000202, 000201, 

000199, 000351, 

000199, 000350 

1. 466669.00, 4828044.00, 

47.01  2. 466668.00, 

4828091.00, 31.00  3. 

466699.00, 4828091.00, 47.10  

4. 466702.00, 4828044.00, 

33.00 

К04486/ 

25.02.2015 
328,00 77,83 328,00 
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С Т А Т И Я 16 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Сега ще гласуваме и следващата дебатирана вече докладна записка 
с № 144. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – зам.-кмет 
на Община Разград 

Относно: Учредяване на възмездно право на ползване на част 

от имоти и имоти - частна общинска собственост, находящи се в 

землища на община Разград 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

+   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

16. Михаил Парашкевов Тодоров не участва   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова +   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   
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30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 761 

 

В Община Разград са постъпили многобройни  заявления от 

граждани с искане за учредяване на право на ползване върху 

земеделски земи частна общинска собственост, находящи се в 

землищата на община Разград, за настаняване на пчелни семейства. 

Определени са частите на имотите за настаняване на пчелните 
семейства и са изготвени схеми с идентификатори на точките. 

 Изготвени са данъчни оценки за правото на ползване и пазарни 

оценки от Невяна Найденова, оценител на земеделски земи и трайни 

насаждения с рег. № 810100049/01.12.2010г. на КНОБ. 

 Заявителите, имотите, границите на същите, пазарните оценки и 

данъчните оценки на правото на ползване са посочени в Приложение 
1.  Съгласно чл. 11, ал.1 и ал.2 от Закона за пчеларството, пчелните 
семейства могат да се настаняват върху земеделски земи общинска 

собственост, като за устройването им в постоянни пчелини с над 10 

броя пчелни семейства общината учредява право на ползване, при 

условия регламентирани в чл. 13 от Закона за пчеларството. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл. 39, ал. 3 и ал. 6 и чл. 41, ал. 2 от ЗОС, чл. 11, ал. 2 от 

Закона за пчеларството, чл. 20, ал.2 от Наредба №16 на Общински 

съвет Разград за управление, ползване и разпореждане със земите от 

общински поземлен фонд, Общинският съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И : 

 

   1. Учредява възмездно право на ползване върху имоти и части 

от имоти частна общинска собственост за настаняване на пчелни 

семейства по заявления, съгласно Приложение № 1, представляващо 

неразделна част от настоящата докладна записка.   

2. Определя цена на право на ползване, съгласно Приложение № 

1,  колона 14. 

3. Определя срок за учредяване правото на ползване – 5/пет/ 

години.  
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4. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори за учредяване правото на ползване. 

5. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен управител на област Разград в седемдневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
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             ПРИЛОЖЕНИЕ №1 -  ИМОТИ ЧАСТНА ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ  

№ 
име презиме 

фамилия 

Заявление 

Вх. №/дата 
Землище Имот № 

Площ 

/дка/ 
НТП 

Пч. 

сем. 

/бр/ 

Граници и съседи Ид. на точките по схема 
№ на скица/ 

дата 

Паз. оценка 

за учредено 

ползване за 

пет години  

/лв./ 

Дан. оценка 

за учредено 

ползване за 

пет години  

/лв./ 

По-

високата 

от двете 

оценки 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 

1 

ЕТ "Рубин - 

Николай 

Кочанов 

94-00-2477/ 

27.11.2014 

Побит 
камък 

020014 4,931 Нива 12 
000209, 020016, 020013, 

000061 
- 

К03425/ 

20.02.2015 
265,00 41,94 265,00 

2 

Цветомир 

Йорданов 

Бобчев 

94-00-196/ 

04.02.2015 
Дряновец 000012 1,002 

Дървопр. 

площ 
30 

000908, 033005, 000027, 

000003, 000921 

1. 448909.00, 4829137.00, 24.08  

2. 448933.00, 4829135.00, 41.59  

3. 448926.00, 4829094.00, 25.32  

4. 448901.00, 4829098.00, 39.81

К08205/ 

20.02.2015 
115,00 139,19 139,19 

3 

Биржан 

Мехмед 

Исмаил 

94-00-1982/ 

23.09.2014 
Дянково 008001 1,379 Нива 15 

000287, 000286, 000103, 

000036, 000106 

1. 468801.00, 4832015.00, 88.65  

2. 468784.00, 4831928.00, 15.52  

3. 468769.00, 4831932.00, 91.78  

4. 468787.00, 4832022.00, 15.65

К04476/ 

20.02.2015 
300,00 168,17 300,00 

4 
Георги Нушков

Рахнев 

94-00-2638/ 

18.12.2014 
Благоево 000907 3,014 

Дървопр. 

площ 
12 

000916, 000908, Землищна 

граница, 000906, 000917, 

000070 

1. 454714.00, 4812380.00, 66.19  

2. 454684.00, 4812439.00, 45.49  

3. 454722.00, 4812464.00, 62.27  

4. 454753.00, 4812410.00, 49.20

К01425/ 

20.02.2015 
353,00 358,88 358,88 

5 
Есин Сервет 

Хасан 

94-00-2251/ 

28.10.2014 
Дянково 000301 1,228 Лозе 15 

000300, 000304, 000302, 

007001 
- 

К04475/ 

20.02.2015 
106,00 104,45 106,00 
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С Т А Т И Я  17 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Хасанов, сега ще разгледаме две ваши докладни записки. 

Докладна записка с вх.№145. 

Докладна записка от Хасан Халилов Хасанов – зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно: Приемане на отчет за дейността на Общинския съвет 

по наркотични вещества и Превантивно – информационен център към 

него през 2014 г. и План за работата на ОБСНВ и ПИЦ за превенция 

на употребата и злоупотребата с наркотични вещества по Общинска 

програма за борба с наркотиците за 2015 г. 

Уведомявам Ви, че тук освен господин Хасанов присъства и 

секретаря на комисията на Общинския съвет по наркотичните вещества. 
Давам думата на вносителя, заповядайте. 

 

Г-н Хасан Хасанов  – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Съгласно чл.15 ал.1 от Закона за контрол  върху наркотичните 
вещества към общините се създават Общински съвети по наркотични 

вещества /ОБСНВ/ и превантивно-информационни центрове към тях. 

Общинският съвет Разград с Решение №476 от 26.09.2005 г. е 
създаден такъв Общински съвет и съответно превантивно-

информационния център към него. Той е съобразен с организацията и  

дейността на Националния съвет по наркотичните вещества. И съгласно 

изискванията на Правилника за организация на дейността на Националния 
съвет по наркотичните вещества представения отчет на Общинския съвет и 

превантивно-информационния център към него за 2014 г. са и съответно 

Плана за работа за 2015 г., които са приложени към докладната. 
На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА и във връзка с чл.22 ал.2 от 

Правилника за организацията и дейността на Националния съвет по 

наркотичните вещества моля да приемем отчета за дейността и плана за 
работа за 2015 г.  

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Три комисии – ПК по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване, ПК по образование и наука и ПК за младежта, 
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спорта и туризма разгледаха докладната записка. Госпожо Дякова с вас 
започваме.  

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

В комисията по социална политика колегите гласуваха с 9 гласа 
„ЗА”, „против” и „въздържали се” няма. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Арабаджиева.  
 

Г-жа Незиха Арабаджиева – Председател на ПК 

Комисията по образование и наука гласува с 8 гласа „ЗА”, без 
„против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Мустан ПК за младежта и спорта. 
 

Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

Комисията за младежта, спорта и туризма подкрепи докладната 
записка със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси както към 

вносителя, така и към секретаря госпожа Станислава Петрова.  
Имате ли въпроси? Няма. Имате ли предложения за корекции по 

плана? Няма. Прекратявам дебата и подлагам на електронно гласуване 
докладна записка №145. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 762 

 

 В изпълнение на Закона за контрол върху наркотичните 

вещества и прекурсорите към общината е създаден Общински съвет 

по наркотични вещества и превантивно- информационен център към 

него. 

Съгласно изискванията на чл.22 ал.2 от Правилника за 

организацията и дейността на Националния съвет по наркотичните 

вещества е представен отчет за дейността на ОБСНВ И ПИЦ през 2014 

г. и План за работата на ОБСНВ и ПИЦ за превенция на употребата и 

злоупотребата с наркотични вещества по Общинска програма за борба 

с наркотиците за 2015 г Приложение 1 и 2. 
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 На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА и във връзка с чл.22 

ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Националния 

съвет по наркотичните вещества, Общинският съвет Разград, с 25 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема Отчета за дейността на Общинския съвет по 

наркотични вещества и Превантивно-информационен център към 

него през 2014 г. и План за работата на ОБСНВ и ПИЦ за превенция 

на употребата и злоупотребата с наркотични вещества по Общинска 

програма за борба с наркотиците за 2015 г. – Приложение 1 и 2. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен управител Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

                                                                                 
 

Отчет за дейността на Общински съвет по наркотични вещества и Превантивно–

Информационен център към него през 2014 г. 

 

1. Организационно състояние 

И през изминалата 2014 г. Общинският съвет по наркотични вещества и 

Превантивно- информационен център към него функционираха според правните 
норми в Закона за контрол върху наркотичните вещества и прекурсорите и 

Правилника за организацията и дейността на Националния съвет по 

наркотичните вещества. Общинския съвет по наркотични вещества и 

Превантивно–Информационния център към него имат своята роля и отговорност 

за изпълнението на Националната стратегия и плана за действие към нея на 

местно равнище. 

Актуализираният състав на Общинският съвет по наркотични вещества 

през 2013 г. остава непроменен. Председател на съвета е заместник-кметът по 

хуманитарни дейности – Хасан Хасанов. Към съвета има една щатна бройка 

секретар и една щатна бройка  главен експерт към Превантивно – 

информационния център. 

Целта на Общински съвет по наркотични вещества и Превантивно – 

информационен център  Разград е да насочат усилията си към осъществяване на 

превантивни дейности сред учащите се в Община Разград. Работата е насочена 

към реализиране на образователни кампании и изработване на информационни 

материали, целящи разясняването на видовете психоактивни вещества, вредата и 

последиците от тяхната употреба.Целта на тези кампании е не само да се повиши 

информираността на учениците за въздействието на наркотичните вещества, но и 

да се моделира тяхното здравословно поведение за в бъдеще. 

Ограничаването на риска от употреба и злоупотреба с наркотици в града, 

може да стане чрез изграждане и поддържане на устойчиви, ефективни 

рентабилни превантивни програми за деца и млади хора, семейства и повишаване 

съпричастността на институциите, организациите и обществото като цяло.   

 2.Координация и сътрудничество 

Осъществяването на превантивните кампании и дейностите е в резултат на 

съвместните усилия на държавни, общински и неправителствени организации. 
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ОБСНВ активно си сътрудничи с ръководствата на МКБППМН, РЗИ, ОД на 

МВР, отдел „Образование”,отдел „Здравеопазване” към Община Разград, КОРС, 

местни медии и др. 

 

3.Превантивно – информационна дейност и обучения. 

 Акцентите в превантивната работа бяха поставени върху провеждане на 

мероприятия  свързани с ограничаване на разпространението и употребата на 

наркотични  вещества чрез обединяване на усилията на институциите имащи 

отношение към проблема- Община Разград, ОД на МВР, РЗИ, МКБППМН,отдел 

образование към Община Разград,РИО на МОН Разград, отдел „Здравеопазване” 

към Община Разград, педагогически съветници и медицински лица от училищата, 

инспектори от ДПС, местни медии и др. 

 

  През 2014 г.Община Разград прие Общинска програма за борба с 
наркотиците 2014-2018 г.с решение №578/27.05.2014г. на Общински съвет Разград. 

Програмата е в няколко направления: 

I Превенция и обучение- Целта е да се намали употребата на наркотици и 

свързаните с нея здравни и социални рискове и щети на индивида, семейството и 

обществото, както и рисковете фактори за нейното развитие, чрез прилагане на 

добри практики в обучителните и превантивни програми. 

II Информация и оценка – Да се осигури на институции,организации, медии 

и общността обективна, надеждна и сравнима информация по отношение на 

наркотиците, наркоманиите и техните последици. 

III Управление и координация-Осигуряване на ефективно управление и 

координация на местната политика по превенция на употребата на наркотични 

вещества, алкохол и тютюневи изделия в съответствие с политиката на Община 

Разград в областта на употребата и злоупотребата с психоактивни вещества. 

   Във връзка с реализиране на дейностите заложени в  програмата през 
цялата учебна година по график ще бъдат обхванати учениците от 2 до 12 клас от 

училищата в Община Разград. Изнасят се  лекции, беседи, презентации по темите 
свързани с наркотиците, алкохола и тютюна. Направихме среща и с децата от  

ЦНСТ – Разград и потребителите на ДЦВХУ „Подай ръка“. 

   Обучения 

-През м. Април бяха обучени медицинските специалисти и педагогическите 

съветници от училищата. Тема на обучението беше „Зависимости и интервенции 

при зависими поведения в училищна среда“.Целта на обучението бе участниците 
да получат базисни знания за психоактивните вещества. Обучението включваше 

още теми като: „Зависимостта като болест“, „Употребата на психоактивни 

вещества от деца“, „Стимуланти –действие и рискове“, и „Дизайнерски дроги – 

употреба при подрастващи“. Обучени бяха общо 30 медицински и педагогически 

специалисти 

-През м.Май проведохме обучение на служители от сектори „Пътна 

полиция“ и „Престъпления по пътищата“, относно въздействието на 

наркотичните вещества върху водачите на МПС.Обучението се проведе по 

инициатива на Министерство на вътрешните работи Главна 

Дирекция“Национална полиция“ и Министерство на здравеопазването.Тема на 

обучението беше: „Видове наркотични вещества и тяхното въздействие при 

водачи на моторни превозни средства“.Специфични ефекти при шофиране след 

употребата на канабис, кокаин, екстази, амфетамин (спийд) и LSD, хероин, 

кетамин, включително и метадон хидрохлорид. Основното при представянето на 
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темата за метадона беше, че това е лекарствен продукт, използван за лечение на 

опиева зависимост, който се използва контролирано и при спазване на определени 

условия. Обучени бяха общо 40 служители от Област Разград. 

Превантивни кампании 

 -През целия месец Февруари се проведе кампания по „Безопасен 

интернет”.Тя включваше редица дейности по класове при децата от 3-4-5 клас на 

Основните училища на територията на Община Разград- дискусии за ползите и 

вредите в интернет, тестове за степента  на зависимост към мрежата, презентации 

и игри за по-малките.Всички дейности бяха обезпечени с методически материали, 

плакати и брошури.  

- С превантивни материали участвахме в ежегодния конкурс „Живот без 
дрога“, който се организира от ОД на МВР  Разград и отдел „Образование“ при 

Община Разград.Проведе се среща на ученици от Разградските училища с актьора 

Ивайло Захариев, имащ отношение към превенцията на употребата и 

злоупотребата с наркотични вещества. 

- Във връзка с Международния ден за борба с тютюнопушенето 31 Май  през 
целия месец  провеждахме беседи и дискусии на тема тютюнопушене сред 

подрастващите. На най – малките раздавахме тетрадки с превантивни послания. 

- През целия месец юни провеждахме дискусии на тема наркотици и  

рисково поведение сред учениците. Кампанията е свързана с 26 юни – Световен 

ден за борба с наркоманиите. 

 -През лятото се включихме в инициативата „Детска академия по 

безопасност“.На децата от всички групи разяснявахме вредите от употребата и 

злоупотребата с наркотични вещества и енерги йните напитки.Обученията 

протекоха чрез ролеви игри, презентации, дискусии, гледане на филми по 

темата.На всички участници бяха раздадени превантивни материали.Основен 

организатор на кампанията е Община Разград и ЦУТНТ, а партньори бяха ПИЦ 

,ОБСНВ, РЗИ, ОД на МВР, Гражданска защита и БЧК. Кампанията беше 

насочена към първична целева група  

( ученици от 4 до 12 клас). 

 

4.Информационно осигуряване 

Основна задача на ОБСНВ е осигуряване на адекватна информация 

относно ситуацията с употребата и злоупотребата с наркотични вещества на 

местно равнище с оглед планиране и осъществяване на превантивни дейности: 

-Проведе се съвместно изследване с РОИ на МОМН за рискове и 

предпазващи фактори, свързани с употребата на психоактивни вещества при 

ученици от 5-8 клас и педагогически специалисти от Област Разград. 

Изследването е проект „Иновативни практики в мениджмънта на училището“ по 

програма Научни изследвания на Шуменски университет. 

- Периодично се събираше информация от институциите, ангажирани с 

проблема със зависимостта от психоактивни вещества. Тази информация се 

използва за изготвянето на  Годишен доклад за тенденциите по злоупотребата с 
наркотици и проблемите свързани с тях по изисквания на Европейския 

мониторинг център. 

- Отпечатани бяха превантивни материали за нуждите на ОбСНВ и ПИЦ –  

6 вида информационни флаери, брошури -  „В помощ на учителя“ и „За Вас 
родители“, плакати  - „Опасни комбинации“ и „Оказване на първа помощ“.  

5. Други дейности                                                                                
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Експертите от ОБСНВ и ПИЦ през изтеклата година са взели участие в 

множество обучения и проектопредложения: 

-  Участие в обучение на тема „Личност и стратегии за работа с личностни 

ресурси. Емоции и регулиране на емоциите. Професионален стрес и стратегии за 

справяне с него”. 

-  Участие на Председателя, секретаря и експерта ПИЦ в Международна 

конференция организирана от Община Варна и организация ECAD/европейски 

градове срещу наркотиците/. 

- Участие в Осма Национална конференция по проблемите на превенция на 

употребата и злоупотребата с наркотични вещества. По време на конференцията 

беше представена проект програмата на ОБСНВ Разград за борба срещу 

злоупотребата с наркотични вещества на местно ниво, насочена към рискови 

групи. 

- Участие на секретаря на ОБСНВ в семинар във връзка с представянето на 

Наредба  №6 от 11.04.2014 г. за условията и реда за осъществяване на програми за 

превенция на употребата на наркотични вещества и Европейски стандарти за 

качеството на превенцията. 

- През 2014 г. беше изготвена проект- програма за превенция на употребата 

на наркотици на местно ниво при рискови групи, която след одобрение на 

експерти от Министерство на Здравеопазването беше финансирана в размер на 

1500лв., за което беше сключен договор между МЗ и Община Разград. 

- Изготвяне на проектопредложения за Общинската програма за закрила на 

детето за  

2014 г. за дейности по превенция на употребата на наркотични вещества. 

 

Анализ на ситуацията в град Разград. 

Синтетична дрога , маскирана като чай, е хит сред тийнейджърите в 

училищата. Пуши се като марихуана, но е по- скъпа и има едно преимущество- 

неуловима е на тестове за наркотици. „Чаят” е със същата консистенция като 

тревата и се продава в пакетчета. Листенцата са обработени с психотропни 

вещества, които предизвикват съответните реакции. 

Употребата на трева сред учениците се увеличава с бързи темпове. Според 

възпитаниците на  гимназиите в нашия град пушенето на марихуана е нещо 

нормално и учениците пушат доста често. 

„Чаят” е от т. нар. „Дизайнерски дроги”- наркотици, създадени така, че да 

заобикалят закона.Тези психоактивни субстанции се предлагат на пазара под 

безобидни имена като соли за баня, билкови тамяни и весел чай.Според 

специалисти най-страшното е, че психоактивните субстанции се предлагат 

свободно в интернет, което допълнително затруднява контрола върху тях. 

 В Разград проблемът дрога съществува сред подрастващите. Употребяват 

се алкохол, цигари, марихуана, дизайнерска дрога и по-рядко амфетамин , 

екстази, хероин, кокаин  и др. Особено разпространена е практиката наркотици да 

се вземат по време на купони, дискотеки и младежки събирания. Това е 
типичният групов модел на употреба, чрез който се търсят социални контакти и 

забавления. Явно е, че някои младежи посягат към опиатите от любопитство, 

други - поради проблеми, а за някои е въпрос на престиж и себеутвърждаване. 

 Справка от ОД на МВР с констатирани случай на нарушения свързани с 

наркотици в град  Разград                                                                                                                                                                   
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    През 2014 г.в ОД на МВР- Разград са образувани 44 досъдебни 

производства от които 5 за управление на МПС под въздействието на наркотични 

вещества, 30 за притежание и 9 за разпространение на наркотични вещества. 

    В град Разград са образувани 20 досъдебни производства от които 8 за 

разпространение и 12 за притежание на наркотични вещества. 

    Контингентът по линия „Наркотици“ обхваща лицата в младежка 

възраст – 14-30 години, като най-висока активност в сферата на 

разпространението на наркотични вещества проявяват лицата в активна трудова 

възраст 18-30 години.Активният криминален контингент по линията включва 36 

лица, за които има данни, че извършват престъпления свързани с наркотични 

вещества. За 2014 г. са иззети 106,4 грама канабис, 52,26 грама амфетамин, 0,2 

грама хероин, 0,6 грама кокаин, 10 таблетки екстази и 202 грама  дизайнерска 

дрога „билка“. 

 

Изготвил:                                          

Станислава Петрова                                                                                        
Хасан Хасанов 

Секретар на Общинския съвет по                                                     Зам.Кмет и  

Наркотични вещества                                                                         Председател на 
                                                                                                              Общинския съвет по  

                                                                                                               наркотични  вещества 
 

 

    План за работата на Общински съвет по наркотични вещества и Превантивно-

информационен център към него за превенция на употребата и злоупотребата с 

наркотични вещества по Общинска програма за борба с наркотиците за 2015 г. 

 

 
Задачи Дейности Срок Отговор

ни 

институ
ции 

Партньори 

 

 

1. Ограничаване на 

разпространението 

и употребата на 

наркотични 

вещества чрез 
обединяването на 

усилията на 

институциите 

имащи отношение 

към проблема . 

 

1.1 Осъществяване на 

съвместни инициативи на 

държавни институции, 

неправителствени 

организации и средства за 

масова информация за 

информиране на учениците 

за злоупотребата с 

психоактивни вещества. 

 

 

 

 

 

 

 

постоян
ен 

 

 ОБСНВ, 

ПИЦ,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Община 

Разград 

МКБППМН
. ОД на 

МВР,РЗИ, 

РИО, Отдел 

„Образован
ие”, Отдел 

„Здравеопаз
ване” към 

Община 

Разград 

Педагогичес
ки 

съветници,  

БМЧК, 

медии и др. 
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-Участие в конкурса „Живот 

без дрога“. 

 

м.Апри
л 

ОД на 

МВР,отд
ел 

„Образо
вание“,Р
ИО  

ОБСНВ;ПИ
Ц 

1.2 Превантивни кампании: 

-Отбелязване на световния 

ден за борба с 

тютюнопушенето –  

31 май. Предвидени са 

обучения и разпространение 

на превантивни материали. 

 

 

м.Май 

ПИЦ, 

ОБСНВ,  

РЗИ, 

МКБППМН 

БМЧК 

- Отбелязване на Световния 

ден за борба с наркотиците – 

26 юни. 

Организиране на конкурс на 

лого на ПИЦ и ОБСНВ. 

м.Юни ПИЦ, 

ОБСНВ 

БМЧК 

-Провеждане на кампания -

„Месец за безопасен 

интернет“/конкурс , кръгла 

маса , обучения, дискусии по 

класове/. 

10.02-

10.03    

2015 г. 

МКБПП
МН, 

ОБСНВ, 

ПИЦ, 

ОД на 

МВР 

 Отдел 

Образовани
е 

Корс 

1.3 Участие в „Детска 

академия по безопасност” 

през лятната ваканция. 

Запознаване на децата с 

видовете наркотични 

вещества и вредата от тях. 

 

м.Юли - 

Август 

ОД на 

МВР, 

ЦУТНТ,  

БЧК,  

РЗИ,  

 

 

 

 

ПИЦ, 

ОБСНВ 

 2. Промоция на 

здравословен 

начин на живот и 

намаляване на 

търсенето и 

употребата на 

психоактивни 

вещества сред 

децата и младите 

хора. 

 

 

2.1Във връзка с реализиране 
на дейностите заложени в 

Общинската програма за 

борба с наркотиците2014-

2018г.през учебната2014-

2015г.по предварително 

подадени графици ще бъдат 

обхванати всички ученици от 

1 до 12 клас по различни 

теми свързани със 

зависимостите. 

 

постоян
ен 

Главни 

експерти 

ПИЦ; 

секретар 

-ОБСНВ 

Педагогичес
ки 

съветници, 

Медицински 

специалисти
. 
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 2.2 Превантивни програми в 

училищата 

 

1-4 клас Превенция на 

тютюнопушенето- ролеви 

игри,филми,инф.м-ли. 

 

постоян
ен 

ОБСНВ,  

ПИЦ. 

Педагогичес
ки 

съветници, 

медицински 

специалисти
. 

5-7 клас Превенция на 

злоупотребата с алкохол , 

тютюн и наркотични 

вещества и развитие на 

зависимост- презентации, 

дискусии, гледане на филми, 

ролеви игри. 

 

постоян
ен 

ОБСНВ, 

ПИЦ 

Педагогичес
ки 

съветници, 

медицински 

специалисти 

8-12 клас Превенция на 

злоупотребата с алкохол , 

тютюн и наркотични 

вещества и развитие на 

зависимост- презентации, 

дискусии, гледане на филми. 

 

постоян
ен 

ОБСНВ, 

ПИЦ 

Педагогичес
ки 

съветници, 

медицински 

специалисти 

2.3 Разработване, издаване и 

разпространение на 

информационни материали 

за деца и младежи , техните 

семейства и учители по 

проблемите на 

зависимостите. 

 

периоди
ч-но 

 

ПИЦ, 

ОБСНВ 

 

 

2.4 Подаване на актуална 

информация на сайта на 

Община Разград.Създаване 

на собствен сайт. 

периоди
чно 

ПИЦ, 

ОБСНВ 

 

 

2.5 Поддържане на  рубрика в 

местните медии „Обичай себе 

си – не посягай към 

наркотиците“ 

 

периоди
чно 

 

ПИЦ,  

 

медии 

2.6 Провеждане на  работни 

срещи с педагогическите 

съветници от училищата. 

периоди
чно 

ОБСНВ, 

ПИЦ 

Педагогичес
ки 

съветници 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.7 Организиране на 

обучения на учители, 

психолози, медицински 

специалисти от училищата 

по проблемите на 

превенцията на употребата и 

злоупотребата с наркотични 

вещества.  

 

м.Март-

Април 

 

 

 

 

 

 

 

ПИЦ, 

ОБСНВ. 
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2.8 Провеждане на обучение 

на деца от рискова група.                                                                                             

Обучението е по  „Проект на 

Програма за борба срещу 

злоупотребата с наркотични 

вещества на местно ниво, 

насочена към рискови групи 

2015г.“  

 

м.Апри
л 

ОБСНВ , 

ПИЦ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.Събиране и 

анализ на 

съществуваща 

информация. 

Осигуряване на 

адекватна 

информация, 

относно употребата 

и злоупотребата са 

наркотични 

вещества на 

местно ниво 

 

 

 

3.1 Провеждане на 

проучвания свързани с 

употребата и злоупотребата с 

психоактивни вещества на 

местно ниво 

 

 

периоди
чно 

 

 

 

 

 

 

ПИЦ, 

ОБСНВ 

 

 

 

 

НФЦ-София 

 

 

 

 

 

 

3.2 Изготвяне на Годишен 

доклад, относно ситуацията 

свързана с наркотиците в 

Община Разград. 

 

 

 

 

 

м.Февр
уари-

Март 

 

 

 

 

 

 

 

 

ОБСНВ, 

ПИЦ 

 

 

 

 

 

 

 

РЗИ,   ОД на 

МВР, РП, 

Диспансерн
о 

психиатрич
но 

отделение 

към МБАЛ 

„Св. Ив. 

Рилски”, 

Спешен 

център към 

МБАЛ „Св. 

Ив. 

Рилски”и 

др. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.3 Взаимодействие с 

местните електронни и 

печатни медии за 

поддържане на публична 

информираност по проблема 

за употребата и 

злоупотребата с наркотични 

вещества и дейността на 

институциите за тяхното 

предотвратяване. 

 

постоян
ен 

ПИЦ, 

ОБСНВ 

медии 
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 4.Социална 

рехабилитация, 

реинтеграция и 

лечение на 

злоупотребяващит
е и зависимите. 

4.1 Извършване на анонимни 

и безплатни консултации, 

както и насочване към 

специалисти.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

постоян
ен 

ПИЦ, 

ОБСНВ 

Диспансерн
о 

психиатрич
но 

отделение 

към МБАЛ 

„Св.Ив. 

Рилски”

  

 

                                                              

                                                            Изготвил: 

                                                                            /Станислава Петрова / 
 Секретар ОБСНВ/ 

 

 

С Т А Т И Я 18 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Следващата докладна записка с вносител зам.-кмета на Община 
Разград господин Хасанов с № 146. 

Докладна записка от Хасан Хасанов – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Приемане на  отчет за дейността на Местната комисия 

за борба срещу противообществените прояви на малолетните и 

непълнолетните през 2014 г. 

Вносителя има думата. 
 

Г-н Хасан Хасанов  – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Съгласно чл.6 от Закона за борба срещу противообществените 
прояви на малолетните и непълнолетните/ ЗБППМН/ към общините  се 
създават  Местни комисии  за борба с противообществените прояви на 
малолетните и непълнолетните / МКБППМН/. 

Местната комисия за БППМН е назначена от кмета със заповед № 

1276/18.10.2013 г. Съгласно чл.7 ал.2 от Закона, Местната комисия 
ежегодно отчита дейността си пред кмета и съответно пред общинския 
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съвет и пред Централната комисия за борба срещу противообществените 
прояви на малолетните и непълнолетните / ЦКБППМН /. 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 7 ал.2 от 
Закона за БППМН Общински  съвет моля да приеме Отчета за дейността 
на Местната комисия. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Благодаря. Пак същите три комисии – ПК по социална политика, 
трудова заетост и здравеопазване, ПК по образование и наука и ПК за 
младежта, спорта и туризма разгледаха докладната записка. Давам думата 
на госпожа Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

В комисията по социална политика докладната записка беше 
обсъдена гласуваха с 9 „ЗА”, няма „против” няма „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Арабаджиева.  
 

Г-жа Незиха Арабаджиева – Председател на ПК 

Комисията по образование също подкрепи докладната записка с 8 

гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Мустан ПК за младежта и спорта. 
 

Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията 
подкрепи докладната записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Няма. Имате ли 

изказвания, впечатления от работата? Няма желаещи. Прекратявам дебата 
и отново гласуването е електронно.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 763 

 

В изпълнение на Закона за борба срещу противообществените 
прояви на малолетните и непълнолетните към общината е създадена и 

работи Местна комисия в състав от 13 души. 
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Съгласно изискванията на чл.7 ал.2 от Закона за БППМН е 
представен отчет за дейността на Местната комисия за борба срещу 

противообществените прояви на малолетните и непълнолетните  през 
2014 г. - Приложение  1. 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА и във връзка с чл. 7 ал.2 

от Закона за БППМН, Общински  съвет Разград, с 26 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Приема Отчет за дейността на Местната комисия за борба 

срещу противообществените прояви на малолетните и 

непълнолетните през 2014 година – Приложение 1. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и  Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 
приемането му. 

 
О   Т   Ч   Е   Т 

ЗА ДЕЙНОСТТА НА МЕСТНАТА КОМИСИЯ ЗА БОРБА СРЕЩУ 

ПРОТИВООБЩЕСТВЕНИТЕ ПРОЯВИ НА МАЛОЛЕТНИТЕ И 

НЕПЪЛНОЛЕТНИТЕ ПРИ ОБЩИНА РАЗГРАД  ПРЕЗ  2014 Г. 

 

 1.Организационно състояние. 

 И през отминалата 2014 г. Местната комисия за БППМН в община Разград 

функционираше според правните норми на Закона за БППМН и в изпълнение на 

разпоредбите, насоките и изскванията  на Централната комисия за БППМН.  

Актуализираният й през 2013 година състав не бе променен. В него продължиха да 

работят 13 специалисти от различни институции – двама юристи, началникът на 

отдел «Образование», представители на Отдел «Закрила на детето», Детска 

педагогическа стая, Бюрото по труда, Регионална здравна инспекция, директори 

на учебни заведения, психолози и др.  

Председател на комисията е заместник-кметът по хуманитарни дейности – 

Хасан Хасанов. Има щатен секретар и 12 обществени възпитатели /на граждански 

договори/ и консултативен кабинет. 

Местната комисия разполага с база от 4 стаи, намиращи се в Общежитие за 

средношколци: канцелария, зала за заседания и обучения, консултативен кабинет 

и занималня.  През изтеклата година базата бе ремонтирана със средства от 

бюджета на комисията и активното съдействие на ОП «Ремонтстрой», за което 

благодарим. Помещенията бяха освежени,  поставен бе ламинат, закупени бяха 

маси и столове. Подменени бяха остарелите вече компютри. Всичко това коренно 

промени обстановката. Новите компютри,  разположени в занималнята, станаха 

притегателен център за малолетните и непълнолетните, контингент на комисията. 

Тук дежурят по график обществените възпитатели, което е добра възможност 

непосредствено и пълноценно, в неформална обстановка, да комуникират с децата 

и да им бъдат в помощ при необходимост.  Една компютърна конфигурация 

получихме  като дарение от «Ротари клуб», а  лаптоп - от »Амилум» . 

През годината бяха проведени 3 пленарни заседания на комисията и 35 - на 

тричленни състави. 
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Екипът на комисията работи целенасочено, съгласно приетия годишен 

план по няколко основни направления - организиране и координиране 
превантивната дейност сред подрастващите, коригиране поведението и 

подпомагане развитието на малолетни и непълнолетни извършители на 

противоправни деяния и настанени в специализирани институции, оказване 
помощ и подкрепа на родителите при възпитанието на децата им. 

 

    2. Превантивна дейност на комисията 

 

    2.1.Ранна превенция и откриване на симптоми за извършване на 

криминални деяния, сред всички  учащи се от общината. 

 Във всяко от 22-те учебни заведения на територията на общината 

функционират Училищни комисии за превенция на противообществените прояви 

на малолетните и непълнолетните. Чрез тях в началото на всяка учебна година по 

класове се прави проучване и конкретизиране на социалноповеденческия статус 
на децата. Установените малолетни и непълнолетни извършители на 

противообществени прояви или деца в риск се картотекират. С помощта на  

педагогическите съветници и обществения възпитател, отговарящ за конкретното 

училище, се набелязват необходимите мерки и дейности за работа с всяко дете. 

Чрез срецифични методи и подходи тези специалисти  диагностицират  конкретни 

проблеми и дефицити на децата и работят за преодоляването им, за изграждането 

на позитивно и просоциално мислене и поведение у тях. През периода в 

консултативна, корекционна и социално-превантивна  работа по училища са 

обхванати над 110 деца. Някои от по-тежките случаи са насочвани за работа в МК. 

Това става с пълното разбиране, ангажираност и съдействие от страна на 

училищните ръководства, педагогическите съветници и класните ръководители.  

Акцент в ранната превенция отново бе работата за по-ефективно справяне с 

проявите на агресия и тормоз сред подрастващите. С тази цел осъществихме 

методическа подкрепа на училищните ръководства при въвеждането на 

Механизъм за протитиводействие на тормоза, утвърден от МОН. По  темата 

членове на комисията продължават периодично да гостуват с лекции и 

презентации по класове и на родителски срещи. 

В резултат на съвместните ни усилия и инициативи през предходните 

години, свързани с отбелязването на Световния ден на толерантността, Световния 

ден за безопасен интернет  и др., Училищните комисии  продължиха и през 2014 г. 

да отбелязват тези дни с разнообразни прояви, чиито инициатори вече са 

членовете на УС в учебните заведения.   

 Превенцията на отпадането от училище винаги е била основна задача в 

хода на индивидуалната работа с децата – работим за повишаване мотивацията 

им за обучение и за развиване на уменията им чрез включване в различни 

извънкласни дейности. Постигнатите успехи в тази посока са много добри – само 

двама от проявените непълнолетни не посещават училище. 

Цялостната превантивна дейност на Училищните комисии, 

педагогическите съветници и класните ръководители се подпомага методически  

от Местната комисия. 

 

    2.2.  Превантивна работа с родителите – «Училище за родители»  

Отчитайки особената важност на семейството като фактор за формиране на 

младежкото поведение, продължаваме активно да работим по инициативата 

«Училище за родители». С нея се стремим да допринесем за повишаване на 
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педагогическите знания и умения на родителите преди възникването на проблеми 

с техните деца. Инициативата включва изнасяне на лекции и презентации на 

родителски срещи, касаещи общуването с децата и рубрика, поддържана във 

вестник «Гледища» и на сайта на общината. Материалите, които се поднасят на 

широкия читателски кръг, са с практическа насоченост и засягат теми като: 

възрастовите особености на детската психика и поведение, видове родителски 

стилове, позитивни и негативни подходи при възпитанието, семейството и 

детската агресия и много други. 

 

   3.Корекционно възпитателна работа 

        3.1.Провеждане на възпитателни дела 

  Основен момент в работата на комисията с проявените деца е 

провеждането на възпитателни дела по време на които се конкретизира и 

изяснява спецификата и начинът на извършване на проявата, личностовите 
особености на детето, неговите дефицити и потребности, което е възможност да 

бъде наложена подходящата, с очакван позитивен ефект мярка по Закона за 

БППМН. За това допринася и участието в делата  на родител, педагогически 

съветник и класен ръководител. 

  Провеждането на възпитателните дела се извършва съобразно 

изискванията на Закона за БППМН. Тричленните състави се определят със 
заповед на председателя на комисията. Председателстват се от юрист. При всяко 

разглеждане на възпитателно дело присъства представител на Отдел «Закрила на 

детето» към Дирекция „Социално подпомагане», който при необходимост   

веднага консултира и организира нужното за детето социално подпомагане.  

  През изтеклата година в Местната комисия са постъпили общо 47 

преписки и сигнали за извършени противоправни деяния от малолетни и 

непълнолетни лица от общината. От Районна прокуратура са получени –29 

преписки, от Окръжна прокуратура -3, от органите на полицията –14 и от 

длъжностни лица и граждани – 1. По тези случаи са образувани 40 възпитателни 

дела. Сравнението с предходната година показва леко увеличаване на броя на 

делата /2013 г.- 38 бр./.  От всички възпитателни дела 36 са приключени с 
решения,  а 4 са прекратени по чл.13 «Б» и чл.21 от Закона за БППМН /поради 

явна малозначителност на деянието, изтекъл голям срок след извършване на 

проявата/. 

 

Сравнителни статистически данни: 

 

 

 

ГОДИНИ 

ОБЩ 

БРОЙ 

ДЕЯНИЯ 

  

ОТ ТЯХ  

КРАЖБИ 

 ПРОЯВЕНИ       

ЛИЦА 

  В Т.Ч.       

 ЖЕНИ 

2000г.     39 21   /54%/    61    7   /11%/ 

2001г.     40 21   /53%/    78   12  /15%/ 

2002г.     66 44   /67%/    104   12  /16%/ 

2003г.     82 52   /63%/    102   11  /11%/ 

2004     88 52   /59%/    119   18   /15%/ 

2005г.     75 37   /49%/    93   12   /13%/ 

2006г.       78 53   /68%/    86   10   /12%/ 

2007г.     65 31   /48%/    79   8     /10%/ 

2008г.     46 21   /46%/    59   5     /8%/ 
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2009г.     61 19  /31%/    63   9     /14%/ 

2010г.     80 30   /38%/    84   14   /17%/ 

2011г.     39 20   /51%/    59   5     /8%/ 

2012г.     65 25   /38%/    85   11   /13%/ 

2013г.     42 24   /57%/    60   9     /15%/ 

2014г.     47   6  /15%/    47  12    /25%/ 

 

             

 

Анализирайки характера, структурата  и спецификата на извършените 
криминални деяния от малолетни и непълнолетни през 2014г. можем да направим 

следните изводи: 

       - За пръв път от десетилетия не преобладават  кражбите /15%/, а 

извършените увреждания на обществено и лично имущество /30%/. 

       - Сравнително висок е делът на нарушенията на Закона за движение по 

пътищата /25%/.  

      - Следват саморазправи и побои /15%/.  

      - Набират скорост относително нови престъпления – компютърни /5%/ и  

свързаните с наркотични вещества /5%/. 

    - Извършители на противоправните деяния са предимно непъл-нолетни 

лица - 45 от общо 47. Дванадесет от всички са момичета. Впечатлява броят на 

проявените  малолетни – само 2 деца /момчета на 12 и 13 г./. Осем от тези 

извършители са имали прояви и през минали години.  

    - По-голямата част от деянията /34/ са осъществени самостоя-телно. Осем 

от всички противоправни прояви са групови – в 6 от тях са участвали по две деца, 

в една – 3,  и в една - 7. Общо може да се каже, че в съучастие и с елементи на 

предварителен сговор и умисъл  са осъществени 8 от проявите, или една трета от 

всички. 

 

  За периода тричленните състава са наложили общо 87 възпитателни мерки 

по чл.13 от Закона. В много от случаите по целесъобразност е наложена повече от 

една мярка. Най-ефективните и често прилагани мерки са: «Предупреждение»/43/, 

«Поставяне под възпитателния надзор на родителите, със задължение за полагане 

на засилени грижи»/12/, «Задължаване на детето да участва в консултации, 

обучения и програми за преодоляване на отклоненията в поведението»/6/ и 

«Поставяне под възпитателен надзор на обществен възпитател»/22/. Последната се 
прилага при най-тежките случаи, тъй като, за да може да се коригира ценностната 

система и поведението на подрастващите, е необходима продължителна 

корекционна работа. Статистиката показва, че за повечето деца провеждането на 

възпитателното дело е имало полезен, възпиращ  ефект и те не са извършили нови 

прояви. От всички новопроявени през годината само 4 са повторили проявите си. 

   Най-сериозната възпитателна мярка – настаняване във ВУИ в момента 

изтърпява само едно момче от общината. Настанен е в интерната в гр. Ракитово. 

Поради голямото разстояние дотам взаимодействието ни се осъществява по 

телефона. Чуваме се редовно и с ръководството на училището. Когато е 
необходимо изпращаме на детето пари и колети. Поддържаме контакти с майка 

му, а през ваканциите с него работи общественият му възпитател. 

  Предвидената в ЗБППМН възможност за адвокатска защита по време на 

възпитателните дела е ползвана само от един непълнолетен. Възражения или 

обжалване на решения от възпитателни дела не е имало. Трудностите при 
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призоваването на някои лица се преодоляват с помощта на служители от РУ 

«Полиция», които принудително довеждат неявилите се деца и родители, съгласно 

ЗБППМН. Съдействие за явяването на децата и родителите, които са от селата, 

получаваме от съответните кметове.       

 

 Анализът на причините, водещи до възникване на противоправно 

поведение, сочи семейната среда като основен фактор за деформации в 

ценностната система и в поведението на подрастващите.  

- Шест деца са от семейства, в които един или двамата родители са били 

осъждани.  

- Семействата на 20 деца / 42.6%/ са непълни - само с 1 родител / самотни 

майки, починали или разведени/. 

- При роднини живеят 2 деца, или 4.3%. 

- Едно дете живее в ЦНСТ.  

- Голяма част от децата растат в семейства с финансови затруднения /14 от 

проявилите се, или 29.8 % са с по 1 безработен родител, а на две - /4.3%/- и 

двамата родители са  безработни. 

- Единият или и двамата родители на 7 деца /14.8%/ работят в чужбина.  

            В много от случаите се налага да се търсят начини за подпомагане на 

децата в крайно тежко материално положение. Това става благодарение 
отзивчивостта на дарители. Стяхна помощ сме подпомогнали с дрехи и пари над 

30 деца. 

           По традиция малолетните и непълнолетните и тази година получиха 

Коледни пакети с лакомства от Комисията 

 

   3.2. Корекционно-възпитателна дейност с проявените деца  

 

 Към комисията на граждански договори работят 12 обществени 

възпитатели, от тях един - психолог /всички бройки и средства са оползотворени/. 

Всички притежават необходимото образование, личностни качества, знания, 

умения и желание да работят с т.н. «трудни» деца, а и с близките им, нуждаещи се 

от помощ като възпитатели.    

Обществените възпитатели работят по графици и водят изискващата се 

документация по всеки случай /индивидуална карта, план за работа, диагностичен 

картон и др./. За извършената работа те ежемесечно подготвят отчети, които 

предоставят на секретаря на Местната комисия. За всяко дете с наложена мярка 

„Надзор на обществен възпитател” се прави входяща и изходяща диагностика и се 

набелязват конкретни възпитателни мерки, целящи позитивна промяна в 

поведението на детето. Обществените възпитатели  работят  и с родителите и 

приятелския кръг на детето. В конкретната си работа те подхождат   

индивидуално към всяко дете, зачитат и уважават детската личност, опирайки се 
на принципите търпимост и толерантност, диалогичност и комуникативност.  

Включват се активно в кампании и инициативи. Освен основния си ангажимент 

за извършване на корекционно-възпитателна работа с   децата с наложена мярка 

по чл.13,т. 5, възпитателите подпомагат и работата на Училищните комисии за 

превенция на противообществените прояви. Посещават ги периодично и на място 

работят с проблемни деца от училището и се включват в превантивни 

мероприятия. На вниманието им е цялостната дейност на училищните комисии, 

както и работата на ученическите съвети. Активни бяха и в ремонтните дейности 
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и обновяването на базата на комисията. Контролът върху работата им се 
осъществява от секретаря на Местната комисия.  

 С цел обогатяване на уменията им за индивидуална работа с проявените 

деца, с възпитателите ежемесечно  се провеждат семинарни занятия и супервизии 

/вътрешни и външни/. Особено полезен бе двудневния семинар на тема: „Личност 

и стратегии за работа с личностни ресурси. Емоции и регулиране на емоциите. 

Професионален стрес и стратегии за справяне с него” с лектор доцент д-р по 

психология Милена Френкева, в който участваха и педагогически съветници и 

психолози от училищата. 

Членове на МК участваха и в семинари и обучения, организирани от 

Централната комисия за БППМН. 

          4.Помощни органи на МК 

 4.1.Консултативен кабинет по проблемите на детската личност         

 Този помощен орган има съществено значение в работата на  местната 

комисия. В него при нужда деца, родители и учители  получават психо-

педагогическа подкрепа  от двама психолози, девет педагози и двама юристи. 

Консултациите се провеждат в специален кабинет  в комисията и са безплатни. 

Водят се всеки работен ден. Най-често се консултират деца, насочени от 

училищните комисии и по заявка на родители.   

4.2.Клубът на педагогическия съветник спомага за повишаване на знанията 

и уменията на съветниците за извършване на превантивна работа сред учащите 
се. Под ръководството на секретаря на комисията  се провеждат групови 

супервизии и обучения, чрез които се усъвършенства индивидуалната 

корекционно-възпитателна работа с проявени деца. Съветниците обменят добри 

практики и методически материали. Съгласуват се предприетите мерки по 

конкретни случаи. 

5. Контролна дейност на комисията: 

На територията на община Разград има само една Детска педагогическа 

стая. Съвместната работа протича нормално, в дух на коректност  и подпомагане. 

 Проверки на питейни и увеселителни заведения по повод на нарушения, 

свързани с непълнолетните, се извършват от  РУ «Полиция». 

 По отношение на Училищните комисии за превенция, Местната комисия 

изпълнява контролно-методически функции. 

 

          6.Участие в екипи по Координационния механизъм 

 Представители на Местната комисия участват като членове на екипите по 

Координационния механизъм за взаимодействие при работата в случаи на деца-

жертви на насилие или в риск. След обстойните обсъждания сме поемали 

отговорности и ангажименти за корекционно-възпитателна работа с конкретно 

дете  или за консултации с психолог. 

 

            7. Взаимодействия 

 Местната комисия поддържа устойчиви партньорски отношения с 

организации и институции работещи в подкрепа на децата -  с Отдел 

«Образование», РИО на МОН, Районна прокуратура, ОД и РУ на МВР, Отдел 

«Закрила на детето», Сектор „Пробация”, Бюрото по труда,  БЧК и др.  

 Секретарят на МК участва целогодишно в работата на Общинския съвет 

по наркотични вещества, Общинската комисия за закрила на детето и Комисията 

по обществен ред и сигурност. 
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 Във връзка с осъществявания контрол от страна на Районна прокуратура  

върху дейността на МК по разглеждане на възпитателни дела, периодично се 
подава писмена информация за наложените възпитателни мерки по отработените 
преписките. Обсъждат се и проблеми, свързани с извършени закононарушения от 

подрастващите. 

 Продължаването на единодействието на Местната комисия за БППМН и 

институциите, ангажирани с проблемите на детската личност и през настоящата 

2015 г.  биха могли  да доведат до  по-ефективно предпазване на младите хора от 

извършване на асоциални и противоправни деяния и постигане на по-добър 

обществен ред и спокойствие на гражданите в общината.  

 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

От името на групата съветници от ПП „БСП” предлагам 10 минути 

почивка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На основание чл.64 от Устройствен правилник 10 минути почивка. 
 

ПОЧИВКА 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 

 

С Т А Т И Я  19 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, продължаваме след почивката по ред на 
входящите номера от точка първа на дневния ред е докладна записка № 

148. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Приемане на бюджетна прогноза за периода 2016-2018 

г. на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни 

дейности на Община Разград 

Заповядайте господин кмете.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря Ви госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В изпълнение на Решение № 62 на Министерски съвет  от 30.01.2015 

г. за бюджетната процедура за 2016 г. Община Разград изготви бюджетна 
прогноза за периода 2016-2018 г. на постъпленията от местни приходи и на 
разходите за местни дейности.  Бюджетната прогноза е изготвена в 
съответствие с изискванията на Закона за публичните финанси, указанията 
на Министерство на финансите, дадени с Писмо № БЮ-1 от 11.02.2015 г. и 
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на базата на Наредба № 15 за условията и реда за съставяне на тригодишна 
бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, 
изпълнение и отчитане на общинския бюджет. 

Приходната част 
Местните приходи са планирани на базата на облога по видове 

данъци и приетите с Наредба №  18 за определяне размера на местните 
данъци на територията на община Разград данъчни ставки, таксите и 

цените на услуги в Наредба № 14 за определянето и администрирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград и 

извършен анализ и реална оценка и анализ на събираемостта им през 
последните години. 

Направена е реалистична оценка на собствените приходи, като са 
изключени приходите с еднократен характер. 

Съгласно дадените в Писмо № БЮ-1 от 11.02.2015 г. указания като 

база за разработване на трансферите за местни дейности и целевите  
субсидии за капиталови разходи за периода 2016-2018 г. са заложени  

одобрените със ЗДБРБ за 2015 г. размери. 

В разходната част 
Разходната част на местните дейности е изготвена в съответствие с: 
• Общите изисквания и насоки, дадени с Писмо № БЮ-1 от 

11.02.2015 г.; 
• С условията на Наредба № 15 за реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет; 

• Действащите законови и подзаконови актове; 
• Решенията на Общинския съвет. 
Разходите за периода 2016-2018 г. са планирани в съответствие с 

очакваните приходи и при спазване на приоритетите и потребностите на 
местната общност и целите на общината. Не е допуснато планиране на 
разходи, за които няма обезпечен финансов ресурс. Бюджетната прогноза 
на разходите е разработена по функции и групи и по показатели от 
Единната бюджетна класификация за 2015 г. 

Съгласно чл.83, ал.2 от Закона за публичните финанси Общинският 
съвет одобрява бюджетната прогноза по предложение на Кмета на 
общината. 

Предвид гореизложеното, и на основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, чл.83, ал.2 от Закона 
за публичните финанси, чл.4, ал.1, т.2 и чл.17, ал.5 от Наредба № 15 за 
условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за 
местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на 
общинския бюджет, Общински съвет  Разград предлагам да вземе следните 
решения. 
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1. Одобрява бюджетната прогноза за периода 2016-2018 г. на 
постъпленията от местни приходи и на разходите за местни 

дейности на Община Разград по функции, групи  и основни 

показатели, съгласно Приложение № 1. 

2. Одобрява прогноза за намерения за поемане на задължения 
чрез договор за финансов лизинг и други форми на дълг за 
периода 2016-2018 г. на Община Разград, съгласно 

Приложение № 2. 

3. Одобрява прогноза за нов дълг и финансиране чрез заеми на 
база действащи договори и намерения за поемане на 
задължения по нови заеми за периода 2016-2018 г.на 
Община Разград, съгласно Приложение № 3. 

4. Одобрява прогноза на разходите на начислена основа за 
лихви по обслужване на заемите на база действащи 

договори за заеми и намерения за поемане на задължения по 

нови договори за заеми за периода 2016-2018 г.на Община 
Разград, съгласно Приложение № 4. 

Завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Съгласно изискванията на Закона за 
публичните финанси всички постоянни комисии разгледаха тази докладна 
записка. Започваме в тяхната последователност да изслушваме 
председателите на комисии. Господин Стоянов ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Постоянната комисия по бюджет разгледа докладната записка и 

гласуването протече с 4 гласа „ЗА”, 3 - „против” и  2 - „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Салим ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватизационен контрол и ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

При това гласуване двете комисии гласуваха различно затова ще 
докладвам поотделно за двете комисии. Комисията по законност подкрепи 

докладната записка с 6 гласа „ЗА”, 3 - „против” без „въздържали се”. 

Комисията по управление на общинската собственост гласува по следния 
начин с 6 гласа „ЗА”, 2-  „против” и  1-  „въздържали се”. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията, 
транспорт на Общината господин Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка беше разгледана на заседание на постоянната 
комисия и бе подкрепена с 5 гласа „ЗА”, без „против” и  4 -  „въздържали 

се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Дякова ПК по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване.  

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

В комисията по социална политика докладната записка беше 
подкрепена с 6 гласа „ЗА”, без „против” и  3 - „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Ахмедов ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство.  

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги,  

Постоянната комисия по околна среда с 5 гласа „ЗА”, без „против” и  

4 - „въздържали се” подкрепи докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Занев ПК по култура, културно-историческо 

наследство и духовни ценности. 

 

Г-н Румян Занев – Председател на ПК 

Комисията по култура „ЗА” - 3, „против” - 2, „въздържали се” няма. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Мустан за ПК за младежта, спорта и туризма. 
 

Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

Постоянната комисия за младежта и спорта подкрепи докладната 
записка и проекта за решение с 5 гласа „ЗА”,  1 - „против”  и  1 - 

„въздържали се”.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Ролев ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество.  

 

Г-н Теодор Ролев – Председател на ПК 

На свое заседание постоянната комисия по европейска интеграция и 

международно сътрудничество разгледа въпросната докладна записка и не 
взе решение по нея. При гласуването се получи следния резултат: „ЗА”,- 1 

„против” - няма,  „въздържали се” - 5.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И ПК по образование и наука госпожа Арабаджиева.  
 

Г-жа Незиха Арабаджиева – Председател на ПК 

В постоянната комисия по образование гласуването протече по 

следния начин:  4-  „ЗА”,  „против” - 3,  „въздържали се” - 1.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Заповядайте за въпроси към вносителя. Господин 

Грънчаров имате думата. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги,  

На страница 2 от прогнозата в параграф 4100 „Приходи от концесии” 

ми прави впечатление, че за 2014 г. са разписани 52 200 лв., за 2015 г. 
51 200 лв., за 2016 г. 50 000 лв. и т.н. до края до 2018 г. отново са 50 000 лв. 
Въпроса ми е следния има ли се в предвид тук, че ние очакваме да се 
сключи концесионен договор за стадиона на „Лудугорец” и къде намира 
цифрово изражение това нещо. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други въпроси? Господин Ролев. 
 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

Уважаеми господин Бояджиев, 
Предлагате ни докладна записка, която представлява сама по себе си 

бюджетна прогноза за периода 2016-2018 г. При цялостното ми 

преглеждане на докладната записка виждам, че реално бюджетна прогноза 
по статии и по пера има само между годишния отчет на 2014 г. и бюджета, 
който приехме на миналата сесия за 2015 г. След 2016 г. цифрите са 
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абсолютно същите, идентични както за 2016 г., 2017 г., 2018 г., фрапиращ 

пример е постъпления от туристически данък, който за 2015 г. по 

бюджетна прогноза 30 000 лв. след това 2016 г. 30 000 лв., 2017 г. 30 000 

лв., 2018 г. 30 000 лв. Господин Бояджиев как това кореспондира с 
политиката на общината за привличане на все повече туристи в нашата 
община. Знаете реализирахме големи проекти с европейски средства и се 
надяваме тези приходи да се увеличат, а както виждаме от вашата 
докладна вие не предвиждате такова увеличение. Същото е и с приходите 
от данък доход върху физически лица по 90 000 лв. приходи за всяка една 
от годините 2016 – 2018 г. давате и за ред други, други неща. Такова е 
впечатлението, че от 2016 г. нататък ще настъпи ледников период в 
община Разград и всичко ще замръзне. Очаквам вашия коментар. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други въпроси или да отговори вносителя на тези 

два. Заповядайте господин Бояджиев.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо Председател, 

Аз отчетох много ясно и в мотивите на докладната записка – 

нормално е изходната база да бъде на база отчета за 2014 г. и на бюджет 
2015 г. тъй като няма как да има друга сравнителна база. Това е базата на, 
която стъпваш и на, която на практика трябва да градиш следващия три 

годишен период. По отношение на цифрите, които ги коментирате – това е 
анализ, този анализ е свързан със събития, които се предполага, че могат 
да се случат, но може и да не се случат, защото нещата за съжаление 
нещата в началната икономика не са много цветущи в момента и когато 

сме го правили сме се съобразявали все пак с реалността към момента. И 

това е било причината той да бъде с по-умерен оптимизъм, ако мога така 
съвсем точно да се изразя както казват икономистите. Всяка година, когато 

се прави съответно бюджета за следващите три бюджетни години – 

съответно 2016, 2017 и 2018 г. всички резерви, които могат да се появят те 
се залагат и дай боже тогава да има реални шансове за по-големи приходи. 

От това само ще спечели бюджета, защото повече пари ще влязат в 
приходната част и автоматически повече пари ще влязат и в разходната 
част. 

 Колкото за ледниковия период господин Ролев този ледников бая 
години продължава. Той е замръзнал още от 1993 г. в България и 

продължава все още да бъде студеничко, и не се задава скоро време да 
бъде много топло. И, ако следите внимателно политиката пък вие сте 
активен политик и много активно работите в последно време, това нещо 

трябва да ви е пределно ясно и човек трябва да бъде много премерен 

оптимист по отношение на това, което мисли евентуално да развива и да го 
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залага като планови прогнозни цифри, защото цифрата не е да си 

напазаруваш домати от щанда на пазара, а цифрата е конкретно 

съдържание, конкретна стойност и тя трябва да бъде евентуално изпълнена 
с дадености.  

Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На Грънчаров въпроса. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Чакайте аз го пропуснах. За концесиите? Цонев ще вземе думата по 

този въпрос.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

На постоянните комисии тези въпроси бяха обсъждани. Аз не искам 

да повтарям господин Бояджиев, но искам да кажа две изречения само. 

Първо, не забравяйте, че това е прогноза. Второ, тази прогноза е съставена 
и на база на указания на Министерството на финансите, които са ни 

казали, че техните числа по отношение на субсидията трябва да бъдат едни 

и същи за следващите три години каквато е цифрата за 2015 г. Самите те са 
ни наложили нула растеж. Конкретно всяка година с бюджета вече се 
конкретизират числата. По отношение на концесията – не е включен 

стадиона, нямаме още концесионни анализи, нямаме представа евентуално 

какви ще бъдат числата – това ще се включи в проекта за бюджет 2016 г.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ролев. 
 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Доуточняващ въпрос. След като вече установихме, че общите 
приходи за 2016 – 2018 г.  няма да бъдат увеличавани даже са леко 

намалени, тогава въпросът ми към вас е как смятате да бъде изплащан 

кредита, който Община Разград изтегли за предизборно асфалтиране на 
улиците тъй като знаем, че той беше гласуван в размер на 7  000 000 лв. и 

годишните плащания след гратисния период са по над 700 000 лв. всяка 
година. Това ще бъде от намаляване на разходите, които прави общината 
ли или по какъв начин?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Господин Ролев останах с впечатление, че хабер си нямаш как се 
сключват тези заеми и как се изчисляват, и как се обезпечават. Така излиза 
от твоите думи. Заемът, който се изтегли ще бъде изплащан без всякакви 

трудности до периода в, който той ще бъде ликвидиран, както беше 
ликвидиран и първият заем, който беше разплатен през 2014 г. В самата 
рамка на скалата на разплащане са заложени съответно схемите – те 
започват от едно ниво, продължават да намаляват през годините тъй като 

намаляват и лихвите, които…И на базата на това развитие на общината, на 
финансите на общината за последните, да не говоря за по-дълъг период, в 
последните 10 години гарантира изплащането на този заем. Така, че това 
няма да бъде проблем за местната общинска бюджетна структура.  

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Разбирам, че ще го изплащате чрез намаляване на разходите.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Няма да се намаляват разходите, защо трябва да намаляваме 
разходите? През 2015 г. сега, когато си функционира бюджета ще 
намаляваме ли разходите нали те са обезпечени приходна и разходна част. 
Дай боже през следващите години да има допълнителни приходи както се 
говори, че евентуално част от данък доходи на физически лица ще влезе 
като допълнителен финансов ресурс в бюджетите на общините стига да 
бъде направено изменението в Закона за местните данъци и такси да бъде 
преструктурирана част. Господин Йорданов най-лесно може да ви ги 

обясни тези неща. Няма да има такова нещо, разходите няма да бъдат 
намалявани, приходната част ще събира пак данъци, ще си обслужваме, 
казвам пак дай да има повече приходи.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря. Между другото, ако прочетете всички таблички до края в 
бюджетната прогноза това плащане е предвидено в разходната част. То е 
предвидено и е балансирано.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Всеки един заем, ако добре си го спомняте имаше погасителен план 

там по-години, направете си труда да го видите как е заложено в годините 
и кое се намалява или се увеличава. А реално погледнато това задължение 
с годините намалява. Банкери тук има достатъчно в групата, които могат 
да доразвият този въпрос.  

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Направил съм си труда за всичко и това, което виждам е, че община 
Разград предвижда замразяване на приходите от дейност.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На фаза въпроси сме. Има ли други въпроси? Няма желаещи… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Тъй като гледам ти до края на годината всичко ще замразиш, защото 

те е хванала предизборната алергия, но това си е друг въпрос и тя касае 
теб, не касае другите присъстващи в тази зала. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Може би това е в услуга на следващите управляващи на общината, 
защото ще тръгнат на чисто един вид нали.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Грънчаров, господин Бояджиев и господин Ролев моля Ви 

ограничавайте се във фазата на въпроси. Сега ще пристъпим, ако няма 
други въпроси към изказване там вече словоохотливостта, красноречието 

ви ще си намерят мястото. Има ли други желаещи за въпроси? Няма. Сега 
вече сте на ход заповядайте. Има ли желаещи? Само да акцентирам за да 
не си губим времето говорим за прогноза, за местни приходи и разходи за 
местни дейности. Нищо друго не е предмет на тази докладна записка. Има 
ли желаещи? Няма желаещи. Прекратявам дебата по докладна записка № 

148 и ще пристъпим към нейното поименно гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

 +  

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов  +  

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров не участва   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов   + 

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков  +  

13. Милена Дачева Орешкова  +  
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14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

16. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова  +  

20. Наско Стоилов Анастасов  +  

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова  +  

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова  +  

31. Теодор Борисов Ролев  +  

32. Цветан Йосифов Иванов  +  

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 764 

 

В изпълнение на Решение № 62 на Министерски съвет  от 

30.01.2015 г. за бюджетната процедура за 2016 г. Община Разград 

изготви бюджетна прогноза за периода 2016-2018 г. на постъпленията 

от местни приходи и на разходите за местни дейности.  Бюджетната 

прогноза е изготвена в съответствие с изискванията на Закона за 

публичните финанси, указанията на Министерство на финансите, 

дадени с Писмо № БЮ-1 от 11.02.2015 г. и Наредба № 15 за условията и 

реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 
дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на 

общинския бюджет. 

1. Приходна част 

Местните приходи са планирани на базата на облога по видове 

данъци и приетите с Наредба №  18 за определяне размера на местните 
данъци на територията на община Разград данъчни ставки, таксите и 

цените на услуги в Наредба № 14 за определянето и администрирането 

на местните такси и цени на услуги на територията на Община 

Разград и извършен анализ и реална оценка и анализ на 

събираемостта им през последните години. 
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Направена е реалистична оценка на собствените приходи, като 

са изключени приходите с еднократен характер. 

Съгласно дадените в Писмо № БЮ-1 от 11.02.2015 г. указания 

като база за разработване на трансферите за местни дейности и 

целевата субсидия за капиталови разходи за периода 2016-2018 г. са 

заложени  одобрените със ЗДБРБ за 2015 г. размери. 

 

2. Разходна част 

Разходната част на местните дейности е изготвена в 

съответствие с: 
• Общите изисквания и насоки, дадени в Писмо № БЮ-1 от 

11.02.2015 г.; 

• Наредба № 15 за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 
приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет; 

• Действащите законови и подзаконови актове; 

• Решенията на Общинския съвет. 

Разходите за периода 2016-2018 г. са планирани в съответствие с 
очакваните приходи и при спазване на приоритетите и потребностите 
на местната общност и целите на общината. Не е допуснато планиране 
на разходи, за които няма обезпечен финансов ресурс. Бюджетната 

прогноза на разходите е разработена по функции и групи и по 

показатели от Единната бюджетна класификация за 2015 г. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.83, 

ал.2 от Закона за публичните финанси, чл.4, ал.1, т.2 и чл.17, ал.5 от 

Наредба № 15 за условията и реда за съставяне на тригодишна 

бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет, Общински съвет  

Разград, след поименно гласуване със 17 гласа „ЗА”, „против” – 12, 

„въздържал се” – 1, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Одобрява бюджетната прогноза за периода 2016-2018 г. на 

постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности 

на Община Разград по функции, групи  и основни показатели, 

съгласно Приложение № 1. 

2. Одобрява прогноза за намерения за поемане на задължения 

чрез договори за финансов лизинг и други форми на дълг за периода 

2016-2018 г. на Община Разград, съгласно Приложение № 2. 

3. Одобрява прогноза за нов дълг и финансиране чрез заеми 

на база действащи договори и намерения за поемане на задължения по 
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нови заеми за периода 2016-2018 г.на Община Разград, съгласно 

Приложение № 3. 

4. Одобрява прогноза на разходите на начислена основа за 

лихви по обслужване на заемите на база действащи договори за заеми 

и намерения за поемане на задължения по нови договори за заеми за 

периода 2016-2018 г.на Община Разград, съгласно Приложение № 4. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

/ В отделни файлове към протокола са приложени Приложения 

от №1 до № 4, които са неразделна част от решението. / 

С Т А Т И Я  20 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 149 е следваща в списъка по точка първа от 
дневния ред.  

Докладна записка от Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

Относно: Участие на общината във Фонд ”Общинска 

солидарност” 

Заповядайте господин Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

През последната година страната ни беше засегната от бедствени 

ситуации, които поставиха общините пред сериозни изпитания. 
Пострадалите общини отчетоха, че в началото на кризисната ситуация, 
когато са необходими техника и спасителни екипи за предотвратяване на 
разрастването на последствията,  не са разполагали с необходимия 
финансов ресурс за тези неотложни за извършване разходи.  

По настояване на общините с решение на общото събрание от 
03.12.2014г, Националното сдружение на общините в Република България 
/НСОРБ/  създаде фонд ”Общинска солидарност”, чиято основна цел  е 
пострадалите общини да бъдат финансово подпомогнати за разплащането 

на тези първоначални разходи, без да се замества съществуващата 
държавна политика на подпомагане. 

На 30.01.2015г. Управителният съвет на НСОРБ приема  Правилник 

за устройството и дейността на фонда.Основните принципи залегнали в 
правилника са: 

- Доброволен принцип на участие-на основание решение на ОбС. 
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- Набирането на средствата да става чрез встъпителна еднократна 
вноска не по-малка от 1000 лв. и ежегодни вноски не по-малки от 300 лв. 
При напускане на фонда средствата се възстановяват. 

- Подпомагане – чрез временна финансова помощ с размер 

пропорционален на акумулираните вноски на съответните общини, но не 
повече от техния трикратен размер. 

- Средствата ще се отпускат в срок от 1 ден при финансова помощ до 

общия размер на натрупаните собствени вноски и до 3 дни –при заявление 
за по-голяма сума. 

- Фондът ще се управлява чрез собствени управляващи органи. 

Във връзка с гореизложеното  и  на основание чл.21, ал.1, т.23 от 
ЗМСМА и Правилника за устройство и дейността на фонд „Общинска 
солидарност”, приет с Решение №2 от Протокол №35 от 30.01.2015г. на УС 

на НСОРБ, предлагам  Общинския съвет да вземе следното решение: 
1.Дава съгласие за участие на община Разград във фонд”Общинска 

солидарност” към НСОРБ. 

2. Определя участието на общината във фонда със следните вноски: 

2.1. встъпителна вноска в размер на 2000 /две хиляди лева/; 
2.2. годишна вноска за 2015г в размер на  300/триста лева/; 
3. Определя  Денчо Стоянов Бояджиев- кмет на Община Разград за 

представител на Община Разград в Общото събрание на фонда  
4. Възлага на кмета на общината: 
4.1. Да внесе определените в т.2 вноски във Фонда в сроковете, 

съгласно  

Правилника за устройството и дейността му;  

4.2. Да подава пред Фонда искания за временно финансово 

подпомагане  при възникнала необходимост; 
4.3. Да подписва съответните документи , свързани с ползването на 

временно финансово подпомагане по т.4.2; 

4.4. Да  възстановява ползваните средства за временно финансово 

подпомагане в определените в Правилника срокове . 
Това са проектите за решение. Само няколко изречения 

допълнително искам да кажа, това както чухте е по решение на 
Управителния съвет. Дълги бяха дебатите в Управителния съвет но 

надделя становището, че трябва да има изграден такъв фонд тъй като се 
цели реално икономия на време така както или иначе извършването на 
всички останали дейности, които са свързани със Закона за обществени 

поръчки и кандидатстване пред Министерски съвет изисква време, а при  

реално стихийно бедствие се налага веднага да се отреаргира затова 
именно се създава този фонд, който има такава потребност в рамките на 
паричния ресурс, който ще се събере от общините участници да се 
подпомага. Веднага след Като приключи съответното бедствие общината, 
която го е ползвала ще трябва да възстанови тези средства в набирателната 
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сметка на сдружението, защото това са оборотни пари, които непрекъснато 

ще се използват само целеви, само за такива средства – 2000 лв. е 
минимален размер като първоначална сума, която ще я вложим и 300 лв. е 
съвсем малка сума, която ще касае годишната ни вноска на участие в това 
сдружение.  

Завърших.  
 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствените организации разгледа докладната записка. Госпожо 

Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Постоянната комисия по законност подкрепи тази докладна записка 
с 8 гласа „ЗА”, без „против” и   „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Вие също така ПК по бюджет, финанси и икономическа 
политика, господин Стоянов имате думата. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Постоянната комисия подкрепи докладната записка с 10 гласа „ЗА”, 

без „против” и   „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Имате ли въпроси, неясноти? Господин Йорданов 
заповядайте. 

 

Г-н Йордан Йорданов – ПП ''ГЕРБ'' 

Тези 2300 лв. не следва ли да намират отражение в бюджета? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Тези пари са в рамките на бюджета, ние работим само с бюджетни 

пари, а това от къде ще ги вземем ще бъде с вътрешна заповед както 

прехвърляме от функции или в рамките на една от функциите. Дали ще 
бъдат от бедствия и аварии е вече въпрос на преценка на икономисти. Това 
са бюджетни пари, те няма от къде да дойдат.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Други въпроси? Няма. Имате ли предложения за изменение, 
изказвания? Няма. Прекратявам дебата и ще ви моля да гласуваме 
електронно 149-номера на докладната. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 765 

 

През последната година страната ни беше засегната от бедствени 

ситуации, които поставиха общините пред сериозни изпитания. 

Пострадалите общини отчетоха, че в началото на кризисната 

ситуация, когато са необходими техника и спасителни екипи за 

предотвратяване на разрастването на последствията,  не са 

разполагали с необходимите финансови ресурси за тези неотложни за 

извършване разходи.  

По настояване на общините с решение на общото събрание от 

03.12.2014г, Националното сдружение на общините в Република 

България /НСОРБ/  създаде фонд”Общинска солидарност”, чиято 

основна цел  е пострадалите общини да бъдат финансово 

подпомогнати за разплащането на тези първоначални разходи, без да 

се замества съществуващата държавна политика на подпомагане. 

На 30.01.2015г.Управителният съвет на НСОРБ е приел 

Правилник за устройството и дейността на фонда. 

Основните  характеристики  и функции на фонда са описани в 

приетия от Управителният съвет на НСОРБ Правилник за 

устройството и дейността на фонд”Общинска солидарност”, 

представляващ  приложение към настоящето решение. 

Предвид гореизложеното и  на основание чл.21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА и Правилника за устройство и дейността на фонд „Общинска 

солидарност”, приет с Решение №2 от Протокол №35 от 30.01.2015г. на 

УС на НСОРБ,  Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ: 
 

1.Дава съгласие за участие на община Разград във 

фонд”Общинска солидарност” към НСОРБ. 

2. Определя участието на общината във фонда със следните 
вноски: 

2.1. встъпителна вноска в размер на 2000 /две хиляди лева/; 

2.2. годишна вноска за 2015г в размер на  300/триста лева/; 
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3. Определя  Денчо Стоянов Бояджиев- кмет на Община Разград 

за представител на Община Разград в Общото събрание на фонда  

4. Възлага на кмета на общината: 

4.1. Да внесе определените в т.2 вноски във Фонда в сроковете, 

съгласно  

Правилника за устройството и дейността му;  

4.2. Да подава пред Фонда искания за временно финансово 

подпомагане  при възникнала необходимост; 

4.3. Да подписва съответните документи , свързани с ползването 

на временно финансово подпомагане по т.4.2; 

4.4. Да  възстановява ползваните средства за временно 

финансово подпомагане в определените в Правилника срокове. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград, Областния управител на Област Разград и НСОРБ  в 7/седем/ 

дневен срок от приемането му. 

          Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и срока по АПК 

пред Административен съд Разград. 

 

/В отделен PDF файл е приложен Правилник за устройството и 

дейността на фонд „Общинска солидарност”./ 
 

С Т А Т И Я  21 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 150.  

Докладна записка от Денчо Стоянов  Бояджиев –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Закриване на стоянка за таксиметрови автомобили и 

откриване на нова таксиметрова стоянка в гр. Разград. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

          С   решение № 450 по протокол №29/20.05.2002г., изменено и 

допълнено с  решение № 128 по Протокол №9/31.05.2004г. и решение № 

231 по протокол №14/29.11.2004г. от заседания  на Общински съвет-
Разград, относно организирането на таксиметровия превоз на пътници, на 
основание  чл. 47, ал.1 и ал.3 от  Наредба № 34 от 1999 г. за таксиметров 
превоз на пътници и чл.21 от Наредба №12 на Общински съвет-Разград за 
обществения ред при използване на пътни превозни средства на 
територията на Община Разград са определени стоянките на 
таксиметровите автомобили в гр.Разград.  

           С новият проект „Създаване на зелена и достъпна градска среда в 
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централна градска част на гр. Разград“ е предвидено премахване на 
локалното платно, северно от бул. „България” между ул. „Хр.Балкански” и 

ул. „Искър” и превръщането му в зелена площ и част от нов паркинг. Във 
връзка с това и предстоящото изпълнение на строително монтажни работи 

/СМР/ в тази част на площада е необходимо да бъде закрита 
съществуващата сега в локалното платно таксиметрова стоянка, 
определена с решение № 450.1 по протокол №29/20.05.2002г. на Общински 

съвет-Разград. 

Във връзка с гореизложеното, и на основание чл.21, ал.1, т.23 от 
ЗМСМА ,  чл. 47, ал.1 от  Наредба № 34 от 1999 г. за таксиметров превоз 
на пътници и чл.49, ал.1 от Наредба №12 за организацията на движението 

по общинските пътища и улици на територията на Община Разград, 

предлагам Общинския съвет да вземе следното решение.  
Изменя решение № 450.1 по протокол №29/20.05.2002г. от заседание  

на Общински съвет-Разград  за определяне  на стоянки за таксиметрови 

автомобили, като се заличава /закрива/  таксиметровата стоянка в 
локалното платно, северно от бул. „България” между ул. „Хр.Балкански” и 

ул. „Искър” и предлагам допълнението да си го допишете в проекта за 
решение – и създава нова таксиметрова стоянка на паркинга пред 

Ученическа спортна школа. 
Защо „Ученическа спорта школа” , защото това е в централната зона, 

отговаря на всички условия и изисквания. Там няма да има паркиране на 
лични автомобили, а целият паркинг, който е ще се използва изцяло само 

за жълтите таксиметрови автомобили. Разбрах, че тук се е коментирало 

евентуално на ул.”Искър” – там не е възможно, там е паркинг и няма как 

да стане стоянка за таксиметровите автомобили. Коментирахме евентуално 

дали да се използва една част от платното на бул. „Априлско въстание”, но 

там е друга категория път така, че най-вероятно ще имаме проблеми с 
полицията. Това е възможно най-добрият вариант – първо, че няма да има 
пряко отношение към транзитното движение на моторните превозни 

средства, хората ще са по спокойни там е с регламентирано место за 
пресичане, а в самите таксиметрови коли ще има достатъчно възможност 
да си ситуиират в това пространство. На практика няма да бъде целият 
паркинг, а само това, което е голямото каре, а другите каренца пак може да 
има присъствие на частни автомобили, всичко това ще бъде маркирано- не 
виждам друго место в централната зона на град Разград.  

Завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. След представянето на докладната записка я подлагам на 
дебат с допълнението направено от вносителя по т.1., точката се маха 
дописва се израза - и създава нова таксиметрова стоянка срещу Ученическа 
спортна школа, нали така господин Бояджиев.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да, точно така.  
Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Иво Димитров ще ни докладва за становището 

на комисията, което е съобразено обаче с първоначалния текст на 
докладната записка. заповядайте.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка беше разгледана и обсъдена на заседание на ПК 

по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината и получи 

единодушната подкрепа на 9 общински съветници, без „против” и без 
„въздържали се”. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси имате ли по докладната записка към вносителя? 

Господин Грънчаров заповядайте.  
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Аз първи вдигнах ръка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да,така е ,г-н Грънчаров.  
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да, благодаря Ви госпожо председател.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Никога няма да ви ощетя! 
 

 Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Исках да попитам господин кмета дали тази нова стоянка е 
коментирана с таксиметрови шофьори и те как я приемат. Воден ли е 
някакъв разговор с тях, това е единият ми въпрос. Другият е дали не е 
редно да променим и заглавието на докладната относно – закриване на 
стоянка за таксиметрови автомобили в гр. Разград, да допълним този текст 
да стане ясно, че откриваме нова. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Грънчаров. Господин Стефанов заповядайте. 
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Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Господин Бояджиев искам да попитам колко места за таксиметрови 

автомобили в момента има на таксиметровите пиаци. И вторият ми въпрос 
е колко места се предвиждат на тази нова пиаца на, която казахте в 
момента. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Места на всички таксиметрови пиаци?  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

В община Разград, да.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Тези пиаци, не мога да ти кажа точната цифра, но доколкото си 

спомням към 150 близо бяха.  
 

Г-жа Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община Разград 

Общо 19 са пиаците.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да 19 са пиаците. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община Разград 

Между 5 – 10 места.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Може и точната цифра, но сега в момента трябва да се провери, да не 
говоря наизуст. Но са 19 пиаци, които фиксирани на цялата територия на 
Разград, не само на централна зона –кварталите, горе в „Орел”. 

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Говорим за цялата община.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Над 150 са местата за реално паркиране. С това, което в момента го 

предлагаме – там на 100 % ще се поеме този поток като бройка от 
таксиметрови коли, които и сега в момента ползват отсека, който е между 

„Момина чешма” и „Хр. Балкански”. Там спират в най-натоварените 
моменти не-повече от между 10-15 автомобила, не повече. Няма да има 
пречки…не мога да ти кажа, че с всички таксиметрови шофьори сме 
водили разговор, но се приема от таксиметровите шофьори.  

Коментираме с госпожа Цанева, може би е правилно… 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Вашето предложение господин Грънчаров.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

В петитума на самата докладна записка да бъде – закриване на 
стоянка и откриване на нова такава за таксиметрови автомобили в гр. 

Разград. Тъй като реално тази, която е в момента, тя повече няма да бъде в 
този си вид. Конфигурацията при устройването на централна градска зона 
там вече има съвсем друго съдържание.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Другото предложение. Изменение на Решение №450. Това Решение 
от 2002 г., което определя 19-те стоянки. Един от двата варианта или, ако 

имате предвид трети, но наистина трябва да има и „открива”. Вносителя 
предлага това, което и господин Грънчаров предложи. Нали? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Да, да.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Ролев заповядайте. 
 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Моя въпрос към вносителя е тази стоянка, която току що беше 
предложена за временно ли е или за постоянно. Тъй като доста неща са 
свързани с ремонта на центъра. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Ролев то категорични решения в живота няма. И да го 

пишем категорично пак ще бъде с някакъв временен характер и на теб ти е 
пределно ясно, защото когато се оформи новата централна градска зона 
там ще има нов паркинг, и там ще се оформи най-вероятно отново. Но това 
няма как запишем.  

 

Г-н Теодор Ролев – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Това беше въпроса ми, да. Нека хората все пак да знаят, че това е 
решение с временен характер.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Хората ще знаят, когато се приключи строителството и се подпише 
акт 16 след това пак тука на сесия ще го обсъдим кое е най-доброто. 

Архитектите може би ще предложат една такава визуализация как да бъде 
новата. Нормално е да бъде там в централната зона.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Въпроси ли пак?  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Въпрос. С какъв характер са местата, колко броя има таксиметрови 

автомобили в община Разград като бройка?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На комисия отговориха… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Димитров колко са таксиметровите автомобили в Разград? 

 

Г-н Йордан Димитров – главен експерт „Транспорт” 

Точна бройка не мога да кажа, но са в порядъка на 155-157  

автомобила. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това е специалиста по транспорт господин Стефанов – 155-157. Тази 

цифра не е фиксирана, защото тя постоянно се мени. Един закрива, друг се 
регистрира, лицензира се.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Ясно, да. А дали.. В смисъл колегата по транспорт не знае наистина 
тези места, колко са местата по пиаците. Щом е тук може да отговори.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Нали зададохте този въпрос.  
 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Да, но не чух конкретен отговор затова, ако може по конкретен 

отговор.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Каза, госпожа Таракчиева отговори. Каза, че има 19 стоянки.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Ние не говорим за пиаци, аз говоря за автомобилите в пиаците. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 
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Господин Димитров въпроса е колко паркоместа има. Тази 

информация е много актуална за господин Стефанов и пита. Колкото са 
колите толкова са и паркоместата.  

 

Г-н Йордан Димитров – Главен експерт „Транспорт” 

Господин Йордан Димитров не говори на микрофон и информацията 
не може да се отрази в Протокола. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

На коя стоянка е записано колко автомобила трябва да спрат 
господин Стефанов. Виждал ли сте такава табела, аз не съм виждал.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Има табели по пиаците, където пише за колко упоменати автомобила 
е.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

За колко? 

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Упоменати автомобила. За колко автомобила е.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Е, и?  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Ами трябва да знаете колко места са по пиаците.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Така и те могат да бъдат на различни нали. Не е заковано да стои 

само на определена пиаца. Господин Стоянов заповядайте.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аналогически да разсъди човек след като всяка таксиметрова кола 
трябва да бъде, да потегли от местоястоянка така е по закон. Нали и ти 

беше в тази сфера и трябва да ги познаваш много добре тези неща. При 

положение, че 156 или 157 автомобила – това означава, че тези 156 или 157 

места са разхвърлени по тези 19 паркинга, които са на територията на 
целия град Разград. Юристите му казват по аргумент за противното.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Стоянов заповядайте. 
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Г-н Петко Стоянов – ПП „БСП” 

Ако може и аз да се включа към отговора на този въпрос понеже 
направих тук една сметка, която е елементарна – 19 стоянки по средно 7 

места, между 5 и 10 места по 7 места са 133 места, от 164 такива таксита 
предполагаме, че 40 са в движение, останалите се нуждаят от стоянки така 
значи са осигурени стоянките на всички таксита.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

На местоястоянките не стоят специално фалшивите таксита. Има 
такива от Раковски, от Дянково, имаше и от други села. Те не стоят на 
местоястоянките, защото веднага ги хващат на нож останалите легитимни.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси към вносителя.  
 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Само още един въпрос имам, ако може.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Последен обещавам. Става въпрос, тук в докладната пише, че ще 
бъде обособена част от нов паркинг до тази улица „Искър”. За какво е 
предвиден този паркинг евентуално там не може ли да бъде тази пиаца.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Къде е казано за улица „Искър”?  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Ами това е – премахване на локалното платно северно от булевард 

„България” между ул. „Хр. Балкански” и ул. „Искър” и превръщането в 
зелена площ и част от нов паркинг. Този нов паркинг за какво е предвиден 

по-принцип? Евентуално няма ли възможност на този паркинг… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Сега от къде го четете това, няма го в диспозитива нали?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Аз мисля, че го казах пак ще ти го повторя. В централната градска 
зона около т.нар. стара джамия ще има ново решение – там ще има 
паркинги за свободно паркиране и няма да има пречка евентуално там да 
се оформи паркостоянка за таксита. Но нали първо трябва да го изградим, 
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можем ли сега да го пишем в проект за решение когато още нямаме на 
практика резултат от визуализацията на тази част от центъра на Разград. 

Когато това нещо стане – казах го пак ще го повторя, тук ще го внесем, тук 

ще го обсъдим. Където каже архитекта, специалистите по транспорт тъй 

като той е свързан с влизане и излизане там ще има пробив по-новия 
проект. Така, че това ще бъде свързано с новата визуализация на самия 
подход на транспортните средства и тогава ще го решим. Не е отпаднало и 

никой не го е отрекъл, че там може да има, и ще има сигурно пак паркинг. 
Хората са свикнали с тази централна зона и тя е най удачната. Даже от тази 

гледна точка се прави и пробива по бул. „България” покрай КНСБ – нагоре 
се излиза направо към „Априлско въстание”. Не както сега да се обикаля и 

да се прави допълнително километри.  

 

Г-н Димитър Стефанов – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Има ли други желаещи вече за дебат, защото 

въпросите като чели се изчерпаха. Предложения конкретни. Няма. 
Прекратявам дебата по докладна записка № 150 и я подлагам на 
електронно гласуване.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 766 

 

С   решение № 450 по протокол №29/20.05.2002г., изменено и 

допълнено с  решение № 128 по Протокол №9/31.05.2004г. и решение 
№ 231 по протокол №14/29.11.2004г. от заседания  на Общински съвет-

Разград, относно организирането на таксиметровия превоз на 

пътници, на основание  чл. 47, ал.1 и ал.3 от  Наредба № 34 от 1999 г. за 

таксиметров превоз на пътници и чл.21 от Наредба №12 на Общински 

съвет-Разград за обществения ред при използване на пътни превозни 

средства на територията на Община Разград са определени стоянките 
на таксиметровите автомобили в гр.Разград.  

С новият проект „Създаване на зелена и достъпна градска среда 

в централна градска част на гр. Разград“ е предвидено премахване на 

локалното платно, северно от бул. „България” между ул. 

„Хр.Балкански” и ул. „Искър” и превръщането му в зелена площ и 

част от нов паркинг. Във връзка с това и предстоящото изпълнение на 

строително монтажни работи /СМР/ в тази част на площада е 
необходимо да бъде закрита съществуващата сега в локалното платно 
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таксиметрова стоянка, определена с решение № 450.1 по протокол 

№29/20.05.2002г. на Общински съвет-Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА ,  чл. 47, ал.1 от  Наредба № 34 от 1999 г. за таксиметров 

превоз на пътници и чл.49, ал.1 от Наредба №12 за организацията на 

движението по общинските пътища и улици на територията на 

Община Разград, Общински съвет – Разград,  с 30 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1. Изменя решение № 450.1 по протокол №29/20.05.2002г. от 

заседание  на Общински съвет-Разград  за определяне  на стоянки за 

таксиметрови автомобили, като се заличава /закрива/  

таксиметровата стоянка в локалното платно, северно от бул. 

„България” между ул. „Хр.Балкански” и ул. „Искър” и се създава 

нова таксиметрова стоянка на паркинга срещу Ученическа спортна 

школа-гр. Разград. 

  Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград и 

на Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  22 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Отново на тема таксита е следващата докладна  с № 151.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Определяне на минимални и максимални цени за 

таксиметров превоз на пътници за един километър пробег по 

съответната тарифа, валидни на територията на Община Разград. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

 С  Решение № 940 по Протокол №51/20.05.2011г. от заседание  на 
Общински съвет-Разград  са определени    максимални цени за 
таксиметров превоз на пътници за един километър пробег по съответната 
тарифа, валидни на територията на Община Разград, а те са както следва: 
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       -  Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при дневна тарифа – 1.20 лв. 
       - Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при нощна тарифа – 1.40 лв. 
 С измененията на чл. 24а, ал.5 от Закона за автомобилните превози 

/ДВ, бр.60 от 22.07.2014г./, и изискването на чл. 24а, ал.6  общинските 
съвети определят минимални и максимални цени за таксиметров превоз на 
пътници за един километър пробег по съответната тарифа, валидни на 
територията на  съответната община, които се актуализират най-малко 

веднъж годишно. С оглед досегашната цена на услугата, постъпилото 

предложение от ръководителите на таксиметровите превозвачи в общината 
за определяне на цени за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег внесен на 20.02.2015 г., както и защита от нелоялна 
конкуренция на  автобусните превозвачи е необходимо да се определят 
минимални и максимални цени за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег по съответната тарифа на територията на Община 
Разград както следва: 

 - Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при дневна тарифа – 0.75 лв. 
-  Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при нощна тарифа – 0.85 лв. 
           -  Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при дневна тарифа – 1.20 лв., както е до сега 
            - Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при нощна тарифа също – 1.40 лв. 
  Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА и  чл. 24а, ал.5 и ал.6 от Закона за автомобилните превози, 

предлагам Общинския съвет да вземе следното решение. 

           1. Отменя решение № 940 по Протокол №51/20.05.2011г. от 
заседание  на Общински съвет-Разград  за определяне  максимална цена за 
таксиметров превоз на пътници за един километър пробег по съответната 
тарифа. 

           2. Определя минимални и максимални цени за таксиметров 
превоз на пътници за един километър пробег по съответната тарифа на 
територията на Община Разград, както следва: 

 

       - Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при дневна тарифа – 0.75 лв. 
       - Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при нощна тарифа – 0.85 лв. 
        - Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при дневна тарифа – 1.20 лв. 
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       - Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег при нощна тарифа – 1.40 лв. 
Благодаря.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Госпожо Салим ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации как 

се произнесе по тази докладна.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Положително, със 7  гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” 

комисията по законност подкрепи докладната. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Димитров ПК по устройство и развитие на 
територията, транспорт на общината. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С пълно единодушие от 9 гласа „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И ПК по бюджет, финанси и икономическа политика 
господин Стоянов имате думата. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Комисията прие докладната записка с 10 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Искам само да ви уведомя, че на постоянните комисии 

беше изложено й предложението на представители на таксиметровите 
превозвачи по отношение определяне на минималните и максимални цени 

за дневна и нощна тарифа, които са абсолютно възпроизведени в 
докладната записка.  

Въпроси? Няма. Желаещи за изказвания? Също няма. Прекратявам 

дебата и ви моля да прогласуваме елетронно докладна записка №151.  

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 767 

 

 С   решение № 940 по Протокол №51/20.05.2011г. от заседание  на 

Общински съвет-Разград  са определени    максимални цени за 

таксиметров превоз на пътници за един километър пробег по 

съответната тарифа, валидни на територията на Община Разград, 

както следва: 

       ■ Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при дневна тарифа – 1.20 лв. 

        ■ Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при нощна тарифа – 1.40 лв. 

С измененията на чл. 24а, ал.5 от Закона за автомобилните 
превози /ДВ, бр.60 от 22.07.2014г./, и изискването на чл. 24а, ал.6  

общинските съвети определят минимални и максимални цени за 

таксиметров превоз на пътници за един километър пробег по 

съответната тарифа, валидни на територията на  съответната община, 

които се актуализират най-малко веднъж годишно. С оглед 

досегашната цена на услугата, постъпилото предложение от 

ръководителите на таксиметровите превозвачи в общината за 

определяне на цени за таксиметров превоз на пътници за един 

километър пробег /вх.№ 91-00-25/20.02.2015г./ , както и защита от 

нелоялна конкуренция на  автобусните превозвачи е необходимо да се 
определят минимални и максимални цени за таксиметров превоз на 

пътници за един километър пробег по съответната тарифа на 

територията на Община Разград както следва: 

        ■ Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при дневна тарифа – 0.75 лв. 

        ■ Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при нощна тарифа – 0.85 лв. 

        ■ Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при дневна тарифа – 1.20 лв. 

        ■ Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при нощна тарифа – 1.40 лв. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА и  чл. 24а, ал.5 и ал.6 от Закона за автомобилните превози, 

Общински съвет – Разград,  с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

                                                Р Е Ш И: 

 

          1. Отменя решение № 940 по Протокол №51/20.05.2011г. от 

заседание  на Общински съвет-Разград  за определяне  максимална 
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цена за таксиметров превоз на пътници за един километър пробег по 

съответната тарифа. 

           2. Определя минимални и максимални цени за 

таксиметров превоз на пътници за един километър пробег по 

съответната тарифа на територията на Община Разград, както следва: 

        ■ Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при дневна тарифа – 0.75 лв. 

        ■ Минимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при нощна тарифа – 0.85 лв. 

        ■ Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при дневна тарифа – 1.20 лв. 

        ■ Максимална цена  за таксиметров превоз на пътници за 

един километър пробег при нощна тарифа – 1.40 лв. 

            Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград и 

на Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – гр. Разград. 
 

С Т А Т И Я  23 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна  записка № 152.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/ 

Давам думата на вносителя да изложи пред вас докладната. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В общината е постъпило искане от 05.02.2015 г. от Сали Хасанов 
Салиев за разрешение за изработването на подробен устройствен план – 

план за застрояване на собствен поземлен имот със съответния 
идентификационен номер по кадастралната карта на  гр.Разград, в м. 

“Обзор“ по реда на Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Приложени са всички изускуеми документи. Съгласно чл. 124а, ал. 1 

от ЗУТ разрешение за изработване на такъв проект за ПУП за поземлени 

имоти извън границите на урбанизираната територия се допуска с решение 
на общинския съвет по предложение на кмета на общината. Искането за 
издаване на такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от 
ЗУТ, което се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а.  Сали 

Салиев е предоставил задание за изработването на подробен устройствен 
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план – план за застрояване на собствен поземлен имот със съответния 
идентификационен номер по кадастралната карта на  гр.Разград, в м. 

“Обзор“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието 

допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от полски път. 
Електрозахранването ще се осъществи от дизелагрегат и фотоволтаична 
система.  Водоснабдяването ще се осъществи след предписание от 
«Водоснобдяване-Дунав» ЕООД-Разград и одобряване на план-схема за 
водоснабдяване . Имотът ще се ползва за изграждане на  жилище и на 
гаражи. Предвижда се да се промени предназначението на част от имот- 
земеделска земя за неземеделски нужди по реда на Закона за опазване на 
земеделските земи. 

На това основание и предвид гореизложеното и чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1, във връзка с 
чл.109, ал. 1, т. 3 и чл.110, ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на 
територията,  предлагам Общинския съвет да приеме следното решение.  

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на  собствен поземлен имот с 
идентификационен номер подробно описан по кадастралната карта на  
гр.Разград, община Разград, в м. “Обзор“ и разрешава изработването на 
проект за  подробен устройствен план – план за застрояване с отреждане 
“За нискоетажно жилищно строителство“ на  собствен поземлен имот  с 
идентификационен номер по Кадастралната Карта на  гр.Разград, община 
Разград , в м. “Обзор“, собственост на  Сали Хасанов Салиев и парцеларен 

план за водоснабдяване при необходимост. 
Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места в сградата на Общината, да се публикува на 
интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров докладната беше разгледана в ПК по устройство 

и развитие на територията, транспорт на Общината, заповядайте. 
 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка беше подкрепена с 9 гласа „ЗА”, без „против” и 

без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Тъй като се касае за земя в извън строителните  граници в 
м. ”Обзор” представляваща лозе с отреждане тази докладна се разгледа и в 
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ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. Давам 

думата на господин Ахмедов.  
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги,  

Постоянната комисия по околна среда също единодушно с 9 гласа 
„ЗА”, без „против” и без „въздържали се” подкрепи докладната записка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси? Няма желаещи. Имате ли предложения за 
корекции, становища? Няма желаещи. Прекратявам дебата и пристъпваме 
към поименно гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

+   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед не участва   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   
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25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев +   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 768 

 

В Община Разград е постъпило  Искане   с вх. № 103-06-1769 от 

05.02.2015 г. от Сали Хасанов Салиев за разрешение за изработването 

на подробен устройствен план – план за застрояване на собствен 

поземлен имот с идент. № 61710.612.5295 по кадастралната карта на  

гр.Разград, община Разград , в м. “Обзор“ по реда на Закона за 

устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането  са  приложени следните документи: 

- задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 

- предложение за създаване на ПУП  - план за застрояване на 

собствен поземлен имот с идент. № 61710.612.5111 по Кадастралната 

Карта на  гр.Разград, община Разград , в м. “Обзор“– лозе  - с 
отреждане « За  нискоетажно жилищно строителство «; 

- скица на имота; 

- нотариален акт за собственост. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а.  Сали Хасанов 

Салиев е предоставил за изработването на подробен устройствен план 

– план за застрояване на собствен поземлен имот с идент. № 

61710.612.5295 по Кадастралната Карта на  гр.Разград, община Разград 

, в м. “Обзор“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от полски 

път. Електрозахранването ще се осъществява от дизелагрегат и 
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фотоволтаична система.  Водоснабдяването ще се осъществи след 

предписание от «Водоснобдяване-Дунав» ЕООД-Разград и одобряване 
на парцеларен план за водоснабдяване при необходимост. Имотът ще 
се ползва за изграждане на  жилище и гаражи. Предвижда се да се 
промени предназначението на част от имот- земеделска земя за 

неземеделски нужди по реда на Закона за опазване на земеделските 
земи. 

            На основание гореизложеното и чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1, във 

връзка с чл.109, ал. 1, т. 3 и чл.110, ал.1, т.3 и т.5 от Закона за 

устройство на територията,  Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

                                           РЕШИ : 

 

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на  собствен поземлен имот с 
идент. № 61710.612.5295 по кадастралната карта на  гр.Разград, 

община Разград , в м. “Обзор“ и разрешава изработването на проект за  

подробен устройствен план – план за застрояване с отреждане “ За  

нискоетажно жилищно строителство  “ на  собствен поземлен имот  с 
идент. № 61710.612.5295 по Кадастралната Карта на  гр.Разград, 

община Разград , в м. “Обзор“, собственост на  Сали Хасанов Салиев и 

парцеларен план за водоснабдяване при необходимост. 

            Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места в сградата на Общината, да се публикува 

на интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящето решение  не подлежи на оспорване. 
 

/Техническото задание е неразделна част от Решение № 768 и е 

приложено към Протокола в отделен файл./ 

 

С Т А Т И Я  24 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

С аналогичен предмет, същото място м. «Обзор» само, че с друг 
възложител предлага следващата докладна  записка № 153.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Искането е от 27.02.2015 г. от Светлан Георгиев Стоянов за 
разрешение за изработването на подробен устройствен план – план за 
застрояване на собствен поземлен имот с конкретен идентификационен 

номер по Кадастралната Карта на  гр.Разград, община Разград, също в м. 

“Обзор“ по реда на Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането  са  приложени абсолютно всички изсискуеми 

документи. Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 
проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на урбанизираната 
територия се допуска с решение на общинския съвет по предложение на 
кмета. Искането за издаване на такова разрешение се придружава от 
задание по чл. 125 от ЗУТ, което се одобрява едновременно с 
разрешението по чл. 124а.  Светлан Стоянов е представил задание за 
изработване на подробен устройствен план. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието 

допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от земеделски път. 
Електрозахранването и  водоснабдяването са съществуващи, им аги в 
момента. Имотът ще се ползва за изграждане на  жилище, гараж и 

стопански постройки . Предвижда се да се промени предназначението на 
част от имот- земеделска земя за неземеделски нужди по реда на Закона за 
опазване на земеделските земи. 

Предвид  гореизложеното на основание гореизложеното и чл.21, ал.1, 

т.8 от ЗМСМА, чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, 

ал.1 във връзка с чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3  от Закона за 
устройство на територията, предлагам Общинският съвет да приеме 
следното решение.  

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на  собствен поземлен имот с 
конкретен идентификационен номер по Кадастралната Карта на  
гр.Разград, в м. “Обзор“ и разрешава изработването на проект за  подробен 

устройствен план – план за застрояване с отреждане “За  нискоетажно 

жилищно строителство  “ на  собствен поземлен имот с идентификационен 

номер по Кадастралната Карта на  гр.Разград, община Разград , в м. 

“Обзор“, собственост на Светлан Георгиев Стоянов. 
            Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 
определените за това места в сградата на Общината, да се публикува на 
интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров отново имате думата и по тази 

докладна записка. 
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 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

И тази докладна записка беше разгледана на заседанието на ПК по 

устройство и развитие на територията, транспорт на Общината и 

подкрепена с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство.  

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги,  

Постоянната комисия по околна среда също с пълно единодушно 

подкрепи докладната записка с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И на Вас благодаря. Имате ли въпроси по тази докладна записка? 

Предложения за корекции, становища? Няма. Прекратявам дебата и 

гласуваме поименно.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

+   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   
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17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев не участва   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 769 

 

В Община Разград е постъпило  Искане   с вх. № 103-06-2953 от 

27.02.2015 г. от Светлан Георгиев Стоянов за разрешение за 

изработването на подробен устройствен план – план за застрояване на 

собствен поземлен имот с идент. № 61710.612.5111 по Кадастралната 

Карта на  гр.Разград, община Разград , в м. “Обзор“ по реда на Закона 

за устройство на територията /ЗУТ/. 

Към искането  са  приложени следните документи: 

- задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване; 

- - предложение за създаване на ПУП  - план за застрояване на 

собствен поземлен имот с идент. № 61710.612.5111 по Кадастралната 

Карта на  гр.Разград, община Разград , в м. “Обзор“– лозе  - с 
отреждане « За  нискоетажно жилищно строителство « 

. - скица на имота; 

- нотариален акт за собственост; 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а.  Светлан 
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Георгиев Стоянов е представил задание за изработване на подробен 

устройствен план – план за застрояване на собствен поземлен имот с 
идент. № 61710.612.5111 по Кадастралната Карта на  гр.Разград, 

община Разград , в м. “Обзор“ 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Посочено е, че имотът се обслужва от 

земеделски път. Електрозахранването и  водоснабдяването са 

съществуващи . Имотът ще се ползва за изграждане на  жилище 

,гараж и стопански постройки . Предвижда се да се промени 

предназначението на част от имот- земеделска земя за неземеделски 

нужди по реда на Закона за опазване на земеделските земи. 

            На основание гореизложеното и чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, 

чл.124а, ал. 1 и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка 

с чл.109, ал. 1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3  от Закона за устройство на 

територията,  Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

                                                  Р Е Ш И  : 

 

Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на  собствен поземлен имот с 
идент. № 61710.612.5111 по Кадастралната Карта на  гр.Разград, 

община Разград , в м. “Обзор“ и разрешава изработването на проект за  

подробен устройствен план – план за застрояване с отреждане “ За  

нискоетажно жилищно строителство  “ на  собствен поземлен имот  с 
идент. № 61710.612.5111 по Кадастралната Карта на  гр.Разград, 

община Разград , в м. “Обзор“, собственост на Светлан Георгиев 

Стоянов. 

            Решението да се разгласи с обявление, което да се постави на 

определените за това места в сградата на Общината, да се публикува 

на интернет страницата на Общината и в един местен вестник.   

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящето решение  не подлежи на оспорване. 
 

/Техническото задание е неразделна част от Решение № 769 и е 

приложено към Протокола в отделен файл./ 

 

С Т А Т И Я  25 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна  записка № 154.  
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Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Приемане на Дългосрочна и краткосрочна програми за 

насърчаване използването на енергията от възобновяеми източници и 

биогорива в община Разград.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Съгласно чл. 10 от Закона за енергетиката от възобновяеми 

източници /ЗЕВИ/, кметът разработва и внася за приемане от общинския 
съвет общинска дългосрочна и краткосрочна програма за насърчаване 
използването на енергията от възобновяеми източници и биогорива в 
съответствие с Националната дългосрочна програма за насърчаване 
използването на такива източници. Дългосрочните програми се 
разработват за срок от 10 години, а краткосрочните- за срок от три години. 

В изпълнение на горепосоченото предоставям на вашето внимание  
Дългосрочна програма за  насърчаване на използването на възобновяеми 

енергийни източници /ВЕИ/ на община Разград за периода  2014 - 2024 г.и 

Краткосрочна програма за  насърчаване на използването на възобновяеми 

енергийни източници /ВЕИ/ за периода  2014 - 2016 г. 
Предложените дългосрочна и краткосрочна програми за  

насърчаване на използването на възобновяеми енергийни източници /ВЕИ/ 

- община Разград са израз и продължение на политиката за устойчиво 

развитие на община Разград и общинските програми за енергийна 
ефективност, които община Разград успешно реализира. Регионалните 
цели и тяхното постигане гарантират изпълнението на ангажиментите в 
национален мащаб и са определящи за устойчиво европейско развитие. 
Общинските политики за насърчаване и устойчиво използване на местния 
ресурс от такива източници са важен инструмент за осъществяване на 
националната политика и стратегия за развитие на енергийния сектор, за 
реализиране на поетите от страната ни ангажименти в областта на опазване 
на околната среда и за осъществяване на местно устойчиво развитие. 

 Законодателната рамка за насърчаване използването на енергия от 
възобновяеми източници се  определя от няколко важни нормативни 

документи: 

  1. Енергийна Стратегия на Република България до 2020 г.  
  2. Закон за енергетиката (ЗЕ) 

  3. Закон за устройство на територията (ЗУТ) 

  4. Закон за опазване на околната среда (ЗООС) 

  5. Закон за биологичното разнообразие (ЗБР) 

  6. Закон за енергийната ефективност (ЗЕЕ) 

  7. Закон за собствеността и ползването на земеделските земи 

(ЗСПЗЗ) 

   8. Закон за енергията от възобновяеми източници (ЗЕВИ) 
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   9. Закон за горите 
 10. Закон за чистотата на атмосферния въздух и подзаконовите 

актове за неговото прилагане 
 11. Закон за рибарството и аквакултурите  
 12. Национална дългосрочна програма за насърчаване на 

потреблението на биогорива в транспортния сектор 2008-2020 г. 
 13. Националната дългосрочна програма за насърчаване 

използването на биомасата за периода 2008-2020 г. 
 14. Националната дългосрочна програма за насърчаване 

използването на ВЕИ 2005-2015 г.  
 Реализирането на мерките по енергоспестяване и използването на 

ВЕИ има неоспорим икономически и екологичен ефект и е привлекателна 
и все още свободна ниша за инвестиране и свободен бизнес. 

Ключов елемент за постигането на поставените с програмите  цели е 
разработването и внедряването на инвестиционни проекти. Това изисква 
познаване на приоритетите, нуждите и стремежите на общината. Това е и 

фактор за създаване на повече работни места, за повишаване на 
конкурентността, за подобряване на социалния статус и опазване здравето 

на хората. Ето защо съдействието и подпомагането на процесите на 
инвестиционното проектиране и изграждане на обектите рефлектират 
върху сигурното енергопроизводство, енергоснабдяване и опазване на 
околната среда. 

Изпълнението на общинска дългосрочна и краткосрочна програми по 

енергийна ефективност и насърчаване на използване на ВЕИ е 
задължителна част от поетите ангажименти на държавата в областта на 
енергийната ефективност. 

Предвидените мерки ще допринесат за изпълнението на 
индикативните цели за енергийни спестявания и за устойчиво енергийно 

развитие на общината като развиваща се европейска община, с ниско 

потребление на енергия, редуцирани въглеродни емисии и съхранена 
околна среда.  

Какви са очакваните резултати:  

             На първо място, Осигурена широка обществена подкрепа за 
изпълнението на общинска Дългосрочна и краткосрочна програми и  за 
насърчаване използването на ВЕИ. 

             На второ място, установено трайно публично-частно партньорство 

между общината и частния сектор. 

             На трето място,  въведено управление на енергията на територията 
на общината. 
             Четвърто, намаляване на годишния разход на енергия от 
населението средно с 10% . 

             На следващо място,  намаляване на емисиите парникови газове с 
10%.  



 141

             На следващо място,  подобрен комфорт на обитаваните сгради. 

             И не на последно, удължен експлоатационен срок на публичната 
инфраструктура и на техните инсталации и съоръжения 

 Предвид гореизложеното на основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и 

Чл. 9 от Закона за енергията от възобновяеми източници,  предлагам 

Общинския съвет да вземе следните решения.  
1.  Приема Дългосрочна програма за  насърчаване на използването 

на възобновяеми енергийни източници /ВЕИ/ - на община 
Разград за периода  2014 - 2024 г.  

2. Приема Краткосрочна програма за  насърчаване на използването 

на възобновяеми енергийни източници /ВЕИ/ - община Разград 

за периода  2014 - 2016 г. 
             Госпожа Цанева каза, че ги има тук на хартиен носител. Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, те бяха представени и на комисиите, и на електронен носител сте 
ги получили.  

Програмите бяха разгледани в ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации, ПК по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и ПК по бюджет, финанси 

и икономическа политика. Госпожо Салим вие сте първа, заповядайте. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Комисията по законност подкрепи тази докладна записка с 8 гласа 
„ЗА”, без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов. 
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря Ви уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги,  

С 9 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” постоянната 
комисия подкрепи докладната записка.  

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

В постоянната комисия по бюджет докладната записка бе 
подкрепена с 10 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря. Имате ли въпроси по тази докладна записка? 

Предложения за корекции, становища? Няма. Прекратявам дебата и 

гласуваме елетронно.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 770 

 

  Съгласно чл. 10 от Закона за енергията от възобновяеми 

източници /ЗЕВИ/, кметът на общината разработва и внася за 

приемане от общинския съвет общинска дългосрочна и краткосрочна 

програми за насърчаване използването на енергията от възобновяеми 

източници и биогорива в съответствие с Националната дългосрочна 

програма за насърчаване използването на ВЕИ. Дългосрочните 
програми се разработват за срок от 10 години, а краткосрочните- за 

срок от три години. 

 В изпълнение на горепосоченото са предоставени Дългосрочна 

програма за  насърчаване на използването на възобновяеми енергийни 

източници /ВЕИ/ - община Разград за периода  2014 - 2024 г.и 

Краткосрочна програма за  насърчаване на използването на 

възобновяеми енергийни източници /ВЕИ/ - община Разград за 

периода  2014 - 2016 г. 

Предложените дългосрочна и краткосрочна програми за  

насърчаване на използването на възобновяеми енергийни източници 

/ВЕИ/ - община Разград са израз и продължение на политиката за 

устойчиво развитие на община Разград и общинските програми за 

енергийна ефективност, които община Разград успешно реализира. 

Регионалните цели и тяхното постигане гарантират изпълнението на 

ангажиментите в национален мащаб и са определящи за устойчиво 

европейско развитие. Общинските политики за насърчаване и 

устойчиво използване на местния ресурс от ВЕИ са важен инструмент 

за осъществяване на националната политика и стратегия за развитие 
на енергийния сектор, за реализиране на поетите от страната ни 

ангажименти в областта на опазване на околната среда и за 

осъществяване на местно устойчиво развитие. 

              Законодателната рамка за насърчаване използването на 

енергия от възобновяеми източници се  определя от следните по-

важни нормативни документи: 

                  1. Енергийна Стратегия на Република България до 2020 г.  

                  2. Закон за енергетиката (ЗЕ) 

                  3. Закон за устройство на територията (ЗУТ) 

                  4. Закон за опазване на околната среда (ЗООС) 
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                  5. Закон за биологичното разнообразие (ЗБР) 

                  6. Закон за енергийната ефективност (ЗЕЕ) 

                  7. Закон за собствеността и ползването на земеделските земи 

(ЗСПЗЗ) 

                  8. Закон за енергията от възобновяеми източници (ЗЕВИ) 

                  9. Закон за горите 
                10. Закон за чистотата на атмосферния въздух и 

подзаконовите актове за неговото прилагане 
                11. Закон за рибарството и аквакултурите  

 

                12. Национална дългосрочна програма за насърчаване на 

потреблението на биогорива в транспортния сектор 2008-2020 г. 

                13. Националната дългосрочна програма за насърчаване 
използването на биомасата за периода 2008-2020 г. 

                14. Националната дългосрочна програма за насърчаване 
използването на ВЕИ 2005-2015 г.  

                Реализирането на мерките по енергоспестяване и 

използването на ВЕИ има неоспорим икономически и екологичен 

ефект и е привлекателна и все още свободна ниша за инвестиране и 

свободен бизнес. 

                Ключов елемент за постигането на поставените с програмите  
цели е разработването и внедряването на инвестиционни проекти. 

Това изисква познаване на приоритетите, нуждите и стремежите на 

общината. Това е и фактор за създаване на повече работни места, за 

повишаване на конкурентността, за подобряване на социалния статус 
и опазване здравето на хората. Ето защо съдействието и 

подпомагането на процесите на инвестиционното проектиране и 

изграждане на обектите рефлектират върху сигурното 

енергопроизводство, енергоснабдяване и опазване на околната среда. 

                     Изпълнението на общинска дългосрочна и краткосрочна 

програми по енергийна ефективност и насърчаване на използване на 

ВЕИ е задължителна част от поетите ангажименти на държавата в 

областта на енергийната ефективност. 

                     Предвидените мерки ще допринесат за изпълнението на 

индикативните цели за енергийни спестявания и за устойчиво 

енергийно развитие на община Разград като развиваща се европейска 

община, с ниско потребление на енергия, редуцирани въглеродни 

емисии и съхранена околна среда.  

                     Очаквани резултати:  

� Осигурена широка обществена подкрепа за 

изпълнението на общинска Дългосрочна и краткосрочна 

програми и  за насърчаване използването на ВЕИ. 
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� Установено трайно публично-частно партньорство 

между общината и частния сектор. 

� Въведено управление на енергията на територията на 

общината. 

� Намаляване на годишния разход на енергия от 

населението средно с 10% . 

� Намаляване на емисиите парникови газове с 10%.  

� Подобрен комфорт на обитаваните сгради. 

� Удължен експлоатационен срок на публичната 

инфраструктура и на техните инсталации и съоръжения 

         На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и Чл. 9 от Закона за 

енергията от възобновяеми източници,  Общински съвет Разград, с 26 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И : 

 

1. Приема Дългосрочна програма за  насърчаване на 

използването на възобновяеми енергийни източници /ВЕИ/ - 

община Разград за периода  2014 - 2024 г.  

2. Приема Краткосрочна програма за  насърчаване на 

използването на възобновяеми енергийни източници /ВЕИ/ - 

община Разград за периода  2014 - 2016 г. 

         Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград   в седем дневен срок от 
приемането му. 

 

/ Към Протокола на отделен файл са приложени: Дългосрочна 

програма за насърчаване използването на енергия от възобновяеми 

източници на биогорива в Община Разград 2014-2024 г. и 

Краткосрочната програма за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива в Община Разград 2014-2016 г., 

които са неразделна част от Решението /. 

 

С Т А Т И Я  26 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна  записка № 155.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Одобряване на Подробен устройствен план – план за 

застрояване на обект „Кравеферма за 25 бр. крави”  в поземлен имот с 
№ 021296 – земеделска земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, 

Община Разград, собственост на Ридван Мехмед Исмаил  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател, 

С Искане Ридван Мехмед Исмаил, като собственик на имот с №  021296  – 

земеделска земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, Община Разград  е 
поискал разрешение за изработване на подробен устройствен план – план 

за  застрояване. 
.    На основание становището на главния архитект на общината, зам.-

кметът е разрешил изработването на подробен устройствен план. 

             Изготвен е проект за ПУП –  план за застрояване  на обект 
„Кравеферма за 25 бр. крави”  в поземлен имот с № 021296 – земеделска 
земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, Община Разград, собственост 
на Ридван Мехмед Исмаил  

             Проектът е съгласуван със заинтересуваните териториални 

администрации по реда чл.121, ал.2 /отм./ от Закона за устройство на 
територията /ЗУТ/, във връзка с §124, ал.1  от ПЗР на ЗИДЗУТ, в  сила от 
26.11.2012 г. 
           Изработеният проект е разгледан от Общинския експертен съвет по 

устройство на територията и с Решение № VІІ  по Протокол № 

20/04.11.2010 г.  допуснат за обявяване на проекта по ЗУТ и процедиране 
по Закона за опазване на земеделската земя /ЗОЗЗ/. 

            Проектът за подробен устройствен план е обявен  на всички 

заинтересовани лица.  
 В установения срок съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ, не са направени 

възражения, предложения  и искания по проекта.  
           С  Решение от 22.01.2015 г., т.37   Комисията за земеделските земи – 

София  утвърждава площадка за проектиране на обект „Кравеферма за 25 

бр. крави”  в поземлен имот с № 021296 – земеделска земя в м. „Ясак” в 
землището на с.Ясеновец, Община Разград, собственост на Ридван Мехмед 

Исмаил. 

           Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет по 

устройство на територията с Решение от 06.03.2015 г. и допуснат за 
одобряване от Общинския съвет на основание чл.129, ал. 1 от Закона за 
устройство на територията, във връзка с §124, ал.1   от ПЗР на ЗИДЗУТ, в  
сила от 26.11.2012 г. 
 След влизане в сила на решението за одобряване на подробния 
устройствен план ще продължи процедурата по промяна на 
предназначението на земеделската земя, с оглед реализиране на 
предвиденото застрояване. 

Предвид  гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т. 11 от 
ЗМСМА и чл.129, ал. 1, във връзка с чл.110, ал.1, т.3 от Закона за 
устройство на територията и Решение № КЗЗ-02 от 22.01.2015 г., т.37  на 
Комисията за земеделските земи – София, във връзка с §124, ал.1 от ПЗР на 
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ЗИД на ЗУТ, в  сила от 26.11.2012 г., предлагам  Общинският съвет да 
приеме следното решение.  

Одобрява    подробен устройствен план - план за застрояване за 
обект „Кравеферма за 25 бр. крави”  в поземлен имот с № 021296 – 

земеделска земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, Община Разград, 

собственост на Ридван Мехмед Исмаил, съгласно приложения проект. 
Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров ПК по устройство и развитие на 
територията, транспорт на Общината. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Докладната записка беше разгледана и подкрепена с 9 гласа „ЗА”, 

без „против” и без „въздържали се” от комисията по ТСУ. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство, господин Ахмедов имате думата. 
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря Ви, 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги,  

Тази докладна записка също беше подкрепена с пълно единодушие 
от постоянната комисия по околна среда. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли въпроси към вносителя? Има ли предложения за 
изменения, за допълнения? Няма. Прекратявам дебата и подлагам на 
електронно гласуване докладна записка № 155.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 771 

 

С Искане Ридван Мехмед Исмаил, като собственик на имот с №  

021296  – земеделска земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, 

Община Разград  е поискал разрешение за изработване на подробен 

устройствен план – план за  застрояване. 
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.На основание становището на главния архитект на общината, 

зам.-кметът е разрешил изработването на подробен устройствен план. 

  Изготвен е проект за ПУП –  план за застрояване  на обект 

„Кравеферма за 25 бр. крави”  в поземлен имот с № 021296 – 

земеделска земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, Община 

Разград, собственост на Ридван Мехмед Исмаил  

  Проектът е съгласуван със заинтересуваните териториални 

администрации по реда чл.121, ал.2 /отм./ от Закона за устройство на 

територията /ЗУТ/, във връзка с §124, ал.1  от ПЗР на ЗИДЗУТ, в  сила 

от 26.11.2012 г. 

  Изработеният проект е разгледан от Общинския експертен 

съвет по устройство на територията и с Решение № VІІ  по Протокол 

№ 20/04.11.2010 г.  допуснат за обявяване на проекта по ЗУТ и 

процедиране по Закона за опазване на земеделската земя /ЗОЗЗ/. 

  Проектът за подробен устройствен план е обявен  на всички 

заинтересовани лица.  

  В установения срок съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ /ред.2009/, не 

са направени възражения, предложения  и искания по проекта.  

  С  Решение № КЗЗ-02 от 22.01.2015 г., т.37   Комисията за 

земеделските земи – София  утвърждава площадка за проектиране на 

обект „Кравеферма за 25 бр. крави”  в поземлен имот с № 021296 – 

земеделска земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, Община 

Разград, собственост на Ридван Мехмед Исмаил  

 Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет по 

устройство на територията с Решение № І  по Протокол № 3/06.03.2015 

г. и допуснат за одобряване от Общинския съвет на основание чл.129, 

ал. 1 от Закона за устройство на територията /ред. 2009 г./, във връзка 

с §124, ал.1   от ПЗР на ЗИДЗУТ, в  сила от 26.11.2012 г. 

След влизане в сила на решението за одобряване на подробния 

устройствен план ще продължи процедурата по промяна на 

предназначението на земеделската земя, с оглед реализиране на 

предвиденото застрояване. 

На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА и чл.129, ал. 1, 

във връзка с чл.110, ал.1, т.3 от Закона за устройство на територията и 

Решение № КЗЗ-02 от 22.01.2015 г., т.37  на Комисията за земеделските 
земи – София, във връзка с §124, ал.1 от ПЗР на ЗИД на ЗУТ, в  сила от 

26.11.2012 г., Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И : 

 

           1. Одобрява    подробен устройствен план - план за застрояване 
за обект „Кравеферма за 25 бр. крави”  в поземлен имот с № 021296 – 
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земеделска земя в м. „Ясак” в землището на с.Ясеновец, Община 

Разград, собственост на Ридван Мехмед Исмаил, съгласно приложения 

проект. 

          2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград и за обнародване  в 

„Държавен вестник” в 7-дневен срок от приемането му. 

          Настоящото решение подлежи  на оспорване по реда на чл.215, ал.4 

от ЗУТ в 30 -дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник” пред 

Административен съд Разград. 

 

/ Подробния устройствен план - план за застрояване е неразделна 

част от Решение №771 и е  приложено към Протокола на отделен 

файл/. 

С Т А Т И Я  27 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна  записка № 156.  

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев –  Кмет на Община 
Разград 

Относно: Промяна в списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2015 година  

Давам думата на вносителя. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

С решение № 724 по Протокол № 54 от заседание на 30.01.2015 год. 

на Общински съвет Разград е приет списъкът за предназначението, броя, 
вида и местонахождението на общинските жилища за 2015 година. Същият 
включва 198 броя общински жилища, конкретизирани според 

предназначението си.  

 В списъка фигурират: 
           -  двустаен апартамент, находящ се на ул.„Перистър” № 16, 

ап.13 – включен в раздел ІV „Резервни жилища”  

           - двустаен апартамент, находящ се на ул. „Костур” № 22 А , 

бл.1, ап.53 - включен в раздел І „Жилища за настаняване под наем на 
граждани с установени жилищни нужди” 

Към настоящия момент и  двата  жилищни имота са без наематели. 

            След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 
граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища е взето 

решение да се направи предложение имотът на ул.„Перистър” № 16, ап.13, 

включен в групата на резервните жилища да премине в групата на жилища 
за продажба чрез търг, а имотът на ул.„Костур” № 22 А , бл.1, ап.53 това са 
т.нар „Виетнамски общежития” от  раздел І „Жилища за настаняване под 
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наем на граждани с установени жилищни нужди” да премине в раздел ІV 

„Резервни жилища”. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.42, ал.2 

от Закона за общинската собственост и чл.4, ал.2 от Наредба № 17 на 
Общински съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните 
нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на общински 

жилища, предлагам Общинският съвет да вземе следното решение.  

               І. Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2015 година:  
   1. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се в гр.Разград,  ул.„Перистър” № 16, ап.13 от раздел ІV 

„Резервни жилища” и го включва в Раздел ІІ „Жилища за продажба” , т.1 

„Жилища за продажба чрез търг”  

              2  Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 
находящ се на ул. „Костур” № 22 А, бл.1, ап.53 от раздел І „Жилища за 
настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” и го 

включва в раздел ІV „Резервни жилища”. 

  Завърших. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим двете постоянни комисии – ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и ПК по управление на общинската собственост, 
приватизации и следприватизационен контрол. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Комисията по законност подкрепи тази докладна записка с 8 гласа 
„ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията по управление на 
общинската собственост с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 

подкрепи докладната.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Дякова ПК по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване.  

 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

В комисията по социална политика докладна записка и 

предложеното решение бяха подкрепени с 9 гласа „ЗА”, „против” и 

„въздържали се” нямаше.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Имате ли въпроси? Обяснено беше на комисиите, че е 
много по изгодно тази замяна да се случи. Няма желаещи за въпроси. 

Становища и изказвания? Също няма. Изяснена е докладната записка 
поради, което я подлагам на поименно гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев не участва   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   
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Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 772 

 

С решение № 724 по Протокол № 54/30.01.2015 год. на Общински 

съвет Разград е приет списъкът за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2015 година. Същият 

включва 198 броя общински жилища, конкретизирани според 

предназначението си.  

               В списъка фигурират: 

           -  двустаен апартамент, находящ се на ул.„Перистър” № 16, 

ап.13 – включен в раздел ІV „Резервни жилища”  

           - двустаен апартамент, находящ се на ул. „Костур” № 22 А , бл.1, 

ап.53 - включен в раздел І „Жилища за настаняване под наем на 

граждани с установени жилищни нужди” 

Към настоящия момент и  двата  жилищни имота са без 
наематели. 

            След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища е взето решение да се направи предложение имотът 

на ул.„Перистър” № 16, ап.13, включен в групата на резервните 
жилища да премине в групата на жилища за продажба чрез търг, а 

имотът на ул.„Костур” № 22 А , бл.1, ап.53 от  раздел І „Жилища за 

настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” да 

премине в раздел ІV „ Резервни жилища”. 

Мотивите за тази промяна са, че за първият имот е проявен 

интерес за закупуването му, поради което е взето решение да премине 
в групата на жилищата за продажба чрез търг, което пък допринася за 

решението за преминаване на другото свободно към момента 

общинско жилище в групата на резервните жилища, тъй като 

общината трябва да има един наличен резервен фонд, който към 

настоящият момент е изчерпан.    

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.42, 

ал.2 от Закона за общинската собственост и чл.4, ал.2 от Наредба № 17 

на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

                                                    Р Е Ш И: 
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               І. Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2015 година:  

   1. Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се в гр.Разград,  ул.„Перистър” № 16, ап.13 от раздел ІV 

„Резервни жилища” и го включва в Раздел ІІ „Жилища за продажба” , 

т.1 „Жилища за продажба чрез търг”  

              2  Изключва жилищен имот – частна общинска собственост, 

находящ се на ул. „Костур” № 22 А, бл.1, ап.53 от раздел І „Жилища за 

настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди” и го 

включва в раздел ІV „Резервни жилища”. 

  ІІ. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

С Т А Т И Я  28 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 157. 

Колеги от дългия дневен ред давам ви кураж, още мъничко останаха 
докладните  записки. Възприемете предложението пак да бъдат заедно 

гледани, анологични са. Господин Цонев ще ви помоля докладни записки 

№ 157 и № 158 да ги представите заедно, заедно да ги обсъждаме и да ги 

гласуваме поотделно.  

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев –  зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Даване на съгласие за издаване на разрешително за 

ползване  на повърхностен воден обект Язовир „Балкански” в с. 

Балкански, общ. Разград, с цел на ползването: „Риборазвъждане, 
аквакултури и свързаните с тях дейности” 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Разбрах.  

Благодаря Ви госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

И двете докладни записки касаят съгласие на общинския съвет 
издаване на разрешение от името на кмета на кмета на общината по 

отношение на ползването на двата язовира, единия язовир е –язовир 

„Балкански”, другия е язовир „Осенец”. И двата язовира са публична 
общинска собственост, единия се намира в землището на с. Балкански, а 
другият в землището на с. Осенец. И за двата язовира, които са 
предоставени на концесии има договори от 2005 г. за концесия за срок от 
15 години. Поради промени в Закона за водите и регламентиране на 
правото на кмета на общината да издава разрешително за ползване на 
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такъв вид водни обекти след решение на Общинския съвет и поради 

изтичане на срока на съществуващите разрешителни – подадени молби от 
концесионерите на двата язовира след като са минали прегледа на 
необходимите документи и преценки и съобщения съгласно изискванията 
на Закона за водите на вашето внимание са проекти за решения касаещи 

съгласие на Общинския съвет, кмета на общината да издаде разрешение за 
ползване на повърхностни водни обекти, съответно язовир „Балкански” в 
землището на с. Балкански и язовир „Осенец” в землището на с. Осенец 

като са описани реквизитите, цел на ползване и за давата язорира е 
риборазвъждане, аквакултури и свързаните с тях дейности. Параметрите и 

съоръженията на съответните водни обекти и срока на действие на 
разрешителното и за двата обекта е до 2020 г. тъй като през тази година 
изтича срока на действие на концесиите за двата язовира.  

Завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Ще помоля сега председателите на постоянни комисии и 

по двете докладни да ни докладват – ПК по управление на общинската 
собственост, приватизации и следприватизационен контрол, ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации съвместно и ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство самостоятелно. Госпожо Салим имате думата.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Докладна записка № 157 с по 8 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” и двете постоянни комисии подкрепиха тази докладна 
записка.  

Следващата докладна с № 158 комисията по законност с 9 гласа 
„ЗА”, без „против” и „въздържали се” и комисията по управление на 
общинската собственост 8 гласа „ЗА”, също без „против” и „въздържали 

се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Ахмедов имате думата.  
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря Ви, 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги,  

И двете докладни записки получиха пълна подкрепа от постоянната 
комисия по околна среда с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали 

се”.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси по двете докладни. Дебат и по двете докладни. 

Има ли желаещи? Няма. Добре, прекратявам тогава дебата поради 

изясненост на двете докладни записки и гласуваме електронно първо № 

157. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 773 

 

В Община Разград е постъпило Заявление вх. № 26-00-560 / 

10.06.2014 г. от „ГМГ1” ЕООД гр.Разград, за откриване на процедура 

за издаване на разрешително за ползване на повърхностен воден обект 

Язовир „Балкански” в с. Балкански, общ. Разград, с цел 

риборазвъждане, аквакултури и свързаните с тях дейности, 

придружено с изискващите се данни и документи по чл.60, ал.1, ал.2 и 

ал.4, т.5 от Закона за водите. 

Извършен е преглед на заявлението и придружаващата го 

информация, при която е установено, че тя отговаря на изискванията 

на чл.60 от Закона за водите. 

Изготвена е Преценка, съгласно чл.62, ал.1 от Закона за водите с 
изх. № 91-00-23/13.02.2015 г. и Съобщение, съгласно чл.62а от Закона за 

водите с изх. № 91-00-23/13.02.2015 г., обявено в общината на 13.02.2015 

г., по което не са постъпили възражения и предложения за условия в 

разрешителното. 

В съответствие с изискванията на чл.52, ал.1, т.3, б.„б” от Закона 

за водите разрешително за ползване на водни обекти - публична 

общинска собственост се издава от кмета на общината след решение 
на общинския съвет. 

Предвид изложеното и на основание чл.21, ал.1, т.13 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация във връзка с 

чл.52, ал.1, т.3, б.„б” от Закона за водите,  Общински съвет Разград, с 
25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

Дава съгласие кметът на Община Разград да издаде 
Разрешително за ползване на повърхностен воден обект Язовир 

„Балкански” в с. Балкански, общ. Разград от „ГМГ1” ЕООД  

гр.Разград, ЕИК 116563115, със следните реквизити: 
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1. Цел на използването- риборазвъждане, аквакултури и свързаните 
с тях дейности. 

2. Воден обект- предмет на използването: Язовир „Балкански”, 

публична общинска собственост съгласно АОС № 3/29.06.1999 г., с 
кадастрален № 000292, поречие Русенски Лом, в землището на с. 

Балкански, общ. Разград, ЕКАТТЕ 02467. 

3. Параметри на разрешеното използване-  максимален воден 

обем – 294 хил. куб. м,  площ на язовира- 147,32 дка. 

4. Съоръжения за използване на водите, технически параметри и 

оборудване на съоръженията: 

- максимален воден обем – 294 хил. куб. м,   

- площ на язовира- 147,32 дка, 

- язовирна стена: 

тип- земнонасипна със заскалявка на мокрия 

откос; 

дължина- 321 м; 

височина- 11 м; 

корона- 4.5 м, 

- облекчителни съоръжения: 

основен изпускател- Q 400; 

преливник- страничен траншеен. 

5. Срок на действие на разрешителното: до 26.07.2020 г. 

6. Условията, при които се предоставя правото за използването на 

водите- регламентирани в Преценка, съгласно чл.62, ал.1 от Закона за 

водите с изх. № 91-00-23/13.02.2015 г. и Съобщение, съгласно чл.62а от 

Закона за водите.  

           Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административния съд – Разград. 

 

С Т А Т И Я  29 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Сега гласуваме докладна записка № 158 отново електронно.  

Докладна записка от инж.Любомир Трифонов Цонев –  зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Даване на съгласие за издаване на разрешително за 

ползване  на повърхностен воден обект Язовир „Осенец” в с. Осенец, 

общ. Разград, с цел на ползването: „Риборазвъждане, аквакултури и 

свързаните с тях дейности” 
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Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 774 

 

В Община Разград е постъпило Заявление вх. № 26-00-1121 / 

05.11.2013 г. от „БУЛ-РИБ” ООД гр.Разград, за откриване на 

процедура за издаване на разрешително за ползване на повърхностен 

воден обект Язовир „Осенец” в с. Осенец, общ. Разград, с цел 

риборазвъждане, аквакултури и свързаните с тях дейности, 

придружено с изискващите се данни и документи по чл.60, ал.1, ал.2 и 

ал.4, т.5 от Закона за водите. 

Извършен е преглед на заявлението и придружаващата го 

информация, при която е установено, че тя отговаря на изискванията 

на чл.60 от Закона за водите. 

Изготвена е Преценка, съгласно чл.62, ал.1 от Закона за водите с 
изх. № 91-00-21/12.02.2015 г. и Съобщение, съгласно чл.62а от Закона за 

водите с изх. № 91-00-21/12.02.2015 г., обявено в общината на 13.02.2015 

г., по което не са постъпили възражения и предложения за условия в 

разрешителното. 

В съответствие с изискванията на чл.52, ал.1, т.3, б.„б” от Закона 

за водите разрешително за ползване на водни обекти - публична 

общинска собственост се издава от кмета на общината след решение 
на общинския съвет. 

Предвид изложеното и на основание чл.21, ал.1, т.13 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с 

чл.52, ал.1, т.3, б.„б” от Закона за водите,  Общински съвет Разград, с 
25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

Дава съгласие кметът на Община Разград да издаде 
Разрешително за ползване на повърхностен воден обект Язовир 

„Осенец” в с. Осенец, общ. Разград от „БУЛ-РИБ” ООД гр.Разград, 

ЕИК 116559825, със следните реквизити: 

1. Цел на използването- риборазвъждане, аквакултури и 

свързаните с тях дейности. 

2. Воден обект- предмет на използването: Язовир „Осенец”, 

публична общинска собственост, с кадастрален № 000035, в 

землището на с. Осенец, общ. Разград, ЕКАТТЕ 54105. 

3. Параметри на разрешеното използване-  максимален воден 

обем – 1398 хил. куб. м,  площ на язовира- 252,598 дка. 
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4. Съоръжения за използване на водите, технически параметри 

и оборудване на съоръженията: 

- максимален воден обем – 1398 хил. куб. м,   

- площ на язовира- 252,598 дка, 

- язовирна стена: 

тип- земнонасипна; 

дължина- 305 м; 

височина- 16 м; 

корона- 6 м, 

- облекчителни съоръжения: 

основен изпускател- Q 500 мм; 

преливник- страничен траншеен, облицован със 
стб плочи. 

5. Срок на действие на разрешителното: до 20.06.2020 г. 

6. Условията, при които се предоставя правото за 

използването на водите- регламентирани в Преценка, 

съгласно чл.62, ал.1 от Закона за водите с изх. № 91-00-

21/12.02.2015 г. и Съобщение, съгласно чл.62а от Закона за 

водите.  

             Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

  Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административния съд – Разград. 

 

С Т А Т И Я  30 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка № 159.  

Докладна записка от Хасан Хасанов –  зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Внасяне на предложение в Министерски  съвет за  

отпускане  на  персонална пенсия 

Давам му думата за да престави проекта за решение и мотивите към 

него. 

 

Г-н Хасан Хасанов – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви ужаваема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

До кмета на  Община Разград  е постъпила  молба от  Ивелина 
Николова Йорданова за  отпускане  на  персонална пенсия на децата й  

Цветелина Найденова Начева и Никола Найденов Начев. 
 Видно е от копие на Препис-извлечение на Акт за смърт, че Найден 

Антонов Начев е починал на 05.01.2015 г. 
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С  Разпореждане на НОИ-Разград децата Цветелина Найденова 
Начева и Никола Найденов Начев е отказано отпускането на наследствена 
пенсия за инвалидност поради общо заболяване от наследодателя Найден 

Антонов Начев. Към датата на смъртта същия има навършени 41 години 07 

месеца и 29 дни и зачетен стаж 04 години, 05 месеца и 08 дни. 

Съгласно чл. 74, ал. 1, т. 4 от Кодекса за социално осигуряване 
(КСО) лицата над 30 години, придобиват право на пенсия за инвалидност 
поради общо заболява при зачетен 5 години осигурителен стаж. С 

разпоредбата на чл. 92 от КСО е предвидено Министерски съвет по 

определени от него условия и ред в изключителни случаи да отпуска 
персонални пенсии. За отпускането на тези пенсии е въведено едно 

допълнително изискване – годишният доход на член от семейството да е 
по-малък от сбора на гарантирания минимален доход, установен за 
страната за последните 12 месеца преди искането на пенсията. 

От 1 януари 2009 г. гарантирания минимален доход за страната е в 
размер на 65 лв. Към момента на подаване на молбата, видно от 
Удостоверение, което е издадено от Община Разград и Декларацията, 
която е попълнена лично от Ивелина Николова Йорданова, че има 
достатъчно доходи и сборът от който през последните 12 месеца, преди 

искането за пенсия е по-голям от сбора на гарантирания минимален доход 

установен за страната.  
Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и 

чл.7, ал. 4, т. 3 от , във връзка с ал. 1 и ал. 2, т. 1 от  Наредбата  за  пенсиите 
и осигурителния стаж, моля  Общински съвет Разград - не дава  съгласие  
за  внасяне  на  предложение  в  Министерски  съвет  на  Република  
България  за  отпускане  на  персонална  пенсия  за децата Цветелина 
Начева и Никола Начев, с адрес адрес:  гр. Разград, жк  „Лудогорие” № 3, 

ет.7, ап. 32  

Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. ПК по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации и ПК по социална политика, 
трудова заетост и здравеопазване разгледаха докладната записка. Госпожо 

Салим заповядайте.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Комисията по законност с 5 гласа „ЗА”, без „против” и 3„въздържали 

се” подкрепи докладна записка и проекта за решение, който изчете 
заместник кмета. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Дякова. 
 

Г-жа Кина Дякова – Председател на ПК 

В комисията по социална политика докладната записка беше 
подкрепена с 9 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” няма. 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси? Господин Йорданов.  
 

Г-н Йордан Йорданов– ПП „ГЕРБ” 

В комисията стана ясно, че жената вземала някакъв по-голям доход – 

бих искал да знам госпожа Йорданова на какъв трудов договор е, в смисъл 

дали е граждански дали е трудов. И другото, което бих искал да попитам е 
какъв е доходът, който тя притежава и съпруга й преди да е починал. В 

основанието, което ние правим откъз да и отпуснем тази пенсия е, че тя и 

членовете от семейството вземат повече от 65 лв. на месец. Това ми е 
въпроса и бих искал да знам точно с колко е превишила дохода си на член 

от семейството.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Хасанов имате думата.  
 

Г-н Хасан Хасанов – зам.-кмет на Община Разград 

Госпожа Йорданова към момента е личен асистент с което тя 
обгрижва сина си и по удостоверението, което е издадено от Община 
Разград тя на 12 месеца назад тя получава 360 лв. Освен това след 

направено запитване до Агенция социално подпомагане те получават 
социални помощи, децки добавки и т.н. в размер на 365 лв. допълнително и 

в случая доходът и става 725 лв. на месец. За съжаление минималния 
осигурителен доход за страната е такъв от 2009 г. и ние каквото и да 
искаме да направим в случая с нищо не можем да помогним на жената. 
Видно е, че тя е наистина в тежко положение, но тя си ги има тези доходи 

и относно законовите разпоредби това е положението за съжаление.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Доуточняващ въпрос ли имате?  

 

Г-н Йордан Йорданов– ПП „ГЕРБ” 

Социален асистент към детето си? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да.  
 



 160

Г-н Хасан Хасанов – зам.-кмет на Община Разград 

Да, това са доходите за семейството. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Има и такива социални асистенти, които… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Личен ассистент.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Йорданов ,личен асистент на детето. То е явно с някакво 

сериозно увреждане като заболяване и има, и синове гледат и… 

 

Г-н Хасан Хасанов – зам.-кмет на Община Разград 

Освен това те получават и социални помощи за това дете.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тоест доходът на член от семейството 12 месеца преди това 
надвишава … 

 

Г-н Хасан Хасанов – зам.-кмет на Община Разград 

Може би бихме казали десетократно. Господин Йорданов имате ли 

други въпроси? Други колеги? Няма. Не бих казала за съжаление, защото 

все пак ги има доходите, но сме изправени пред факта да подкрепим тази 

докладна. 
 

Г-н Хасан Хасанов – зам.-кмет на Община Разград 

Имах предвид, че не са достатъчни.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не са достатъчни, но и ние нямаме друх изход. И все пак да попитам 

има ли предложения други. Няма. Тогава приключваме дебатите и ще ви 

помоля да гласуваме електронно докладна записка № 159.  

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 775 

 

В Община Разград е депозирана  молба с вх. № 94-00-320 от 

20.02.2015 г. от  Ивелина Николова Йорданова, живуща в гр. Разград, 

жк  „Лудогорие” № 3, ет.7, ап. 32 за  отпускане  на  персонална  пенсия   

на децата й  Цветелина Найденова Начева и Никола Найденов Начев. 
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 Видно от копие на Препис-извлечение на Акт за смърт № 0016 от 

06.01.2015 г., бащата  Найден Антонов Начев е починал на 05.01.2015 г. 

С  Разпореждане № МП - 2496 / 10.02.2015 г. на НОИ, 

Териториално поделение  гр. Разград на децата Цветелина Найденова 

Начева и Никола Найденов Начев е отказано отпускането на 

наследствена пенсия за инвалидност поради общо заболяване от 

наследодателя. Към датата на смъртта баща им Найден Антонов 

Начев има навършени 41 години 07 месеца и 29 дни.  По представени 

документи и по данни от Регистъра на осигурените лица му е зачетен 

стаж от трета категория - 04 години, 05 месеца и 08 дни (в т.ч. 01 

година, 05 месеца и 27 дни редовна военна служба) и от тях 

действителен стаж -  02 години, 11 месеца и 11 дни, поради което не е 
имал право на лична пенсия.  

Съгласно чл. 74, ал. 1, т. 4 от Кодекса за социално осигуряване 
(КСО) лицата над 30 години, придобиват право на пенсия за 

инвалидност поради общо заболява при зачетен 5 години осигурителен 

стаж, до датата на инвалидизиране / до датата на смъртта/, като една 

трета от осигурителния стаж трябва да е действителен. 

С разпоредбата на чл. 92 от КСО е предвидено Министерски 

съвет по определени от него условия и ред в изключителни случаи да 

отпуска персонални пенсии. Такива могат да се отпускат на деца без 
право на наследствена пенсия от починал родител. За отпускането на 

тези пенсии е въведено едно допълнително изискване – годишният 

доход на член от семейството да е по-малък от сбора на гарантирания 

минимален доход, установен за страната през последните 12 месеца 

преди искането на пенсията. От 01.01.2009 г. гарантирания минимален 

доход е в размер на 65,00 лв. месечно. 

Към момента на подаване на молбата, видно от Удостоверение № 

343/19.02.2015 г. издадено от Община Разград и Декларация за семейно 

и имотно състояние и за годишен доход на семейството е видно, че 
майката Ивелина Николова Йорданова има доходи от трудова 

дейност, сборът от който през последните 12 месеца, преди искането за 

пенсия е по-голям от сбора на гарантирания минимален доход 

установен за страната.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.7, ал. 4, т. 3 от , във връзка с ал. 1 и ал. 2, т. 1 от  

Наредбата  за  пенсиите и осигурителния стаж,  Общински съвет 

Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1,  

 

Р Е Ш И: 
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1. Не дава  съгласие  за  внасяне  на  предложение  в  

Министерски  съвет  на  Република  България  за  отпускане  на  

персонална  пенсия  за децата Цветелина Найденова Начева и Никола 

Найденов Начев, с постоянен адрес:  гр. Разград, жк  „Лудогорие” № 3, 

ет.7, ап. 32.  

2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 
Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  31 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Предпоследната по точка първа докладна записка от дневния ред е с 
вх.№ 172.  

Докладна записка от инж.Любомир Трифонов Цонев –  зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Изменение на решение №326 от протокол 

№23/26.03.2013 г., изменено с решение №586 от протокол  

№45/30.06.2014 г. на Общински съвет Разград. 

Давам думата на вносителя. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

За обезпечение плащанията на изпълнителите по проект ”Абритус-мистика 
и реалност“  проект финансиран от ОП”Регионално развитие”, след 

решение на Общинския съвет изтича договор за кредит между   община 
Разград и  фонд”ФЛАГ” от 14.11.2013 г. със срок на погасяване съгласно 

решението на Общинския съвет. Поради настъпили извънредни 

обстоятелства през 2013 г. свързани с откриване на Археологически 

структури на мястото на строежа се спира строежа с решение на 
управляващия орган в резултат на, което се удължава срока за изпълнение 
на дейностите по този проект и поради, което се наложи след решение на 
Общинския съвет към договора за кредит с фонд „ФЛАГ” да бъде 
подписан анекс по който погасяването на главницата бе удължена със срок 

до 25.04.2015 г. Същевременно в края на миналата година, тогава когато 

основно се приключиха дейностите по проекта съгласно изискванията на 
Закона за културното наследство от 14.10.2014 г., е подадено с пълен набор 

от документи – искане за получаване на становище от Националния 
институт за недвижимо културно наследство към Министерството на 
културата тъй като той е изускуем документ по отношение на 
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археологията, която беше консервирана и реставрирана за назначаване на 
Държавна приемателна комисия. За съжаление документа като становище 
от ДНСК го получихме на 16 февруари тази година и веднага бяха 
оформени всички необходими документи, подадено е искане за 
назначаване на Държавна приемателна комисия от 06.03.2015 г. Все още 
очакваме заповедта за назначаване на комисията след което съгласно 

Договора с управляващия орган ние ще имаме на разположение 58 

календарни дни за приключване на дейностите по проекта. 
Грубо сметнато не по рано от края на месец май, а срока за погасяване на 
главницата ще припомня е до 25.04.2015 г. по кредита с фонд „ФЛАГ. Това 
налага отново да се търсят възможности за удължаване на срока в резултат 
на проведените разговори с фонд „ФЛАГ” и по тяхно предложение 
предвид на това, че най-оптимистичния вариант е подаване на документи 

до края на май след това един-два месеца преглеждане на документите, 
няколко месеца за плащания, затова предлагаме на вашето внимание 
проект за решение свързан с промяна на решението за сключване на 
договор с фонд „ФЛАГ” и по-специално в точката „Погасяване на кредита” 

с промяна на срока за погасяване на кредита до 30.12.2015 г. с възможност 
за пресрочно погасяване. 
          Завърших госпожо председател.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Господин Стоянов да ни уведомите за 
решението на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Докладната записка бе подкрепена с 10  гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

          Благодаря Ви. Стартираме с въпросите, има ли такива? Няма. Имате 
ли изказвания и предложения. Няма. Изяснихме всичко в комисията 
поради, което прекратявам дебата и ще гласуваме поименно докладна 
записка № 172.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

24.03. 2015 г. – поименно гласуване 

 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Валентина Маркова Френкева-

Белчева 

не участва   
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3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Емине Муртаза Ахмед +   

7. Зоя Петрова Велкова не участва   

8. Иво Борисов Димитров +   

9. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

10. Йордан Станчев Йорданов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Мартин Янков Янков +   

13. Милена Дачева Орешкова не участва   

14. Милена Иванова Цанева +   

15. Мирослав Тодоров Грънчаров не участва   

16. Михаил Парашкевов Тодоров +   

17. Музаффер Мустан Хамид +   

18. Мустафа Назъм Мустафа +   

19. Надежда Радославова Димитрова не участва   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

22. Никола Джипов Николов не участва   

23. Нурбин Белгинов Османов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петя Ангелова Петкова +   

28. Радиана Ангелова Димитрова не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

31. Теодор Борисов Ролев не участва   

32. Цветан Йосифов Иванов +   

33. Цонка Великова Донева 

 

+   

 

Общинският съвет взе следното  

  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 776 

 

За изпълнение  на проект”Абритус-мистика и реалност“  

финансиран от ОП”Регионално развитие”,по договор за безвъзмездна 

помощ   BG161PO001/3.1-03/2010/018 и решениe №326 от протокол 

№23/26.03.2013 г. е сключен  договор за  кредит №533/14.11.2013 г. 

между   община Разград и  фонд”ФЛАГ”. 

Поради настъпили извънредни обстоятелства –откриване на 

нови археологически структури на място на строежа  и възникнала 

необходимост от провеждане на спасително проучване на  същите, с 
писмо Изх.№99-00-6-8071/28.08.2013г. от  УО на ОПРР бяха временно 
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спрени дейностите по проекта. Във връзка с това и на основание 
решение №586 от протокол №45/30.06.2014 г. на Общински съвет 

Разград бе подписан Анекс №1 към договора за кредит, съгласно 

който срока за погасяване на главницата по кредита бе удължен до 

25.04.2015 г. 

Предвид нововъзникнали обстоятелства свързани с получаване 

на становище от НИНКН София, необходимо за подаване искане за 

назначаване на Държавна приемателна комисия за обекта в ДНСК и 

за което е подадено заявление на 14.10.2014 г., с писмо с Изх.№ 99-00-6-

8591/26.11.2014г. от УО на ОПРР  частично  са спрени дейности по 

проекта до датата определена за започване работата на комисията. 

Становището от НИНК е получено в общината на 16.02.2015 г.,а 

искането за назначаване на Държавна приемателна комисия е внесено 

на 06.03.2015 г.Очаква се заповедта на директора на ДНСК и 

определяне на дата за започване работата на комисията до края на 

месец март, след което съгласно договора с УО ще има на 

разположение 58 календарни дни за приключване на проекта и 

подаване искане за окончателно плащане. 

При така стеклите се обстоятелства сме е невъзможно спазването 

на договорения срок  за погасяване на главницата по кредита, поради 

което същият трябва да бъде удължен. 

Изхождайки от предстоящите за изпълнение дейности по проекта 

и процедурните срокове при верификацията на искането за 

окончателно плащане от Управляващия орган на ОПРР следва срокът 

за погасяване на главницата да бъде продължен до 30.12.2015г. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21,ал.1,т.10 от 

ЗМСМА, чл.13,чл.17 от Закона за общинския дълг,Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма,  

Р Е Ш И : 

 

             1.Изменя свое решение № 326 от протокол №23/26.03.2013 г. 

изм. с  решение №586 от протокол №45/30.06.2014 г, както следва: 

          Т.1.4.1. придобива следната редакция:  

          „1.4.1.Срок за погасяване-до 30.12.2015г.,с възможност за 

предсрочно погасяване“. 

             2. Възлага на кмета на общината  да подпише анекс към 

договора за кредит с „ФЛАГ“ЕАД съгласно решението по т.1. 

             Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
Разград и на Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 
приемането му.  

              Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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С Т А Т И Я  32 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И Господин Димитров има честа да приключи кервана от днешните 
докладни записки с докладна записка № 173.  

Докладна записка от Иво Борисов Димитров –  от групата на 
коалиция “Синята коалиция”, председател на ПК по устройство и развитие 
на територията,транспорт на общината  в Общинския съвет Разград. 

Относно: Приемане на решение на Общинския съвет за 

неотложни мерки за осигуряване на сграден фонд и материална база 

за общински училища в гр. Разград 

Имате думата. 
 

Г-н Иво Димитров –общински съветник, вносител 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Сравнението с кервана е много уместно, тъй като разглеждания въпрос 
вече се проточи няколко години, но както е добре известно и на широката 
общественост и на всички общински съветници на общинската 
администрация, и вече на трима министри и техните екипи в две от най-

големите общински училища на гр. Разград ПМГ „Акад. Никола 
Обрешков” и ОУ „Васил Левски” изпитват остър недостиг от сграден 

фонд за провеждане на нормален учебен процес. В тези две училища учат 
над 1100 ученика. Те  са водещи в системата на образованието не само в 
Община Разград, а и за цялата Разградска област. 
Бяха проведени публични обсъждания за намиране на изход от създалата 
се ситуация като в последствие с Решение № 544 от 25.03.2014 год. 

Общинският съвет Разград изрази своето становище за решаването на този 

проблем. Беше подписано от всички ръководители на групи и обръщение 
до народните представители от нашия избирателен район в последствие по 

инициатива на областния управител господин Стоян Ненчев и с неговото 

активно действие в рамките на неговите правомощия лобирането пред 

държавните власти и министъра на образованието и науката беше 
издадена заповед от 14.07.2014 год., с която се осигури възможност за 
решаването на този проблем. 

За съжаление поради обжалване на тази заповед от директора на ПГ 

по транспорт и строителство тя все още не е влязла в сила. Съдебното 

производство във Върховния касационен съд по тази жалба все още не е 
приключило,  макар че има издадено решение № 12995 от 03.11.2014 год. с 
която жалбата бе отхвърлена като неоснователна. Беше проведена и среща 
на общинските съветници от грубата на „Синята коалиция” със сегашния 
министър на образованието на което той пое ангажимент след 
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приключване на съдебната сага с това обжалване максимално бързо да 
бъде взето решение. 

Забавянето на съдебната процедура поставя в опасност решаването 

на въпроса да не може да се постигне  и през следващата учебна 2015/2016 

год. и поставя под въпрос  нормалният учебен поцес.  
Това налага предприемането на спешни мерки от страна на 

общинския съвет и общинската администрация да защити интересите на 
нашите съграждани за осигуряването на необходимите условия за работа 
на тези две общински училища. 

Считам, че е необходимо общинският съвет да обсъди този въпрос и 

да приеме следното решение: 
 Общинския съвет изразява своята голяма загриженост и 

безпокойство от бавното решаване на въпросите на материалната база на 
ПМГ „Академик Н.Обрешков” и ОУ „Васил Левски” гр. Разград.  

Счита, че този въпрос трябва да намери своето решение до 

започване на учебната 2015-1016 г. с което решава да предложи на 
образованието и науката да ускори извършването на необходимите 
действия, свързани с предоставянето на сградата на ПГ по транспорт и 

строителство –Разград на ПМГ „Академик Н.Обрешков” гр.Разград. 

Да възложи на кмета на Община Разград да извърши всички 

необходими действия от страна на Община Разград и общинска 
администрация, свързани с предоставянето на тази сграда. И предлага на 
областния управител на Разградска област и на народните представители 

от Разградски избирателен район да окажат необходимото съдействие 
пред всички административни органи за решаване на проблема. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Димитров. Само една корекция- в изложението 

става дума не за ВКС ,а за ВАС-Върховния административен съд.  

 

Г-н Иво Димитров –общински съветник, вносител 

Да.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Техническа грешка на езика . В ПК по образование и наука се 
разгледа докладната записка давам думата на госпожа Арабаджиева.  

 

Г-жа Незиха Арабаджиева – Председател на ПК 

В постоянната комисия по образование след дебат 8 души 

подкрепиха „ЗА” докладната, няма „против” и няма „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря. Имате ли въпроси към господин Димитров? Господин 

Бояджиев заповядайте.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Понеже и аз съм действащо лице по проекта за решение затова 
вземам думата. Сега първо господин Димитров тази докладна записка в 
този си вид както е написана повече има съдържавнието на декларация – в 
този вид както е написана. Едно пожелание, аз мисля, че Общинския съвет 
не бива да взима такива пожелания, ако те касаят ангажиране на позиция 
пак казвам декларация-да, перфектно влиза в това нещо, защото в момента 
процедурата не е забавена нито от общинския съвет, нито от общинската 
администрация, нито на всеки един от участниците в тази сага нека да я 
наречем. Просто въпросната госпожа директорка използва и най-малката 
възможност и тя много добре знае какъв ще бъде резултата, защото ако 

има грамотен адвокат те са й го казали, но просто печели едно време. За 
съжаления Върховния съд въпреки, че в процесуалния кодекс е записано в 
какъв срок трябва да му издадат решенията тълкуванията, че този срок е 
пожелателен, а не императивен и преклузивен и затова все още нямаме 
решение. В момента в, който излезе решението, а те ще го обявят на сайта 
на Върховния административен съд – веднага ще има такава реакция от 
наша страна по-отношение на министъра, който трябва да задейства 
машината от там нататък. Аз не възразявам да го приемете, но го няма 
както се вика „глагола” в самата съдържателна част на самото решение. 
Инъче като напомнително „червена лампичка” свети.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Имате ли…становище ли? 

 

Г-н Иво Димитров –общински съветник, вносител 

Да отговоря на господин кмета. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров –общински съветник, вносител 

Уважаеми господин кмете, 
Аз напълно разбирам и уважавам Вашата позиция на юрист, но днес 

е 24.03.2015 г. – решението 544 е взето точно преди една година с което 

наистина активно Общинския съвет започна да решава този проблем. И 

тъй като наистина дните са важни за това във втора точка аз предлагам на 
Общинския съвет да ви възложи наистина използвате дневните часове след 

вземане на решение за да бъде изготвено искане до държавната 
администрация за предоставяне на тази държавна собственост и 
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преобразуването в частна за да може наистина да намери решение този 

проблем и ПМГ и ОУ „Васил Левски” да имат нормални условия за работа. 
Също така и в третата точка от  решението аз се надявам, че активна 
позиция и сегашния управител би могъл да вземе. Това е извод от 
направеното от господин Ненчев като областен управител, който в рамките 
на своите правомощия наистина много бързо реагира и „осука ръцете” 

образно казано на факторите, които трябваше да подготвят и да подпишат 
тази заповед. Така, че наистина смятам това предложение, което правя да 
бъде облечено отново с едно решение на Общинския съвет не просто като 

декларация, а решение на базата на която ще търсим изпълнение и от вас 
като кмет, и от областния управител, и от народните представители, които 

имат ангажимент към нашия избирателен район.  

Благодаря Ви. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Само две изречения. Когато беше тук министъра по твое искане и на 
Ролев доколкото разбрах  аз на другия ден имах среща с него в кабинета – 

той дойде от Варна. И два по два въпроса го занимавах, единият беше за 
спортната зала и се доуточнихме какво правим на ГПЧ, а другият въпрос 
беше за тази база. И той категорично заяви, че момента в, който излезе и 

влезе в сила окончателно решението на петчленния състав на Върховния 
административен съд веднага ще предприеме действия и ще издаде 
заповедта. Така, че авансово действаме преди още решението да е 
гласувано. То ми е задължение и без решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги имате ли въпроси към вносителя на докладната записка? 

Няма. Имате ли становища, позиции? Също няма. Прекратявам дебата по 

докладна записка №173 и я подлагам на електронно гласуване.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 777 

 

Общински съвет Разград изразява своята голяма загриженост и 

безпокойство от бавното решаване на въпросите за материалната база 

на ПМГ „Академик Обрешков” и ОУ „Васил Левски” гр.Разград и 

счита , че този въпрос следва да намери своето решение до 

започването на учебната 2015/2016 год. 

Както е добре известно две от най-големите общински училища в гр. 

Разград ПМГ „Акад. Никола Обрешков” и ОУ „Васил Левски” 

изпитват остър недостиг от сграден фонд за провеждане на нормален 



 170

учебен процес. В тях се учат над 1100 ученика. Двете училища са 

водещи в системата на образованието не само за Община Разград, а и 

за цялата Разградска област. 

С Решение № 544 по Протокол № 40/25.03.2014 год. Общинският 

съвет Разград изрази своето становище за решаването на този 

проблем.  

В последствие по инициатива на областния управител от 

министъра на образованието и науката бе издадена заповед № РД-09-

1044 от 14.07.2014 год., с която се осигури възможност за решаването 

на този проблем. 

Поради обжалване на тази заповед от директора на ПГ по 

транспорт и строителство тя не влезе в сила. Съдебното производство 

във Върховния административен съд по тази жалба още не е 
приключило,  макар че с решение № 12995 от 03.11.2014 год. жалбата 

бе отхвърлена като неоснователна. 

Забавянето на съдебната процедура поставя в опасност 

решаването на въпроса да не може да се постигне  и през следващата 

учебна 2015/2016 год. 

Това налага предприемането на спешни мерки от страна на 

общинския съвет и общинската администрация за защита интересите 
на нашите съграждани и за осигуряването на необходимите условия за 

работа на тези две общински училища 

Предвид гореизложеното  и на основание чл. 17, ал.1, т.23 и 

чл.21,ал.1, т.3 от ЗМСМА  във вр. с чл.15, ал.1 и 2 от Закона за 

държавната собственост, чл.6, ал.2 и  3 Правилника за неговото 

приложение, Общински съвет Разград, със 17 гласа „ЗА”, „против” – 

1, „въздържали се” – 7,  

 

                                            Р Е Ш И: 

 

1. Предлага на министъра на образованието и науката да ускори 

извършването на необходимите действия, свързани с предоставянето 

на сградата на ПГ по транспорт и строителство –Разград на ПМГ 

„Академик Н.Обрешков” гр.Разград. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да предприеме всички 

необходими действия от страна на Община Разград ,свързани с 

предоставянето на тази сграда. 

3. Предлага на областния управител на Разградска област и на 

народните представители от Разградски избирателен район да окажат 

необходимото съдействие пред органите на изпълнителната власт  за 

решаването на проблема. 

Настоящото решение да се изпрати в седемдневен срок от 
приемането му на кмета на общината и на областния управител. 
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ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Представена ни е информация с вх. №147 от ръководителя на 
„Вътрешен одит” госпожа Илиева – Годишен доклад за дейността на 
звеното за „Вътрешен одит” в Община Разград, за периода от 01.01.2014 г. 
до 31.12.2014 г. Много подробен, много прецизен доклад, на разположение 
е на всички вас, ако имате въпроси към госпожа Илиева може също да ги 

зададете при необходимост. 
Задължението си да ни информира за изпълнение на решенията на 

Общинския съвет е изпълнил и секретаря на Общината, който ни 

представя един подробен опис, изготвен на основание чл. 44, ал. 1, т.18. от 
ЗМСМА за изпълнението на наши взети решения. 

Искам да ви уведомя също, че наше решение №698 по Протокол 

№52/29.12.2014 г. за отдаване на концесия на язовир в с. Липник е 
обжалвано от единия от участниците в процедурата „ВАЛЛИ” ООД пред 

КЗК – делото е насрочено по обжалването на изпълненителя спира 
изпълнението на нашето решение. Очаква се решението на Комисията за 
Защита на конкуренцията да бъде произнесено в определения от закона 
срок, делото се гледа точно на днешния ден. 

Няколко съобщения – изказвам благодарност от името на Областния 
инфорнационен център на тези от вас, които попълниха и предадоха 
декларациите, които бяха предоставени от този център създаден с наше 
решение.  

Имаме покана за четвъртък ,това е 26.03.2015 г. от 11:00 часа да 
участваме и главно колегите от ПК по социална политика, трудова заетост 
и здравеопазване в откриването на новите т.нар. къщички в ж.к. „Орел” 

където се деинституализират лица, които са изведени от социалните 
домове. Онези от вас, които решат да уважат поканата нека да заповядат в 
10:50 часа пред общината, в страни от общината – там господин Йорданов 
където е транспорта на общината, извинявам се още веднъж за последното 

ни разминаване. Ще бъде организирано извозването ни до тези обекти. 

         И това,което е отправено към кмета на общината като ангажимент : 
 ако си спомняте на постоянни комисии беше поставен въпроса от няколко 

общински съветници най-вече от госпожа Зоя Велкова за исичане на 
горите, според нея неправомерно в подхода към с. Островче като 

използвам случая да помоля господин Бояджиев да даде инсформация-
актуална за нашите съграждани и общинските съветници касаеща отново 

статута на дърветата исечените в една от улиците на нашия град „Кирил и 

Методий”.  
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Господин Бояджиев заповядайте тъй като не е под формата на 
питане, не е включено в отделна точка от дневния ред, но той пое 
ангажимент да се подготви и да ни подаде информация.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Така по първия въпрос, който касае горския масив в с. Островче. Вие 
знаете уважаеми дами и господа общински съветници, че всяка година 
определяте отделите, които подлежат на обработка за т.нар. планова, 
производствена и санитарна сеч. В района на „Вълчите ями” са пет района 
330-Т, 330-У, 330-Ф, 330-Х и 331-В. Това, което сте видели, по-точно не 
вие, но го е видяла д-р Велкова касае петия участък 331-В, който е с площ 

от 81 дек. От 8,1 хектара като общият размер на дървесината - общия запас 
на дървесината в този масив е от 2480 куб.м. това е основна единица тъй 

като на базата на замерването на кв.м. средно-осреднено по-броя на 
декарите се изчислява колко е дървесината. При 2480 налични куб.м. 

добитата дървесина е в размер на 492 кубика от, които са извозени 240 

кубика и пет/десети. Това, което се прави там не е поголомна сеч, това 
което се прави е т.нар. огледна сеч и която се провежда във всеки един 

масив без изключение във връзка с възникването на съжденията до 

достигане на неговата зрялост. В нашите земи аз го казах и предния път 
пак по повод мисля, че на докладната записка. В нашите общини и масиви 

в, които не е правена никаква санитарна сеч от много години и това, което 

се прави в момента – то изчиства абсолютно цялата растителност, която в 
момента е амортизирана, която е заболеоваема, която е със съответните 
паразити. Не съм техен специалист, но като слушам професорите от 
Българската академия на науките – с академията имахме подписан договор 

в продължение на 4 години. Те обследваха горите, казаха какво им е 
състоянието, с какво са заразени. Тази сеч е задължителна. И пак казвам 

извозени до този момент има само 240 кубика, и понеже този масив 
граничи точно с главния път, който е Разград – между „Вълчите ями” по 

посока Търговище затова е направило впечатление и на д-р Велкова. Ние 
през годината в различните масиви, които са утвърдени пак казвам с 
решение на Общинския съвет вършим такива профилактични и планирани 

сечове. Това се върши изцяло и само от нашето предприятие, фирмата си 

определя, които работят, наема се допълнителна работна ръка в началото 

на активния сезон. Сега в края на месец март-началото на месец април 

това, което се отсече се носи в базата, която е както знаете над 

„Виетнамските общежития”. Това, което е за заграждане там се реже, 
кубира се, товари се, за Разград се продава на тон, а за останалите населени 

места се продава на кубичен метър за населението. 

А това, което по договорни ангажименти свързани с основните 
дървопреработвателни предприятия най-голямото, което ползва нашата 
дървесина това е „Кроношпан”. Това е дървесна маса, която не е от най-
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качествените тъй като тя се използва за раздробяване и от нея се правят 
хартиени и разни други производства. Изисках специална справка за да ми 

се кажат точно масивите, които са в тази зона и реално колко е 
извършената сеч. Максималния процес, който може да бъде извършен в 
такъв един масив е до 30 % от наличието на дървесната маса. В този масив, 
който д-р Велкова посочва е извършена пробирка в размер на 20 % - не е 
максималния размер. Не се сече и това което се отсече това са такива 
дървесни видове, които с годините избиват като расли. След петата година 
между петата и десетата година се прави отново подборка оставят се тези, 

които след това се развиват и отново избиват тези дървесни маси. Сечта не 
означава ликвидиране на трайното насъждение, сечта означава 
ликвидиране, ако то в момента е с някакви изкривявания по столовете, ако 

е пред падане-има и такива. Сега в момента, ако минавате по пътищата 
виждате в горите много дървесина е нападала от тежкия сняг, който беше 
през месец декември не само в нашите земи още по-трагично е в 
планините, ако някои от вас са ходили в планините там е в момента 
очайваща ситуацията. Така, че искам да успокоя д-р Велкова нищо 

страшно няма, което е извършено в тази гора. Да, вярно е, че 
прочистването създава по-голяма видимост, по-голямо просветление в 
самата гора, но аз пак казвам корените не се унищожават то там отново 

избиват следващите. Това ни го обясняват лисовъдите и аз лисовъд, аз съм 

юрист, но това препредавам и на вас.  
По отношение на „Кирил и Методий” – в България всеки разбира от 

футбол сега вече всеки разбира в Разград и от дървета. И друг път съм го 

казвал и пак ще го повторя Разград на времето когато е правена тази зелена 
растителност е правена единствено и основно само от един вид – това е 
липата, много малко има кестени и тези хубави дървета, които ги гледате 
по бул. „България” там където е пред Битовия комбинат, които са много 

големи вече те са прораснали вече по на 60-години, а липите са 
изключително сериозна напаст. Първо, защото те вече прораснаха-всяко 

дърво като човешкия живот си има някакви пределни норми на развитие. 
Улица „Кирил и Методий” за съжаление голяма част от нашите улици са 
много тесни улици. Улица „Кирил и Методий”, която е една от водещите, 
оберателните улици е една от най-тесните улици в Разград. Знаете ли 

колко е ширината на тротоарите на ул. „Кирил и Методий”? Някой правил 

ли си е труда ей така на око поне да го види - 1,35 см. и в този 1,35 см има 
един корен, който е в рамките на 50-60 см. в диаметър и двама човека 
трудно се разминават между сградите и между дърветата. Второто, което е 
от нея страна минава кабелизация, ако сте обръщали внимание тези 

кестени, които бяха останали бяха едни дебели сволове с едни ей такива 
„ушички” в горната част за да може през тях да преминава окабеляването 

на уличното осветление, което е ненормално. И другото което е хората, 
които живееха от нея страна своловете на тези дървета бяха влезли вече 
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вътре в самите стрехи на жилищата тъй като там не е висока жилищна 
площ там са максимум три етажни сгради. И понеже се прави цялостна 
рехабилитация в тази зона включително и в между блоковите пространства 
и в нея страна на ул. „Кирил и Методий” за това при оглеждането, при 

обсъждането самите  ландшафтни архитекти бяха категорични, че там 

трябва да има едно обновяване. Да, махнахме ги тези прораснали дървета 
там ще се сложат декоративни пак ще има дървета, които обаче ще бъдат с 
по-малки корони и с по-поносима коренова система за да ги няма тези 

надигания, за да я има пак красотата на зеленината на улицата, но тя да 
бъде съобразена с реалните габарити на улицата. Има за махане и друга 
растителност – спомнете си какво беше по ул. „Васил Левски” 4 пъти там 

падаха големи клони, между другото на „Кирил и Методий” два пъти 

падаха – единият път беше точно пред полицията и по едно наистина 
щасливо съвпадение нямаше евентуално негативни последици да падне 
върху кола, върху хора. Винаги се случваха поне до сега може би някакъв 
късмет, винаги се случваха през почивни дни и това е причината, която 

мотивира за да се прочисти тази растителност и там да се сложи още по-

хубава, още по-благородена, още по-красива.  
Това е за улица „Кирил и Методий” махнаха се също две или три 

дървета на бул. „България” там където сглобката с „Корнера” и от другата 
страна с „Ванесата” защото там ще има едно уширяване на тротоарите и 

съществуващите просто пречеха и друга растителност в този проект, който 

сега в момента го правим на практика няма да има, напротив ще се насеят 
други трайни видове за да може да има още колкото се може повече 
зеленина на около джамията и там където е „Ларгото” на Разград. Това е 
историята, разбрах че съм Сталинист, разбрах, че какви ли не неща се 
изписаха по мой адрес-приемам ги в кръга на шегата и с усмивка, защото 

когато се вземат такива решения …Какво означава обсъждане? Първо 

когато сме обсъждали – вие знаете, че и при обсъждането на бюджета 
хората не идват-канят се, обяснява им се и аз съм сигурен че 20 човека да 
се съберем сигурно 25 мнения ще има кое да бъде как да бъде и т.н. 

Доверяваме се на това което специалистите го казват и го залагаме, и го 

изпълняваме така както те самите го разработват в тези проекти, които 

касаят  ландшафта-зеленото озеленяване на нашия град. Бъдете сигурни, че 
проектът като бъде завършен и ул. „Кирил и Методий” и бул. „България” и 

междублоковите пространства, цялото пространство по „Ларгото”, цялото 

пространство около джамията „Ибрахим паша” градинката и тя вече 
започна да придобива своя вид. Сега в момента там се прокопава до 

провода за да може да се включи още една чешма с постоянно течаща вода 
от извора, който е от „Ючкурна чешма” така, че да сме живи и здрави края 
на месец август Разград ще има един изключително хубав съвременен 

център пък нека да съм Сталин въпреки, че то е за добро.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Бояджиев.  
Уважаеми колеги в 18.30 часа следва да закрия вече дългата сесия, 

но преди това ми позволете по традиция да поздравим двамата 
рожденници, които са през този месец. 

 На 17 март е роден господин Грънчаров – него ще го поздравим 

допълнително, а сега ми позволете да поднесем пожелания за здраве, успех 

и радост на председателя на постоянна комисия и ръководителя на групата 
общински съветници от ПП „ДПС” господин Музаффер Мустан, който на 
21 март празнува своя личен празник. 

Благодаря Ви за търпението живи и здрави до следващата сесия! 
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